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Videti je, da bomo šli letos v Žalcu večkrat na led. Na Šlandrovem trgu so namreč postavili drsališče, ki ga 
navdušeno obiskujejo družine z otroki, hkrati pa je tudi zaradi drsališča pestro v okoliških gostinskih lokalih, 
kjer nadobudneže čaka vsaj eden od staršev, ki raje kot gnečo na ledu ustvarja gnečo za šankom, no, tudi ob 
čaju, da se razumemo. Vsaj del populacije se je tako lažje potolažil s sezonskim zaprtjem fontane, mnogi pa so 
vrčke piva do aprila pač prestavil drugam. Itak dnevi in meseci letijo kot za stavo in pojutrišnjem bomo začeli 
odštevati dneve že zadnjega meseca v tem letu. Mimogrede smo opravili s predsedniškimi volitvami, celo z 
dvema krogoma. Desno od Savinje so celo za osem glasov dali večjo podporo če ne že skupno boljšemu, pa vsaj 
uradno priznanemu igralcu v tej predsedniški bitki, Marjanu Šarcu. Naj presoja vsak po svoje. Upam, da smo 
se iz zgodbe kaj naučili vsi, najbolj pa zmagovalca, formalni in tisti, ki mu je tako hudo dihal za ovratnik kljub 
veliko krajši politični kilometrini. Ponosna pa sem na to, da smo v obeh spodnjesavinjskih okrajih volivci z 
nadpovprečno udeležbo glede na slovensko pokazali večjo državljansko odgovornost. 

A desni del Savinje je bil prejšnji mesec poseben še po nečem: v Preboldu je ravnatelj presodil, in to prvi v 
Sloveniji, da sistematski pregledi niso tisto, kar mora početi šola. Gotovo ne poznam vseh argumentov. Tisti, ki 
jih je navajal in jih lahko beremo tudi v našem časopisu, se zdijo tehtni. Brala sem nekatere spletne komentarje 
staršev in poslušala drugačna mnenja drugih deležnikov, tudi tisti protiargumenti držijo, svoje ima prav tudi 
župan. Sprašujem pa se, zakaj se torej takega dejanja doslej v Sloveniji ni spomnil še nihče.  

In potem spet skočim v svojo mladost in se spomnim tudi časov, ko sta moji hčeri obiskovali osnovno šolo. 
Sistematski pregledi na vsake toliko časa so bili nekaj normalnega, z vsebino in  morebitnimi odstopanji od 
zapisanega, predpisanega se ni nihče ukvarjal. Ker enostavno tako je bilo. Obdobna preverjanja stanja in 
zdravja naših mladih so dobra stvar in samo tu in tam smo dobili kakšno obvestilo, da je potrebno opraviti še 
kakšen dodaten pregled ali kaj podobnega. Spomnim se svojih sistematskih pregledov, po pogovorih s svojima 
dekletoma pa se je dogajalo tudi desetletja kasneje, da smo se v čakalnicah celo imeli fajn. Po navadi so nas 
učiteljice spremljevalke animirale s kakšnim prilagojenim učnim izzivom, običajno zabavnim, predvsem pa 
smo se družili in se pogovarjali. Problem je bil samo, ker so nas tehtali in premalo pazili, da morda kdo nekoliko 
močnejši ali bolj razvit ali premajhen za tisto obdobje res ni imel rad, če so se o tem vsi pogovarjali. Obdobje 
odraščanja kajpada zahteva nekaj človeške občutljivosti zdravnikov, učiteljev in staršev. V tem smislu bi se 
lahko strinjala, da je potrebno spremeniti komunikacijo z otroki, morda prevetriti potek pregleda, obveščanje 
staršev ali kaj podobnega. Vendar, vse to prepustiti samo staršem po mojem ni v vseh primerih pametno. Kaj 
pa tisti otroci, ki nimajo tako skrbnih staršev, v primerih, ki jih v šolah poznajo, še bolj pa se z njimi ukvarjajo 
socialne službe?  Kaj pa vem, mislim, da nam je kapitalistični način čisto preveč prodrl v vse pore življenja. 
Vsega se na da plačati z denarjem, tudi ne pozornosti učitelja, ki na sistematskih pregledih spoznava otroke z 
druge plati in dodaja kakšen pomemben kamenček k poznavanju otrok … Včasih je plačilo s hvaležnostjo in 
z zavestjo, da naredimo nekaj dobrega, še kaj veljalo. Zdaj pa se pogovarjamo le o tem, kaj nam piše v zakonu, 
česa po teh in teh pravilih ni treba, pa ni pomembno komu, učiteljem, staršem, zdravstvenim delavcem … In 
na koncu pozabimo na vsebinski pomen vsega skupaj, na otroka, na skupine otrok …  Skratka, zakaj ne bi, tako 
kot smo to počeli včasih, kakšno stvar pogledali s človeške plati ali vsaj po zdravi kmečki pameti? Pa bi bili po 
mojem vsi najbolj zadovoljni.

Ta vikend se bodo prižgale luči najbolj čarobnega dela leta, ko se bomo ukvarjali z inventuro leta, ki mineva, 
in si postavili načrte za prihajajoče obdobje. Pri tem ne pozabite, da mora imeti vsak rad najprej sebe, si v 
svojem življenju najti svoje mesto in zadovoljstvo ne glede na težave. Šele potem lahko gradi zdrave odnose 
z drugimi, namesto da nanje stresa nezadovoljstvo s samim seboj.  Prijeten vstop v december. Privoščite si 
praznovanj, na led, sploh tisti na drsališčih, pa lahko mirno greste večkrat.                                            Lucija Kolar

Decembra večkrat na led
foto: T. T.
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Prejšnji vikend so tudi v 
naši dolini že tradicional-
no pripravili sejme rabljene 
smučarske opreme, ki zna, po 
napovedih sodeč, priti prav 
že prav kmalu. 

Smučarski klub Gozdnik 
Žalec je sejem pripravil v telo-
vadnici UPI – ljudske univerze 
Žalec. Sejem je bil vse tri dni 
dobro obiskan, opremo za zim-
ske športe (smuči, čevlje, bunde, 
hlače …) pa je zamenjalo več kot 
sto lastnikov, tako da je bil orga-
nizator z obiskom in s sklenjeni-
mi kupčijami zadovoljen.

V OŠ Prebold pa je od pet-
ka do vključno nedelje potekal 
smučarski sejem, ki ga je or-
ganiziral Smučarski klub Pre-

bold. V komisijsko prodajo je 
šlo kar 600 kosov smučarske 
opreme. Številnim, ki so iskali 
primerno rabljeno smučarsko 

opremo, so nudili tudi pomoč 
in svetovanje pri izbiri te opre-
me in tudi možnost servisira-
nja smuči.  T. T., L. K.

Smučarski sejmi dobro obiskani

Časopis Utrip Savinjske doline odkupujejo za svoja gospodinjstva 
občine Žalec, Braslovče in Prebold. Utrip Savinjske doline

je mogoče kupiti v trgovinah Brglez na Vranskem in Davidov Hram
v Andražu nad Polzelo, v TIC Tabor in na sedežu uredništva

v Domu II. slovenskega tabora Žalec.

S smučarskega sejma v telovadnici UPI – ljudske univerze Žalec

Tudi letos so v organizaciji 
Čebelarske zveze Spodnje Sa-
vinjske doline in čebelarskih 
društev po šolah in vrtcih iz-
vedli tradicionalni slovenski 
zajtrk.  

Zajtrk se je začel na pobudo 
Čebelarske zveze Slovenije kot 
medeni zajtrk in prerasel v na-
cionalni projekt Dan slovenske 
hrane. Glavni cilj je podpora  
slovenskim pridelovalcem in 
predelovalcem hrane. Pred-
njačijo čebelarji, sadjarji in 
mlekarji. Zanimivost zajtrka je 
tudi petje pesmi Lojzeta Slaka 
z naslovom Čebelar, ki jo otro-
ci po vsej Sloveniji zapojejo ob 
istem času. 

Otrokom VVZ Žalec so se 
pri zajtrku pridružili župan 
Občine Žalec Janko Kos, di-
rektorica VVZ Žalec Natalija 
Žikič Starič, vodja prehrane v 
VVZ Žalec Irena Kraljič, spe-
cialistka zagotavljanja varne 
hrane iz ČZS Andreja Kandolf 

Borovšak, čebelar ČD Griže 
Rudi Anžel in član nadzornega 
sveta ČZSSD Žalec Jani Puck-
meister. 

Dan slovenske hrane so s 
slovenskim zajtrkom v okviru 
naravoslovnega dne Od zrna 
do kruha minuli petek obe-
ležili tudi na OŠ Braslovče in 
POŠ Gomilsko, Letuš in Trna-

va. V delavnicah so govorili o 
pomenu rednega zajtrkovanja, 
zdravega načina življenja, o 
odgovornem odnosu do hrane, 
na njih pa so sodelovali čebe-
lar, kmečke žene, Srednja šola 
za gostinstvo in turizem Celje, 
obiskal pa jih je tudi župan 
Občine Braslovče Branimir 
Strojanšek.   T. Tavčar

Dan slovenske hrane

Z dneva slovenske hrane v Braslovčah
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Zadnji oktobrski teden so 
Občino Žalec obiskali velepo-
slaniki tujih držav v Sloveniji, 
tokrat Kraljevine Nizozem-
ske Bart Twaalfhoven, Repu-
blike Albanije Pëllumb Qazi-
mi in veleposlanik Gruzije H. 
E. Zurab Bekaia.

Sprejela sta jih župan Janko 
Kos in podžupanja dr. Hana 
Šuster Erjavec in goste po-
peljala na ogled Ekomuzeja 
hmeljarstva in pivovarstva Slo-
venije v Žalcu, Savinove hiše, 
Fontane piva Zeleno zlato, me-
stnega jedra, Dvorca Novo Ce-
lje, bazilike sv. Marije Božje v 
Petrovčah, podjetja Keramika 
Kerus v Libojah in Jame Pekel.

 T. T.

Trije veleposlaniki v Žalcu

Veleposlaniki Bart Twaalfhoven, H. E. Zurab Bekaia in Pëllumb Qazimi z 
županom Jankom Kosom in podžupanjo dr. Hano Šuster Erjavec    

Na Ponikvi pri Žalcu bodo 
gasilci v prihodnje bogatejši 
za novo gasilsko vozilo – av-
tocisterno, ki bo z večjo ka-
paciteto vode zagotavljala 
boljšo požarno varnost v kra-
jevni skupnosti in žalski obči-
ni. Konec prejšnjega meseca 
so namreč podpisali pogodbo 
o nakupu podvozja gasilskega 
vozila SCANIA P 400 CB 4x4 
HHZ.

Ob tej priložnosti so se v 
gasilskem domu na Ponikvi 
zbrali predstavniki društva, 
Gasilske zveze Žalec, Občine 

Žalec in predstavniki dobavi-
telja Scania Slovenija. Predse-
dnik društva Slavko Drofelnik, 
poveljnik Jani Ograjenšek in 
direktor podjetja Scania Slove-
nija Elvis Madruša so najprej 
podali informacije v zvezi z 
nakupom podvozja avtomo-
bila, ki znaša 80.410,20 evra, 
nato pa so slovesno podpisali 
pogodbo.

O pomenu te nove prido-
bitve so zbranim spregovorili 
podžupan Občine Žalec Ivan 
Jelen, predsednik GZ Žalec 
Edvard Kugler in poveljnik 

Gasilskega poveljstva Občine 
Žalec Primož Vasle ter pohva-
lili prizadevanje društva za na-
kup vozila. 

Po pogodbi bo dobavitelj 
naročeno podvozje za izdela-
vo gasilskega vozila dostavil 
društvu najkasneje do 28. fe-
bruarja 2018. Kdo bo opravil 
nadgradnjo avtomobila, ob 
podpisu pogodbe še ni bilo 
znano, vsekakor pa bo to ve-
lik zalogaj, saj znaša končna 
vrednost investicije več kot 
200.000 evrov.

 D. N.

Podpisali pogodbo za novo vozilo 

Udeleženci podpisa pogodbe

V Občini Žalec so letos 
energetsko obnovili vrtec v 
Žalcu na Aškerčevi ulici in 
objekt osnovne šole s telova-
dnico v Šempetru. Septem-
bra so uradno odprli vrtec, 9. 
novembra pa so s prireditvi-
jo v šempetrski telovadnici 
uradno predali namenu tudi 
prenovljeno šolo.

Osnovna šola v Šempetru je 
najmanjša od štirih matičnih 
šol v žalski občini in jo obi-
skuje 270 otrok, 35 je zapo-
slenih, na vrsto za posodobi-
tev in energetsko sanacijo pa 
je prišla kot zadnja. Izvedena 
dela in pomen energetske sa-
nacije sta na priložnostni pri-
reditvi predstavila ravnatelj 
šole Uroš Vidmajer in župan 
Občine Žalec Janko Kos. Ure-
dili so izolacijo stropa proti 
podstrešju, strehe na telova-
dnici ter poševne in ravne 
strehe na šoli, zamenjali del 
stavbnega pohištva, toplotno 
izolirali ovoj stavbe ter zame-
njali del strešne kritine. Prav 
tako so poskrbeli za tako ime-
novano prisilno prezračeva-
nje, vgradnjo toplotne črpalke 
in rekonstrukcijo razdelilni-
ka ogrevalne vode, vgradnjo 
plinskih kondenzacijskih ko-
tlov za ogrevanje ter uredili 
zunanjost šole. 

Skupna vrednot pogodbe-

nih del na šoli in vrtcu je bila 
dobrih 1,5 milijona evrov, od 
tega je 463.707 evrov sredstev 
občina pridobila iz evropske-
ga kohezijskega sklada. Dela 
so izvajali VG5 iz Ljubljane, 
ŠARLAH iz Petrovč in EGAL 
PB. Projektirali sta podjetji 
Uniprojekt s Polzele in Adesco 
iz Velenja, nadzor pa je opra-
vljal Magros iz Celja. Župan 
Janko Kos je izrazil pričakova-
nje, da so bila dela opravljena 
kakovostno in da bo približno 
45 let star objekt spet nekaj 
desetletij zagotavljal dobre 
pogoje za delo in učenje.

Vendar pa bodo morali 
opraviti še nekatera dela na 
objektu, kjer je športna dvo-
rana, je povedal župan, saj so 

ugotovili nekatere pomanj-
kljivosti, ki jih bodo odpravili 
predvidoma naslednje leto, saj 
ne sodijo med tako imenova-
ne upravičene stroške v tem 
projektu. Približno 70 tisoč 
evrov za odpravo teh pomanj-
kljivosti bo po županovih 
besedah verjetno zagotovila 
občina sama. Prav tako so se 
po mnogih letih in zapletih z 
denacionalizacijo, odkupi ze-
mljišča, ureditvijo služnostnih 
pravic in komunalne infra-
strukture letos lotili obnove 
športnega parka in otroškega 
igrišča. Vrednost del znaša 
približno 130 tisoč evrov, oko-
li 30 odstotkov pa so pridobili 
na razpisu Fundacije za šport.

 K. R.

Tudi šempetrska šola toplejša

Energetsko obnovljeno šolo sta s prerezom traku in ob pomoči nastopajočih 
učencev predala namenu župan Janko Kos in ravnatelj Uroš Vidmajer.

Župan Občine Žalec Jan-
ko Kos je v petek, 27. ok-
tobra, v avli Doma II. slo-
venskega tabora v Žalcu 
pripravil sprejem za letošnje 
zlate maturante iz žalske ob-
čine. Dogodka so se poleg 
zlatih maturantov udeležili 
tudi njihovi starši, ravnatelji 
osnovnih in srednjih šol, ki 
so jih obiskovali zlati matu-
rantje, in predstavniki obči-
ne. 

Naziv zlati maturant so 
si prislužili dijaki, ki so na 
splošni maturi v šolskem letu 
2016/17 dosegli vsaj 30 točk 
oziroma na poklicni maturi 
vsaj 22 točk. Iz žalske občine 

so se s to lovoriko okitili Kle-
mentina Krulec (Gimnazija 

Celje - Center), Kaja Gajšek, 
Anže Grubelnik, Maša Smaji-
la (vsi I. gimnazija Celje), Ana 
Pečovnik in Žan Rotovnik 
(oba Srednja šola za strojni-
štvo, mehatroniko in medije).

V nagovoru je župan Janko 
Kos maturantom čestital za 
uspeh, jim zaželel v nadaljeva-
nju šolanja še veliko dobrega, 
zahvalil pa se je tudi staršem, 
maturantom in jim izročil 
knjigo častnega občana Ob-
čine Žalec dr. Petra Zimmer-
manna z naslovom »Po poteh 
Venčeslava Jurija Dunderja 
skozi Štajerski raj: Savinjska 
dolina in Novo Celje«. Pri-
reditev je povezovala Lidija 
Koceli, sprejem pa je obogatil 
krajši kulturni program pev-
skega zbora Glasbene šole Ri-
sto Savin Žalec, ki ga vodi Bi-
ljana A. Novak, na klavirju jih 
je spremljala Željka Kolenc. 

 T. Tavčar

Zlati maturanti na sprejemu pri županu

Zlati maturantje žalske občine (na sliki manjka Klementina Krulec) z županom 
Jankom Kosom

Zadnjo oktobrsko sredo so 
v spodnjih Kasazah proslavili 
odprtje nove kapele pri Arčan 
in novega pločnika na odseku 
od Savinjskega mostu do to-
varne keramike.

Za praznično vzdušje je po-
skrbela Godba Liboje, ki je 
veselo igrala ob novi kapeli, 
kjer so pripravili tudi prazno-
vanje. O izgradnji pločnika 
je zbranim spregovoril vodja 
Oddelka za varstvo okolja in 
urejanja prostora Občine Žalec 
Aleksander Žolnir. Investicijo 
sta financirala Občina Žalec in 
podjetje VOC Celje. Ostaja pa 
še nerešen problem izgradnje 

pločnika čez Savinjski most, 
saj je most preozek. Kdaj bodo 
to rešili, še ni mogoče napove-
dati, vsekakor pa si želijo, da 
bi bilo to čim prej, saj bodo s 
tem zagotovili večjo varnost v 
prometu tudi na tem delu poti 
med Petrovčami in Libojami.

O postavitvi nove kapele je 
zbranim spregovoril Uroš Go-
vek. Povedal je, da je bila kape-
la zgrajena v letih 2013–2015, 
istočasno z izgradnjo mostu 
čez potok Bistrica, saj stare ka-
pele zaradi dotrajanosti ni bilo 
mogoče obnoviti. Nova kapela 
je bila zgrajena po vzoru stare 
z arhitekturno členjeno fasa-

do. Od prvotne stare kapele so 
ohranili lesena notranja vratca 
z vitraži ter kovinske okenske 
mreže in vrata. Na novo so iz-
vedli tudi notranje in zunanje 
dekorativne poslikave in Mari-
jin kip. Dela na kapeli je sofi-
nancirala Občina Žalec. Letos 
so se lotili tudi ureditve okolice 
kapele. Odstranili so drevje, 
grmovje, izravnali teren in po-
skrbeli za hortikulturno zasa-
ditev.

Uradnemu delu prireditve 
je sledilo prijetno druženje ob 
pijači in dobrotah, ki so jih pri-
pravili krajani.

 D. Naraglav 

Počastili novo kapelo in pločnik

Udeleženci prireditve so se ob igranju libojske godbe sprehodili okrog kapele.  

foto: T. T.
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Na 21. seji Občinskega sve-
ta Občine Žalec so svetniki 
dali soglasje k imenovanju dr. 
Hane Šuster Erjavec na mesto 
direktorice JZ Zdravstveni 
dom Žalec, potrdili pa so tudi 
vse predlagane sklepe.

Na seji so potrdili predlog 
odloka o podrobnem prostor-
skem načrtu za območje dela 
naselja Ponikva pri Žalcu, ki 
so ga pripravili na pobudo la-
stnika zemljišča. Predlog sta 
na seji predstavili Tanja Raz-
boršek Rehar in predstavnica 
izdelovalca Aleksandra Geršak 
Podbrežnik z Razvojnega cen-
tra planiranje Celje. Območje 
v velikosti 1,16 hektarja se na-
haja na območju krajinskega 
parka Ponikvanski kras, jugo-
vzhodno od zaselka Zgornja 
Ponikva. Na območju je pred-
videnih sedem enostanovanj-
skih hiš ter gradnja gospodar-
ske javne infrastrukture, cestne 
infrastrukture in vodovodnega 
omrežja  v vrednosti 165 tisoč 
evrov, ki ga bo financiral inve-
stitor. Svetniki so predlog pod-
prli.

V nadaljevanju so v prvi in 
drugi obravnavi potrdili tudi 
predlog odloka o spremem-
bah in dopolnitvah odloka o 
turistični taksi v Občini Žalec 
(prva in druga obravnava), ki 
se nanaša na spremembo za-
kona o prijavi prebivališča. Gre 
za drugačen način sporočanja 

podatkov o gostih v posame-
znih nastanitvenih lokacijah. 
Izvajalci nastanitvene dejav-
nosti bodo po novem morali 
podatke o gostih sporočati 
preko spletne aplikacije eTuri-
zem ali preko spletnega servisa 
AJPES, in sicer s prvim dnem 
naslednjega meseca po vpisu v 
RNO.

Svetniki so v prvi obravnavi 
potrdili predlog odloka o do-
ločitvi javne zdravstvene mre-
že na primarni ravni v žalski 
občini in ga posredovali v tri-
desetdnevno javno obravnavo. 
Gre za uskladitev dejanskega 
stanja z zakonom o zdravstve-
ni dejavnosti, ki pravi, da obči-
na določa in zagotavlja mrežo 
javne zdravstvene službe na 
primarni ravni, ta pa obsega 
osnovno zdravstveno in lekar-
niško dejavnost.

V prvi in drugi obravnavi so 
potrdili tudi predlog odloka o 
spremembi odloka o razglasi-
tvi kulturnih in zgodovinskih 
spomenikov v občini, ki se 
nanaša na uskladitev 5. člena 
tega odloka, ki mora upošteva-
ti prestavitev spominske plošče 
žrtvam NOB z objekta stare 
šole na POŠ Trje.

Žalski svetniki so sprejeli 
tudi predlog odloka o dopol-
nitvi pravilnika o spodbujanju 
razvoja malega gospodarstva 
v Občini Žalec za programsko 
obdobje 2015–2020, ki se na-

naša na dodatno spodbujanje 
odpiranja nastanitvenih turi-
stičnih kapacitet (podrobneje 
o tem na str. 11, Podjetništvo 
in turizem).

Zeleno luč so na novem-
brski seji prižgali tudi k pre-
dlogu sklepa o določitvi cen 
programov v javnem vzgojno-
-izobraževalnem zavodu Vrtci 
Občine Žalec. Polna  cena v 
prvem starostnem obdobju, 
torej za otroke do 3 let, se je 
s 440, 28 evra povišala skoraj 
za 5 %, in sicer na 462,27 evra, 
polna cena za otroke od 3 do 6 
let pa s 348,87 evra na 368,29 
evra (nekaj manj kot 6 %), za 
poldnevne programe v prvem 
starostnem programu se je po-
višala s 402,61 evra na 423,38 
evra, za poldnevne programe 
v drugem starostnem obdo-
bju pa s 321,10 evra na 340,17 
evra.

Med aktualnimi informaciji 
je Nataša Gaber Sivka pred-
stavila prijavo na razpis za 
sredstva za gradnjo centra za 
krepitev znanja. Pri pobudah 
svetnikov pa smo ponovno 
poslušali o podjetju Omco 
Feniks, o dvomih in nezado-
voljstvu Levčanov ob pripravi 
OPPN Levec, o prevozu vr-
benskih otrok na I. OŠ Žalec, 
o postajališču za avtodomarje 
pri Ribniku Vrbje, ki je preveč 
zasedeno z rednimi parkirani-
mi vozili, … L. K.

Potrdili vse predlagane sklepe

Zdravstveni dom dr. Jožeta 
Potrate Žalec bo prvega de-
cembra začela voditi dr. Hana 
Šuster Erjavec, podžupanja 
Občine Žalec. Soglasje k nje-
nemu imenovanju, potem ko 
so ga s 4 glasovi za in 3 proti že 
potrdili v svetu javnega zavo-
da, je žalski občinski svet dal 
po burni razpravi. Dosedanji 
direktor Marjan Golob se bo 
namreč upokojil. Dr. Hana 
Šuster Erjavec je trenutno po-
močnica direktorja Razvojne 
agencije Savinja in vodja pro-
jekta Fontane piv Zeleno zlato.

Nekateri svetniki so imeli 
na zadnji seji kar nekaj pomi-
slekov glede njene izvolitve 
in vodstvenih izkušenj, ki so 
bile eden od pogojev na raz-
pisu. Med referencami so bile 
namreč v njeni vlogi navede-
ne izkušnje, ko je delala kot 
profesorica na Fakulteti za 
komercialne in poslovne vede 
v Celju. Član sveta zavoda 
zdravstvenega doma in dotič-
ne volilne komisije ter sve-
tnik Viktor Mitov je o tem na 
seji povedal: „Dobili smo šest 
vlog, od tega so bile tri nepo-
polne, tri pa popolne, in to po 
posvetu s pravno službo. Zato 
tu ne vidim nobenih težav.“ 
Med tremi popolnimi sta bili 
tudi vlogi sedanjega direktorja 
ZKŠT Žalec Matjaža Juterška, 
o katerem so nekateri svetniki 
prejeli anonimko s številnimi 
obtožbami proti njegovi izvo-
litvi, in Matjaža Vodlana. Sve-
tnik Nejc Šporin pa je dejal, da 
je anonimko najbrž poslal sam 
Matjaž Juteršek.

Na seji je svetnik in podž-
upan Robert Čehovin izrazil 
tudi nezadovoljstvo nad ne-
uvrstitvijo predstavnika SDS 
med 3 predstavnike Občine 
Žalec v sedemčlanski svet za-
voda žalskega zdravstvenega 
doma, glede na dejstvo, da je 
SDS druga najštevilčnejša sku-
pina svetnikov, in napovedal 
vzdržanje pri glasovanju. Žal-
ski občinski svet je kasneje s 15 
glasovi za in 6 proti vendarle 
dal soglasje k imenovanju dr. 
Hane Šuster Erjavec za direk-
torico žalskega zdravstvenega 
doma. 

Dr. Hana Šuster Erjavec nam 
je glede dvomov o ustreznosti 
njene vloge za delovno mesto 
direktorice povedala: »Komi-
sija in pravna služba sta pre-
sodili, da izpolnjujem vse po-
goje. Zavedam pa se, da vedno 
nisi vsem všeč. Lahko samo 
obljubim, da bom odgovorna 
do vseh svojih zaposlenih, do 
pacientov, do občin ustanovi-
teljic in drugih deležnikov, kot 
je ZZZS kot največji financer, 
do ministrstva in drugih.« O 
svojem novem izzivu, saj do 
zdaj nima nobenih izkušenj z 
delom v zdravstvu, pa je pove-
dala: »Izkušnje imam z vode-
njem, deset let sem na fakulteti 
predavala ekonomiko, tako da 
sta mi ekonomika in menedž-
ment poznana. Bo pa seveda to 
velik izziv in tega se veselim.« 
O prvih korakih ob nastopu 
nove službe pa: »Ko sem delala 

program dela in razvojni na-
črt, sem pregledala vse javno 
objavljene podatke, iz katerih 
izhaja, da JZ ZD Žalec posluje 
poslovno finančno uspešno in 
da sta dve glavni javnosti, zapo-
sleni in pacienti, z njim zado-
voljni. To mi je seveda vodilo, 
da nadaljujem z neko kontinui-
teto dela in tega se bom držala. 
Seveda pa, takoj ko bom prišla, 
prvi dan, bom videla, kakšna 
je situacija. In če bodo kakšne 
težave, bom pa sproti reševala.« 
Na vprašanje, ali lahko priča-
kujemo s 1. decembrom tudi 
njen odstop s funkcije podžu-
panje in svetnice v Občinskem 
svetu Občine Žalec glede na 
nezdružljivost funkcij, pa je 
odgovorila: »O tem pa se mo-
ramo še pogovoriti.«

Nova direktorica sicer ni 
edina novost, ki čaka žalski 
zdravstveni dom. V njem želijo 
v prihodnje vzpostaviti cen-
ter za krepitev zdravja, kot je 
na zadnji seji občinskega sve-
ta predstavila vodja Urada za 
negospodarske zadeve Nataša 
Gaber Sivka. V tem smislu se 
bodo prijavili na razpis in z 
uspešno prijavo bi zgradili pri-

zidek k zdravstvenemu domu v 
izmeri 237 m² z dvema pisar-
nama, večnamenskim prosto-
rom in sanitarijami v vredno-
sti 363 tisoč evrov, ki bi služili 
preventivnim aktivnostim, iz-
obraževanju in osveščanju lju-
di o pomenu zdravega načina 
življenja. Od tega si obetajo kar 
200 tisoč nepovratnih sredstev 
z razpisa, 93 tisoč občinskih 
sredstev in 69 tisoč sredstev 
ZD Žalec.  L. K.

Podžupanja na čelo zdravstvenega doma

dr. Hana Šuster Erjavec

Od 19. maja 2014 v Žalcu 
velja nov časovno omejeni re-
žim parkiranja. Parkiranje je 
omejeno na javnih parkirnih 
površinah, ki so označena z 
ustrezno cestno prometno si-
gnalizacijo. Zanimalo nas je, 
kako so domačini in turisti po 
dobrih treh letih sprejeli spre-
membo in če je kaj kršiteljev.

Omenjena parkirišča so 
označena s prometnim zna-
kom območja s časovno ome-
jenim parkiranjem in talno 
označbo – črto modre barve. 
Gre za 244 parkirnih mest ob 
lokacijah javnih objektov, kot 
so občina, upravna enota, zdra-
vstveni dom, šola, vrtec, pošta. 
»Ob tem poudarjamo, da je na 
vstopih v mesto Žalec vedno 
dovolj prostih parkirnih mest, 
na katerih časovna omejitev ne 
velja,« so nam pojasnili na žal-
ski občini. 

Na občini opažajo, da je bilo 
s strani domačinov, predvsem 
prebivalcev mestnega jedra 
mesta Žalec in zaposlenih v 
mestnem jedru, sprva nekaj 
pripomb proti vzpostavitvi ča-
sovno omejenega parkiranja, 
saj je zanje to pomenilo, da 
svojih vozil na označenih par-
kirnih mestih ne morajo več 
parkirati za daljše obdobje, kot 
je to dovoljeno s postavljeno 
signalizacijo. So pa s strani obi-
skovalcev mesta prejeli pozitiv-
ni odziv, saj lahko turisti, ki pri-
dejo v Žalec po opravkih, zdaj 

parkirajo bližje svojemu cilju, 
kar prej ni bilo mogoče, ker so 
bila parkirna mesta zasedena z 
vozili lastnikov lokalov, zapo-
slenih in prebivalcev mesta.

Po vzpostavitvi časovno 
omejenega parkiranja je bilo 
dvomesečno prehodno ob-
dobje, v katerem je redarska 
služba izdajala opozorila za 
napačno parkiranje. Hkrati 
je redarska služba vodila evi-
denco o kršiteljih. Po preteku 
tega obdobja je redarska služba 
kršitelje, ki so prekršek storili 
prvič ali drugič, še opozorila, 
večkratne kršitelje pa sankci-
onirala. Danes sistem nadzora 
poteka brez opozoril s sank-
cioniranjem vseh kršiteljev. 
Kazen za prekršek napačnega 
parkiranja in označitve vozila 
o začetku parkiranja znaša 40 
evrov. 

Največ težav povzročajo tisti 
vozniki, ki znotraj con krat-
kotrajnega parkiranja, kjer je 
parkiranje omejeno na do dve 
uri, po poteku tega časa vozila 
ne odpeljejo, temveč samo pre-
stavijo čas na parkirni uri, pa 
so nam pojasnili na mestnem 
redarstvu. »Najbolj zahteven 
je nadzor tistih, ki imajo av-
tomobil parkiran na območju 
kratkotrajnega parkiranja in 
imajo ob prvem nadzoru ve-
ljavno označen čas začetka 
parkiranja, po dveh urah, ko 
redar vrši drugi nadzor, pa ima 
voznik na uri spet označen ve-

ljaven čas začetka parkiranja, 
čeprav vozila po poteku dveh 
ur ni umaknil, ampak je samo 
prestavil uro,« so nam povedali 
na redarstvu in dodali, da mora 
za ugotovitev takšnega prekr-
ška redar ob prvem nadzoru 
posneti fotografijo vozila in ko 
se vrne v ponovni nadzor dolo-
čenega območja ugotoviti, da 
se vozilo nahaja na istem mestu 
kot ob prvem nadzoru in ima 
označen podaljšan čas parkira-
nja. Tovrstni nadzori se zaradi 
večje zahtevnosti izvajajo le v 
skladu z načrtom terenskega 
dela na posameznem obmo-
čju. Po vsakem tako izvedenem 
nadzoru redarji najdejo vsaj 
enega kršitelja. 

Občina Žalec načrtuje v 
prihodnjih letih izgradnjo do-
datnih parkirišč brez časovno 
omejenega parkiranja na vzho-
dnem in južnem delu mesta, s 
čimer bodo na samem obrobju 
mesta zagotovili dodatna par-
kirna mesta, so še povedali na 
Občini Žalec in dodali: »Na 
splošno je v mestu Žalec dovolj 
parkirnih mest tako za obisko-
valce mesta Žalec kot za zapo-
slene v mestu. Je pa na vseh 
parkirnih mestih, tako javnih 
kot zasebnih, v vedno večjem 
številu opaziti parkirana vozila 
voznikov, ki s skupnim prevo-
zom nadaljujejo pot na delo v 
druga mesta (v Ljubljano, Ma-
ribor, Velenje …).«

 Ž. K. G.

Več parkirišč brez časovne omejitve

V teh dneh potekajo za-
ključna dela pri obnovi kana-
lizacije in vodovoda v Jurčiče-
vi ulici v Žalcu.

V sklopu del so izvedli ob-
novo v dolžini 130 metrov, 
preplastili cesto z novo asfal-
tno prevleko in uredili odvo-
dnjavanje meteornih voda s 
ceste, dotrajane cestne robnike 
pa so zamenjani z novimi. Ce-

lotna investicija je ocenjena na 
110 tisoč evrov, dela pa izvaja 
podjetje Hidroplanum iz Pe-
trovč.  V teku sta tudi obnova 
preostalega odseka Velenjske 
ceste do Šlandrovega trga ter 
gradnja kanalizacije in obnove 
vodovoda v ulici Pod Bregom v 
Šempetru za enajst stanovanj-
skih objektov.

 T. Tavčar

Obnova v Jurčičevi ulici

Novo asfaltno prevleko so delavci podjetja Hidroplanum položili prejšnji petek.

foto: T. T.
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Na dan sv. Martina, ko se 
mošt spremeni v pravo vino, 
so svetniki Občine Prebold, 
skupaj z Mirkom Stojničem 
in s krajevnim odborom blo-
kovskega naselja na Zeleni-
ci, pripravili priložnostno 
slovesnost  ob zaključku del 
na tamkajšnji cestni infra-
strukturi. Že teden dni prej 
so slovesnost pripravili tudi 
v Mariji Reki, kjer so uradno 
predali namenu na novo as-
faltiran odsek ceste v tem hri-
bovitem delu občine.

Na področju blokovske sta-
novanjske soseske Zelenica je 
občina kot investitorica uredi-
la tako cesto kot tudi kanaliza-
cijo in vodovod. Župan Vinko 
Debelak se je zbranim stano-
valcem zahvalil za strpnost 
in potrpežljivost v času del, s 
katerimi so začeli spomladi, 
končali pa poleti. V imenu 
krajevnega odbora je zbrane 
nagovoril član odbora Janez 
Rukav in izrazil zadovoljstvo 
nad opravljenimi deli. Kot 
je povedal podžupan Franc 
Škrabe, je celotna investicija 
znašala 116 tisoč evrov. Od 
tega so za ureditev ceste na-
menili 86 tisoč, za vodovod pa 
30 tisoč evrov.

Trak je ob pomoči prebold-
skega župana Vinka Debelaka 
ter svetnika in stanovalca tega 
blokovskega naselja Mirka 
Stojniča prerezal najstarejši 
udeleženec odprtja, stanovalec 
Kondi Hlade. Po blagoslovu, ki 

ga je opravil duhovni pomoč-
nik domače župnije Alfonz 
Lampret, so zbrani nazdravili 
in se skupaj veselili pomembne 
pridobitve. 

Na prireditvi ob zaključ-
ku del v Mariji Reki je zbrane 
pozdravil predsednik Krajev-
nega odbora Marija Reka Filip 
Ahac. Zahvalil se je lastnikom 
zemljišč, ki so se takoj odzva-
li in dali soglasja za ureditev 
ceste. Investicijo je v imenu 
občine vodil Franci Škrabe, ki 
je povedal, da so s kakovostjo 
izvedenih del na 650-metr-
skem odseku zelo zadovoljni. 
Vrednost investicije je znaša-
la slabih 60 tisoč evrov in je 
bila financirana iz občinskega 
proračuna. Zbrane krajane in 
občinske svetnike je nagovoril 

župan Vinko Debelak, ki se 
je zahvalil krajevnemu odbo-
ru za zgledno sodelovanje pri 
investiciji in tudi na drugih 
področjih. Povedal je, da v 
prihodnjem letu načrtujejo še 
nekaj ureditev manjših cestnih 
odsekov v nižjem predelu Ma-
rije Reke.

V priložnostnem kultur-
nem programu ob odprtju na 
novo asfaltiranega odseka ce-
ste so nastopili Reški slavčki, 
cestni odsek pa je blagoslovil 
preboldski župnik Damjan 
Ratajc. Kot so povedali, bodo 
urejene cestne povezave veseli 
tudi številni ljubitelji športnega 
plezanja, ki obiskujejo zelo pri-
ljubljeno plezalno steno na tem 
območju – Pepelovo peč.

  D. Naraglav     

Kar dve odprtji ob zaključku del 

Med prerezom traku na zelenici
Minila so tri leta od tragič-

ne nesreče, v kateri sta na niz-
ko postavljenem mostu čez 
potok Bolsko na Vranskem 

življenje izgubila 30-letnik 
in 17-letnica. Pred dnevi so 
končno začeli z gradnjo no-
vega mostu, z deli pa naj bi 
končali v šestdesetih dneh. Če 
bo vreme ugodno za gradnjo, 
morda tudi prej.

Most, ki ga gradi Gradbeno 
podjetje Žalec, bo voznikom 
olajšal dostop do Centra varne 
vožnje Vransko. Postavili pa 
ga bodo prav na mestu, kjer so 
pred desetimi leti odločili, da 
ne sme stati.

Vrednost celotne naložbe 
je 410 tisoč evrov, 170 tisoč je 
občina pridobila iz naslova od-
prave naravnih nesreč.                                                                                    

 T. Tavčer

Končno nov most čez Bolsko

Gradnja novega mostu čez potok Bolsko                              

Župan Občine Polzela Jože 
Kužnik je imenoval novega 
podžupana. To funkcijo bo 
do konca mandata poleg se-
danjega podžupana Igorja 
Pungartnika opravljal mag. 
Marjan Močnik, ki je bil v 
občinski svet izvoljen na listi 
Stranke modernega centra 
(SMC).

Kot je povedal Kužnik, je 
razlogov za imenovanje več. 
Glavni razlog pa je navedel 
začetek novega investicijskega 
ciklusa, kamor vstopa občina 
z velikimi večletnimi projek-

ti, kot so rekonstrukcija mre-
že občinskih cest, izgradnja 
kulturnega centra na Polzeli 
in energetske sanacije javnih 
stavb. Pri tem bo novi podžu-
pan skrbel predvsem za koor-
dinacijo med občinskim sve-
tom in občinsko upravo, poleg 
tega pa bo zadolžen tudi za 
sodelovanje občine z društvi 
in ostalimi nevladnimi orga-
nizacijami v občini in zunaj 
nje. Prevzel bo tudi določene 
protokolarne obveznosti v ob-
čini.

 T. Tavčar

Novi podžupan

Mag. Marjan Močnik                                                          

Za Občino Tabor je uspe-
šno tričetrtletje. V tem času 
so postorili kar nekaj stva-
ri, ki dajejo krajem v občini 
lepšo podobo, zagotavljajo 
večjo prometno varnost in še 
prijetnejše življenje v krajih 
pod Krvavico.

Med drugim so blagoslovili 
kapelico v Ojstriški vasi, ki so 
jo postavili v neposredni bli-
žini prejšnje kapele, ki so jo 
porušili. S tem so namreč za-
gotovili večjo preglednost kri-
žišča in posledično večjo var-
nost na državni cesti skozi vas.

Zelo pomembni pridobitvi 
za prometno varnost šoloob-
veznih otrok in ostalih kraja-
nov sta tudi izgradnja pločni-

ka Tabor – jug ter razširitev 
cestišča na tem odseku. Poleg 
tega pa so uspeli obnoviti ce-

stni odsek  Tabor–Zahomce 
do odcepa Miklavčič.

 D. N.  

Prestavitev kapele za boljšo varnost

Kapelo v Ojstriški vasi so morali zaradi zagotavljanja večje prometne varnosti 
porušiti in nekoliko stran zgraditi novo.

Občina Tabor je na povabi-
lo Razvojne agencije savinj-
ske regije RASR podpisala pi-
smo o nameri za vključitev v 
projekt Regijska štipendijska 
shema – Savinjska statistična 
regija 2017/2018.  

Projekt je državna razvojna 
naloga na regionalni ravni, ki 
ga v skladu z zakonom o spod-
bujanju regionalnega razvoja 
izvaja RASR s sedežem v  Ce-
lju. Občina s pismom o nameri 
izraža interes za vključitev v 

Regijsko štipendijsko shemo 
Savinjske statistične regije, 
preko katere bo izvajala svojo 
štipendijsko politiko in namen 
za sofinanciranje 1 štipendije 
za dijake v višini 25 % ob po-
goju, da sta delodajalec in šti-
pendist iz njihove   občine.

Junija letos je RASR podpi-
sal pogodbo za izvajanje tega 
projekta za čas trajanja do 31. 
decembra 2022. Na njihovi 
spletni strani www.rasr.si je 
objavljen Javni razpis za izbor 

projektov sofinanciranja ka-
drovskih štipendij delodajal-
cem za šolsko/študijsko leto 
2017/2018. Vse zainteresirane 
delodajalce lokalne skupno-
sti zato vabijo, da se prijavijo 
nanj. D. N.

Tabor v regijsko štipendijsko shemo

Svetniki Občine Polzela 
so se sestali na 20. redni seji 
občinskega sveta ter obrav-
navali sedem točk dnevnega 
reda. Po sprejetju dnevnega 
reda in sklepov zadnje seje 
so največ časa namenili pre-
dlogu dolgoročne razvojne 
strategije Občine Polzela za 
obdobje od 2018 do 2028 in 
rebalansu proračuna za leto-
šnje leto.

Uvodoma sta o dolgoročni 
strategiji Občine Polzela spre-
govorila župan Jože Kužnik in 
predstavnik Medpodjetniške-
ga izvršnega centra Velenje, 
ki je pripravilo ta dokument. 
Dolgoročna razvojna stra-
tegija Občine Polzela za ob-
dobje 2018–2028 je temeljni 
razvojni dokument, na pod-
lagi katerega bodo temeljile 
razvojne dejavnosti, ki bodo 

zagotavljale trajnostni razvoj 
občine. Namen strateških ci-
ljev je zadržati vse, ki tu že 
živijo, in privabljati vedno 
nove. Glavna prioriteta Obči-
ne Polzela so čim bolj zado-
voljni občani, kar si bo občina 
prizadevala doseči predvsem 
s skrbjo za urejeno infra-
strukturo, z omogočanjem 
pogojev za razvoj lokalnega 
gospodarstva in s skrbjo za 
čisto okolje ter poudarjanjem 
trajnostnega razvoja in z do-
stopnostjo javne uprave ter 
javnih storitev, kot so šolstvo, 
otroško varstvo, oskrba staro-
stnikov, kultura in zdravstvo. 
Svetniki so predlog strate-
gije potrdili ter ga podali v 
60-dnevno javno razpravo. 
V tem času lahko občanke in 
občani podajo svoje pripom-
be in predloge, 

V nadaljevanju seje je bese-
da tekla o rebalansu proračuna 
Občine Polzela za leto 2017. 
Kot je poudarila finančnica 
Tanja Mavrič, so se z reba-
lansom proračuna  zmanjšali 
prihodki in odhodki v bilanci 
prihodkov in odhodkov pro-
računa. Prihodki po sprejetem 
rebalansu znašajo 4.883.900 
evrov in so nižji od sprejetega 
proračuna za 604.100 evrov 
oziroma 11 odstotkov. Od-
hodki po sprejetem rebalansu 
znašajo 5.073.154 evrov in so 
nižji od sprejetega proračuna 
za 1.062.374 evrov oziroma 17 
odstotkov.

V proračunu za leto 2017 
je bilo predvideno, vendar 
nerealizirano  sofinanciranje 
projektov s strani države za 
energetske sanacije objektov, 
sofinanciranje »Malega nogo-
meta« iz Fundacije za šport, 
obnove rojstne hiše Neže Ma-
urer iz naslova javnega razpisa 
LAS in sofinanciranje gradnje 
kulturnega doma na Polzeli. 

V računu finančnih terjatev 
in naložb je v sprejetem reba-
lansu proračuna predvidena 
prodaja 1.108 delnic podjetja 
Hmezad EXPORT-IMPORT 
in v računu financiranja za-
dolževanje v višini 59.000 
evrov ter odplačilo najetih po-
sojil v višini  197.000  evrov.                                                                          

 T. Tavčar

O dolgoročni razvojni strategiji

Pregledi vida so
v torek, 12. in 19. 12. 2017.

Naročite se vsak dan od 8. do 18. ure! 
Kratke čakalne dobe in 10 %

gotovinskega popusta na korekcijska očala!

Simona Kodrin s.p.
Rimska cesta 35
3311 Šempeter

Tel.: 03 700 06 30, Gsm: 051 326 677
E-mail: optika.simona@siol.net

www.optika-simona.si

Še vedno znižanja sončnih očal do – 50 %!
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V prostorih sejne sobe Ob-
čine Prebold sta 27. septem-
bra potekali 26. redna seja,  
19. oktobra pa 27. redna seja 
Občinskega sveta Občine  
Prebold. Na prvi so obrav-
navali 11, na drugi pa 7 točk 
dnevnega reda.

Župan Vinko Debelak je 
predstavil polletno poroči-
lo o izvrševanju proračuna in 
ob tem poudaril, da je bilo to 
poročilo podlaga za sestavo 
rebalansa, ki ga je prav tako 
predstavil župan. Ob tem je 
povedal, da se skupni prihod-
ki proračuna z rebalansom 
zmanjšujejo za 28.982 evrov, 
kar predstavlja 0,7 %, skupni 
odhodki pa se zmanjšujejo za 
256.754,68 evra, kar predstavlja 
5,9 % proračuna. Z rebalansom 
proračuna tako načrtovano 
zadolževanje ne bo potrebno. 
Sredstva za načrtovane projek-
te pa so vključena v rebalans. 
Nekatere so že končali, pro-
jekt izgradnje krožišča v Dole-
nji vasi pa bo vključen v NRP 
državnega proračuna in ko bo 
potrjen v državnem zboru, bo 
tudi občina zagotovila svoj 
delež v proračunu. V rebalan-
su proračuna so zagotovljena 
sredstva za nakup športnega 
igrišča v Šeščah ter za ureditev 
zemljišča med Hmeljarsko 15 
in 17. Na stanovanjskem po-
dročju se povečujejo sredstva 
za sanacijo objekta Medlog – 
popravilo strehe, v naslednjem 
letu pa načrtujejo prihodke iz 
naslova prodaje objekta ter za-
gotovitev sredstev za tekmoval-
ni šport. Po razpravi so svetniki 
rebalans enoglasno sprejeli.

V nadaljevanju so ponovno 
obravnavali predlog odloka o 

občinskih cestah, ki ga je pred-
stavil predsednik Odbora za 
gospodarstvo, varstvo okolja 
in gospodarske javne službe 
Branko Verk. Povedal je, da 
je bil predlog odloka v javni 
obravnavi, v času katere pa 
nanj ni bilo pripomb. Drugič 
so obravnavali tudi predlog 
odloka o načinu izvajanja go-
spodarske javne službe, ki ga 
je prav tako predstavil Branko 
Verk, svetniki pa so tudi ta pre-
dlog soglasno potrdili.

Pod 8. točko dnevnega reda 
so razpravljali o preoblikova-
nju službenega stanovanja v 
neprofitno stanovanje. Župan 
Vinko Debelak je povedal, da 
je Občina Prebold v letu 2017 
objavila javni razpis za zame-
njavo in dodelitev neprofitnih 
stanovanj v najem. Na listo je 
uvrščenih 24 prosilcev za do-
delitev ter štirje prosilci za za-
menjavo stanovanj. Ker imajo 
na voljo samo šest neprofitnih 
stanovanj, je predlagal, da se 
službeno stanovanje, ki je že 
dalj časa prazno, preoblikuje 
v neprofitno stanovanje in se 
dodeli naslednjemu prosilcu 
na listi. Po krajši razpravi in 
županovemu pojasnilu, da je 
službeno stanovanje po pravil-
niku o službenih stanovanjih 
namenjeno za zadovoljevanje 
stanovanjskih potreb kadra, 
zaposlenega v občinski upravi 
in javnih zavodih ter javnih 
podjetjih na območju občine, 
katerih ustanoviteljica je Ob-
čina Prebold, so svetniki sogla-
sno sprejeli odločitev o prekva-
lifikaciji službenega stanovanja 
v neprofitnega.

Največ časa so se tokrat 
zadržali pri deveti točki 

dnevnega reda o obravnavi 
dopolnitev k letnemu pro-
gramu športa v občini za leto 
2017. Župan Vinko Debelak 
je povedal, da so v rebalansu 
Občine Prebold zagotovlje-
na dodatna sredstva v višini 
23.000 evrov za šport mladih 
košarkarjev in odbojkaric. Po-
dan je bil predlog, da se v letu 
2017 dodeli le polovico sred-
stev, župan pa je podal nov 
predlog, da se v letu 2017 za 
tekmovalno sezono 2017/18 
dodelijo vsa sredstva, in sicer 
16.000 evrov za košarkarje in 
7.000 evrov za odbojkarice. 
Sredstva se bodo razdelila na 
podlagi razpisa. Ob tem se 
je razvila pestra razprava, na 
koncu pa so svetniki z enim 
vzdržanim glasom sprejeli žu-
panov predlog.

Zelo pestro je bilo tudi pri 
predzadnji točki dnevnega 
reda, ko so bila na vrsti vpra-
šanja in pobude članov občin-
skega sveta. Sejo so zaključili 
s pojasnilom glede volitev v 
državni svet, da lahko občin-
ski svet imenuje dva elektorja 
in enega kandidata za državni 
svet. S tem v zvezi je bila sklica-
na tudi 27. redna seja, na kateri 
so podali predloge za elektorje 
in predstavnike lokalne sku-
pnosti v državnem svetu, po 
hitrem postopku pa so sprejeli 
odlok o določitvi volilnih enot 
v preboldski občini in imeno-
vali volilno komisijo za izved-
bo volitev predstavnikov Obči-
ne Prebold v volilnem telesu 5. 
volilne enote in predstavnika 
lokalnih skupnosti v volilnem 
telesu 5. volilne enote za voli-
tve v državni svet.

 D. Naraglav

Rebalans in volitve

Tretja novembrska nedelja 
je imenovana za svetovni dan 
spomina na žrtve prometnih 
nesreč. Geslo letošnjih med-
narodnih aktivnosti je poziv 
k zmanjšanju števila smr-
tnih žrtev in hudo telesno 
poškodovanih v prometnih 
nesrečah za 50 odstotkov do 
leta 2020. Aktivnosti bodo v 
Sloveniji izvajali pod sloga-
nom V poklon življenju. Na 
polzelskem pokopališču, kjer 
je nameščena marmornata 
plošča z napisom Spomin 
žrtvam prometnih nesreč, 
so v petek, 10. novembra, v 
organizaciji Občine Polzela, 
ZŠAM Savinjska dolina in 
OŠ Polzela pripravili kome-
moracijo.

Zbrane je nagovoril pred-
sednik Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu 
Občine Polzela Lado Košec in 
med drugim poudaril: »Slo-
venske ceste so od leta 1991 do 
2016 zahtevale 7.224 življenj. 
V istem obdobju se je več kot 
281 tisoč ljudi hudo telesno 
poškodovalo. Leta 2016 je 
umrlo 130 oseb, kar pomeni 

65 na milijon prebivalcev.« 
Svoj govor pa je zaključil z 
besedami: »V življenju otrok 
in mladostnikov imajo star-
ši najpomembnejšo vzgojno 
vlogo in oblikujejo otrokovo 
osebnost, pogled na svet in 
tudi na promet. Ne nazadnje 
so starši tisti, ki odločajo o 
otrokovi varnosti v prometu, 
mobilnem vedenju, stopnji sa-
mostojnosti kot tudi o uporabi 
varne opreme – čelade, varno-
stnega pasu, sedeža …«

Po krajšem kulturnem pro-

gramu, ki so ga pripravili naj-
mlajši iz vrtca in OŠ Polzela, so 
člani združenja, otroci iz vrtca 
in učenci šole ter drugi prižgali 
svečke v spomin na žrtve pro-
metnih nesreč. 

 T. Tavčar

V poklon življenju

Med govorom predsednika Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Občine Polzela Lada Košca

Braslovški svetniki so se v 
sredo, 22. novembra, zbrali 
na 20. redni seji občinskega 
sveta. Največ časa so posveti-
li dopolnjenemu osnutku ob-
činskega prostorskega načrta 
in predlogu proračuna Obči-
ne Braslovče za leto 2018.

Po potrditvi zapisnika in 
poročila o realizaciji sklepov 
zadnje seje in izvajanju inve-
sticij v občini so se svetniki se-
znanili z dopolnjenim osnut-
kom Občinskega prostorskega 
načrta Občine Braslovče, ki ga 
je svetnikom predstavila dr. 
Mojca Furman Oman iz pod-
jetja Urbanisti in je v trideset-
dnevni javni obravnavi od 13. 
novembra do 13. decembra.

Cilji prostorskega razvoja 
občine so, da se vanj vnašajo 
nove vsebine, kot so turizem, 
poslovno-obrtne dejavnosti, 
trgovina, usmerjana stano-
vanjska gradnja, rešujejo se 
konflikti v prostoru, razvojni 
pogledi, kot je pospeševanje 
razvoja občine v odnosu do 
regije, začrtajo se razvojne po-
trebe občine po novih poslov-
nih površinah v smislu razvo-
ja tržnega gospodarstva, uredi 

se policentrični razvoj naselij 
v občini, učinkovito se uredi 
načrtovanje prometne in dru-
ge infrastrukture v občini, za-
gotovijo se pogoji za turistični 
razvoj celotnega območja ob-
čine s poudarkom na izkori-
ščenju vodnih površin v turi-
stične in rekreacijske namene 
(Žovneško, Braslovško in Pre-
sersko jezero), zagotovijo se 
pogoji za storitvene dejavno-
sti in prestrukturiranje večjih 
kmetij v celovite gospodarske 
objekte, pogoji ohranjanja po-
selitve na območju Dobrovelj 
ter nove gradnje v obstoječih 
naselij s poudarkom na kom-
pleksnejši ureditvi občinskega 
središča Braslovč z Rakovlja-
mi.

V nadaljevanju seje so se 
svetniki seznanili z infor-
macijo o zboru občanov za 
območje KS Trnava v zvezi s 
pobudo za spremembo meje 
občine.

Dalj časa pa so posvetili 
predlogu proračuna Občine 
Braslovče za leto 2018, ki so 
ga svetnikom predstavili žu-
pan Branimir Strojanšek, Mi-
lan Šoštarič in Barbara Florjan 

Jelen. Načrtovani prihodki za 
leto 2018 znašajo 4.583.408 
evrov, odhodki pa 4.931.104 
evrov. Razliko med prihod-
ki in odhodki naj bi pokrili 
s prenosom sredstev iz leta 
2017 in najemom kredita v vi-
šini 489.311 evrov. 

Glavnina investicij se na-
naša na izgradnjo kanaliza-
cijskih priključkov v naseljih 
Parižlje, Orla vas in Braslovče 
ter na nadaljevanje gradnje 
fekalnega kanala Grajska vas–
Gomilsko–Šmatevž–Glinje–
Kamenče. Predviden je zače-
tek gradnje stanovanj v starem 
kulturnem domu v Braslovčah 
in priprava dokumentacije za 
pridobitev gradbenega dovo-
ljenja za širitev OŠ Braslovče. 

Po pestri razpravi svetnikov 
(v razpravi je sodelovalo vseh 
14 svetnikov) so skladno s 
poslovnikom Občinskega sve-
ta Občine Braslovče predlog 
proračuna dali v 35-dnevno 
javno obravnavo. 

V nadaljevanju so svetniki 
potrdili sklep o začasnem fi-
nanciranju proračuna Občine 
Braslovče za leto 2018.

 T. Tavčar

O občinskem prostorskem načrtu

Prostovoljno gasilsko dru-
štvo Matke bo predvidoma v 
prihodnjem letu dobilo novo 
gasilsko avtocisterno. Večino 
sredstev bo zagotovila Občina 
Prebold, razpis za izbiro doba-
vitelja pa je opravilo društvo. 
Prejšnji ponedeljek je predse-
dnik PGD Matke Marjan Gola-
všek s predstavnikom podjetja 
Scania Slovenija Elvisom Ma-
drušo podpisal pogodbo o do-
bavi podvozja.

Podpisa pogodbe sta se ude-
ležila tudi župan Občine Pre-
bold Vinko Debelak in povelj-
nik PGD Matke Jože Kupec, pri 
izvedbi razpisa pa je društvu 
pomagala Saša Mevec Pušnik. 
Predsednik PGD Matke Marjan 
Golavšek je uvodoma pojasnil, 
zakaj potrebujejo novo avto-
cisterno, ki je vključena tudi v 
načrt nabav Gasilske zveze Pre-
bold: »Novo vozilo bo zame-
njalo sedanjo avtocisterno, ki 
je stara že 27 let in jo je najedel 
zob časa. Avtocisterno v Mat-
kah potrebujemo za zagotavlja-
nje požarne varnosti v občini in 
še posebej zaradi večje oddalje-
nosti od osrednjega društva.«

Gre za veliko investicijo. 
»Vrednost celotne investicije 
bo približno 200 tisoč evrov. V 
prvi fazi bomo nabavili pod-
vozje vozila Scania, v drugi fazi 
pa bomo izvedli še nadgradnjo 
vozila z namestitvijo opreme. 
Prevzem vozila načrtujemo 
prihodnje leto v okviru redne 
prireditve, ki jo naše društvo 
izvede vsako leto v mesecu juli-
ju,« je še povedal Golavšek.

Kakšno vlogo pa imajo pro-
stovoljni gasilci v Matkah in v 
okviru preboldske gasilske zve-
ze?

»Gasilci iz Matk smo vklju-

čeni v Gasilsko zvezo Prebold 
in skrbimo za zagotavljanje 
požarne varnosti v občini in 
širši okolici. Poleg tega izva-
jamo vse potrebne aktivnosti 
v primeru naravnih nesreč in 
pa seveda zagotavljamo prevoz 
pitne vode na območja, kjer 
pitne vode primanjkuje. V tem 
letu smo imeli pet intervencij 
in opravili okrog sto prevozov 
pitne vode.«

Prihodnost prostovoljnega 
gasilstva je v Matkah zagoto-
vljena, predsednik PGD Mat-
ke pa je ob tem dejal: »Glede 
na to, da smo majhna vas, na 
srečo nimamo težav z vključe-
vanjem mladih v gasilske vrste. 
Res pa je, da smo zelo aktivni 
pri delu z mladimi, predvsem 
na področju gasilskega izobra-
ževanja in tekmovanj. S svojimi 
desetinami se redno udeležu-
jemo gasilskih tekmovanj na 
vseh nivojih.«

Kljub splošni podpori ga-
silcem pa bi si prostovoljna 
gasilska društva zlasti od dr-

žave želela nekaj sprememb. 
»Vloga prostovoljnih gasilcev 
je sedaj in bo v prihodnje zelo 
pomembna za zagotavljanje 
požarne varnosti in pomo-
či pri naravnih nesrečah. Že 
zdaj smo gasilci kljub prosto-
voljnemu delu vedno na voljo 
sodržavljanom, ki potrebujejo 
pomoč, in tako bo tudi v priho-
dnje. Bi pa želeli, da bi država 
uredila naš status tako, da bi za 
naše delovanje zagotovila več 
finančnih sredstev, da ne bi bilo 
potrebno za nabavo vozil in 
opreme zbirati finančnih sred-
stev od občanov ter izvajati ra-
zne druge aktivnosti, da lahko 
zagotavljamo potrebno opre-
mljenost društev. Poleg tega bi 
nas država lahko oprostila pla-
čevanja DDV pri nabavi gasil-
ske opreme. Generalno od dr-
žave pričakujemo več podpore 
tudi takrat, ko nas ne potrebuje 
za izvajanje intervencij, saj se 
vse prepogosto zgodi, da na 
nas pozabi,« je še dejal Marjan 
Golavšek. K. R.

V Matkah za novo avtocisterno

Po podpisu pogodbe (z leve): poveljnik PGD Matke Jože Kupec, predstavnik 
podjetja Scania Slovenija Elvis Madruša, predsednik PGD Matke Marjan Golavšek 
in župan Občine Prebold Vinko Debelak
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Študentski klub Žalec, ki 
povezuje študente in dija-
ke, doma na območju žalske 
upravne enote, praznuje letos 
25 let delovanja. Prireditev 
s kulturnim programom so 
pripravili v soboto v Ekomu-
zeju hmeljarstva in pivovar-
stva. Ob tej priložnosti so za-
ključili projekt Mesec sociale 
in zdravja ter enemu od nek-
danjih predsednikov Danije-
lu Slipčeviču podelili naslov 
častnega člana.

Kot je povedala sedanja 
predsednica kluba Anja Oset, 
za začetek delovanja Študent-
skega kluba štejejo datum, ko 
je bil prvič vpisan v register 
študentskih klubov, pred tem 
so študenti in dijaki delovali 
večinoma pod okriljem mla-
dinskih društev oziroma klu-
bov. »Trenutno imamo včla-
njenih približno 300 študentov 
in 150 dijakov, ukvarjamo pa 
se z vsemi področji. Skrbimo 
za šport, zdravje, socialo, naš 
največji projekt je Žalska noč 
mladih, danes pa zaključujemo 
tudi naš že tradicionalni dogo-
dek Mesec sociale in zdravja. 
Letos smo v okviru tega me-
seca ponudili plesno jogo in 
zvočno terapijo, skrbimo tudi 
za prehrano in podobno,« je 
dejala predsednica kluba Anja 

Oset. Na svoje dogodke in pri-
reditve pa ne vabijo samo svo-
jih članov, ampak so dobrodo-
šli vsi mladi oziroma tisti, ki jih 
posamezne teme zanimajo.

Vsekakor pa bi si v klubu 
želeli več članov. »Definitivno, 
v žalski občini imamo okrog 
tisoč študentov, tako da se jih 
res majhen odstotek včlani v 
naš klub, vendar iščemo nači-
ne, kako jih privabiti,« je dejala 
Osetova. Ob tem, ko opozarja-
jo na probleme, s katerimi se 
srečujejo mladi, tudi glede sta-
novanj in služb, pa Anja Oset 
opozarja: »Pri mladih zadnje 
čase opazujemo neko otopelost 
do vsega, nič posebnega jih ne 
zanima. Če pripravimo oziro-
ma jim ponudimo kaj takega, 
kar bodo lahko odnesli domov, 
kar bodo imeli nekaj časa, tja 
še pridejo, ko gre za kakšno 
neformalno izobraževanje, pa 
v njem ne vidijo kakšnega hu-
dega pomena.«

Od študentskega kluba in 
mladih občina pričakuje kri-
tične pripombe in predvsem 
predloge, je mladim povedal 
župan Janko Kos, ki je bil eden 
od govorcev na prireditvi, prav 
tako je svoje zadovoljstvo nad 
delovanjem študentskega klu-
ba izrazil eden od predsedni-
kov z najdaljšim stažem Bori 
Kenda, ki je prav tako kot žu-
pan izpostavil najodmevnejši 
dogodek, ki ga vsako leto or-
ganizira žalski študentski klub 
– Žalsko noč mladih. Zbrane 
je nagovoril tudi nekdanji 
predsednik Danijel Slipčević, 
ki mu je Anja Oset izročila 
simbolično darilo, ob pode-
litvi naslova častnega člana 
pa dejala: »Danijel Slipčevič 
je v času vodenja kluba pustil 
neizbrisen pečat, saj je klub 
postavil na raven, na kakršni 

je še danes, ko se lahko uvelja-
vljamo v družbi in smo prepo-
znavni.« 

S petjem je prireditev pope-
strila Lara Tajnšek, s plesom 
članice Plesnega kluba Moo-
ve, program pa je povezoval 
Jan Podbrežnik. Po uradnem 
delu prireditve so se preselili 
v pritličje ekomuzeja, kjer jih 
je zabavala glasbena skupina 
Jacksoni, pogostitev pa so pri-
pravili Iz Pepelkine kuhinje. 

 K. R.

Proti apatiji mladih

Celjska družba za ravna-
nje z odpadki Simbio je letos 
septembra in oktobra v 12 
občinah na Celjskem pripra-
vila letošnjo drugo akcijo 
zbiranja nevarnih odpadkov 
iz gospodinjstev in pri tem 
zbrala 15.675 kg nevarnih 
odpadkov, v občinah Spodnje 
Savinjske doline pa 6.373 kg. 

Med nevarne odpadke sodijo 
baterije, zdravila (mazila, posi-
pi, tablete, sirupi, termometri), 
čistila in kozmetika (pršila, li-
čila), ostanki lakov, barv, lepil, 
topil, odpadna olja (ostanki 
motornih in jedilnih olj in ma-
ščob), akumulatorji in škropiva 
(pesticidi, insekticidi, fitofar-
macevtski pripravki), neonske 
cevi, tonerji in odpadna elek-
trična in elektronska oprema. 

Največ je bilo premazov, lepil 
in smol (3.190 kg), sledijo od-
padna motorna olja (2.902 kg), 
zavržena električna in elektron-

ska oprema (2.246 kg), jedilno 
olje in maščobe (2.110 kg).

V občinah Spodnje Savinjske 
doline je 695 občanov skupaj 
zbralo 6.373 kg nevarnih od-
padkov, in sicer v braslovški 
občini (101 občan) 1.501 kg, v 

Preboldu (64 občanov) 733 kg, 
na Polzeli (62 občanov) 723 kg, 
v Taboru (28 občanov) 246, na 
Vranskem (19 občanov) 217 in 
v žalski občini (431 občanov) 
2.953 kg nevarnih odpadkov.

 T. Tavčer

Zbrali 6.373 kg odpadkov

Z letošnje prve akcije zbiranja nevarnih odpadkov

Žalsko območno zdru-
ženje Rdečega križa je v 
sodelovanju z žalsko in s 
preboldsko krajevno orga-
nizacijo RK ter transfuzij-
skima službama Celje in 
Ljubljana novembra organi-
ziralo dve krvodajalski ak-
ciji, in sicer v prostorih UPI 
– ljudske univerze v Žalcu in 
gasilskem domu v Preboldu. 
V Žalcu je kri darovalo 99, 
v Preboldu pa 48 krvodajal-
cev.

Kot je povedal sekretar ob-
močnega združenja Matjaž 
Črešnovar, število krvodajal-
cev po vsej Sloveniji upada. 
Zadovoljni pa so bili z akcijo 
v Žalcu. Večjim podjetjem so 
namreč poslali dopis s pro-
šnjo, naj svojim delavcem 
omogočijo udeležbo na kr-
vodajalski akciji. Poudaril je 
tudi, da se je akcije udeležilo 

kar dvajset tistih, ki so kri da-
rovali prvič. Manj zadovoljni 
so bili z akcijo v Preboldu, 
kjer eno od večjih podjetij 
petnajstim ljudem, ki bi radi 
darovali kri, ni dovolilo, da bi 
se udeležili akcije.

»Tako smo zaključili z de-
setimi terenskimi akcijami 
v letošnjem letu. V letu 2017 
se je akcij udeležilo 609 krvo-
dajalcev. Opazili smo manjšo 
udeležbo zaradi delodajalcev, 
ki niso dovolili svojim de-
lavcem, da bi se udeležili kr-
vodajalskih akcij. Lahko pa 
krvodajalci kri darujejo tudi 
v Transfuzijskem centru Splo-
šne bolnišnice Celje od pone-
deljka do srede dopoldne,« je 
še povedal Matjaž Črešnovar. 

Naslednje leto bodo znova 
organizirali 10 akcij za Zavod 
za transfuzijo krvi  Ljubljana 
in Transfuzijski center Celje. 

Prva bo v Kulturnem domu 
Vransko 18. januarja, kri pa 

boste lahko darovali od 7. do 
10. ure. T. Tavčar

Letos 609 krvodajalcev

Z akcije v telovadnici žalske ljudske univerze           

Občine Žalec, Braslovče, 
Polzela, Prebold, Tabor in 
Vransko so v sodelovanju z 
Zdravstvenim domom dr. 
Jožeta Potrate Žalec v okvi-
ru razpisa za sofinanciranje 
investicij na primarni ravni 
zdravstvene dejavnosti Repu-
blike Slovenije Ministrstva za 
zdravje pridobile nepovratna 
sredstva za nakup avtomat-

skih zunanjih defibrilatorjev 
– AED z zunanjo omarico. 

Višina dodeljenih sredstev je 
deset tisoč evrov, ki jih bodo 
občine porabile za sofinancira-
nje nakupa petih defibrilator-
jev, in sicer dveh za žalski zdra-
vstveni dom ter po enega za 
zdravstveno postajo na Polzeli, 
Vranskem in v Preboldu. 

 T. T.

Novih pet defibrilatorjev

Rotary klub Žalec je v sode-
lovanju z OŠ Vransko - Tabor 
in Občino Vransko v četrtek, 
23. novembra, v Športni dvo-
rani Vransko pripravil tradi-
cionalni dobrodelni koncert 
z naslovom Žarek upanja za 
otroški nasmeh, na katerem so 
zbirali sredstva za otroke OŠ 
Vransko - Tabor in OŠ Polzela.   

Tokrat so na koncertu po-
leg Orkestra slovenske policije 
nastopili Modrijani, Ansambel 
Robija Zupanca, Klapa Skala, 
Isaac Palma, otroški in mla-
dinski pevski zbor OŠ Vransko 
- Tabor in OŠ Polzela. 

Zbrane je uvodoma poz-
dravil župan Občine Vransko 
Franc Sušnik, predsednica 
žalskega Rotary kluba Mag-
dalena Navodnik pa se je za-
hvalila vsem za pomoč pri 
pripravi koncerta, v okviru 

katerega so zbrali 7.500 evrov. 
V nadaljevanju je ravnatelji-
ci OŠ Vransko - Tabor Majdi 
Pikl predala simbolični ček v 
znesku 5.000 evrov, ravnatelji-
ci OŠ Polzela mag. Bernardki 
Sopčič pa simbolični ček v 

vrednosti 2.500 evrov.
Ravnateljici sta se zahvali-

li za donacijo in poudarili, da 
bodo denar uporabili za finan-
ciranje nadstandardnih pro-
gramov otrokom iz socialno 
šibkih družin. T. Tavčar

Žarek upanja prinesel 7.500 evrov

Majda Pikl, Magdalena Navodnik in mag. Bernardka Sopčič

Sedanji in nekdanji študenti so se ob 25-letnici kluba zbrali v Ekomuzeju hmeljarstva in pivovarstva Slovenije v Žalcu.

Nekdanji predsednik Danijel Slipčevič 
je postal častni član Študentskega kluba 
Žalec.

Anja Oset, predsednica Študentskega 
kluba Žalec
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V spomin na leto 1979, ko 
so se na referendumu odlo-
čili za samostojno krajevno 
skupnost, ustanovljeno 1. ja-
nuarja 1980, ter v spomin na 
leto 1941, ko je bil ustano-
vljen odbor OF, in v spomin 
na leto 1944, ko so nacisti 
iz maščevanja požgali De-
bičevo domačijo, praznuje 
KS Vrbje 11. novembra svoj 
praznik.

To leto praznujejo že 37 let 
samostojnosti. V času od 4. 
do 11. novembra so poskrbeli 
za pester program. Na slav-
nostni seji Sveta KS Vrbje je 
zbranim govoril predsednik 
sveta Jože Meh. Poudaril 
je, da se je Vrbje v tem času 
razvilo, razširilo in postalo 
prijeten kraj za bivanje, dru-
ženje, v zadnjem času pa tudi 
zanimivo z vidika turizma. Se 
pa s kakšnimi večjimi prido-
bitvami ne morejo pohvaliti. 
Zgrajena je vsa infrastruktu-
ra z dovozno cesto in javno 
razsvetljavo, v stanovanjskem 
naselju ob potoku Lava. Pri-
pravljena je vsa dokumen-

tacija za izgradnjo pločnika 
Brglez–Palir. Ribnik Vrbje pa 
postaja vedno bolj obiskan 
in s tem v zvezi potekajo šte-
vilne aktivnosti. Občina Ža-
lec že pridobiva ponudbe za 
ureditev osrednjega območja 
Centra zdravja in aktivnega 
življenja Vrbje – ekokampa. 
Precej stroškov so imeli s sa-
nacijo doma krajanov, v kate-
rem je januarja zaradi hudega 
mraza počila vodovodna cev. 
Predsednik pa je pohvalil delo 
društev. Delovni so bili tudi 
gasilci PGD Vrbje. Kot nam je 
povedal predsednik društva 
Denis Herle, so na novo ure-
dili zgornji del doma in tako 
pridobili več prostorov za de-
lovanje društva.

Na seji so podelili eno pri-
znanje krajevne skupnosti, ki 
ga je prejel Andrej Grešak iz 
Društva upokojencev Vrbje, 
ter pokale za namiznoteniški 
turnir.

V imenu Občine Žalec je 
zbrane pozdravil Aleš Ura-
njek z Urada za gospodarske 
javne službe.

Slavnostno sejo so s kultur-
nim programom popestrili 
citrarki prof. Irena Tepej in 
nekdanja učenka Urška Ram-
šak ter Vokalna skupina Žuže 
iz Šempetra.

V tednu praznovanja so 
pripravili likovno razstavo 
Antona Holobarja in Eve Po-
pit, namiznoteniški turnir, 

kjer je zmagal Jože Skok, dru-
gi je bil Stane Petrič in tretji 
Franc Vratnik, potopisno pre-
davanje alpinistične odprave 
Rangting 2017 Matica Jošta, 
srečanje starejših krajanov, 
predavanje o demenci, kosta-
njev piknik in odprtje novih 
prostorov PGD Vrbje.

 T. Tavčar

Gasilci imajo nove prostore

Predsednik Sveta KS Vrbje Jože Meh podeljuje priznanje Andreju Grešaku.

Osnovna šola Prebold je 
v začetku šolskega leta ob-
vestila Dispanzer za otroke 
in mladostnike v Žalcu, da 
učencev ne namerava več vo-
ziti na sistematske preglede. 
Za to se je določila, ker tovr-
stne dejavnosti v sklopu šole 
niso nikjer zakonsko opre-
deljene, prav tako učitelji po 
besedah ravnatelja Otona 
Račečiča niso servis za zdra-
vstvene storitve. Ta odločitev 
je sprožila veliko prahu, z 
njo se ne strinjajo niti starši 
niti občina. Prepričani so, da 
mora za to še naprej skrbeti 
šola. 

Kaj točno o tem meni rav-
natelj OŠ Prebold? »Konven-
cija o otrokovih pravicah ne-
dvoumno pripisuje staršem 
skrb, pravico, odgovornost in 
dolžnost za vzgojo in za zdrav 
razvoj svojih otrok. Konvenci-
ja predpisuje tudi pravico do 
zdravstvenega varstva tako kot 
predpisuje pravico do izobra-
ževanja. Skladno s konvencijo 
je že v veljavi obstoječa zako-
nodaja, ki upošteva vse ome-
njene vidike s stališča pravic, 
dolžnosti in odgovornosti do 
otrok tudi glede sistematskih 
pregledov. Starši so nedvou-
mno tisti deležniki pravic in 
odgovornosti do brezplačnega 
zdravstvenega varstva otrok, 
tudi sistematskih pregledov, 
ki so prvi in edini pooblaščeni 
za uveljavljanje pravice do sis-
tematskega pregleda in so no-
silci odgovornosti in dolžnosti 
za sistematski pregled svojih 
otrok. V  primerih sistemat-
skih pregledov gre za osebni 
pregled in zdravje otroka, ki 
je izključna dolžnost in odgo-
vornost staršev. Osebni pre-
ventivni zdravstveni pregled 

otroka v času šolanja ni obve-
zen in je odločitev staršev, ali 
se bodo za ta pregled odločili 
ali ne. Kot pooblaščeni izva-
jalci so določene zdravstvene 
institucije, ki so na podlagi za-
kona o zdravstvenem varstvu 
in zdravstvenem zavarovanju 
ter podrobneje pravilnika o 
izvajanju preventivnega zdra-
vstvenega varstva na primarni 
ravni zadolženi, da sistemat-
ske preglede organizirajo in 
izvajajo. Za ta namen je drža-
va poskrbela za financiranje, 
ki ga izvaja ministrstvo za 
zdravje. Šole v sistem vstopa-
jo z zavezo iz konvencije, da 
skrbijo za zdravje učencev in 
zdravo okolje. To pomeni, da v 
svojem okolju delovanja omo-
gočajo zdrave okoliščine za 
bivanje učencev in skrbijo za 
ozaveščanje o zdravem načinu 
življenja. Prav tako šole zave-
zuje zakonodaja, ki določa so-
delovanje šole z zdravstvenimi 
institucijami. Nimajo pa šole 
odgovornosti za organizacijo 
in izvajanje zdravstvenih pre-
gledov. Zdravstvenih pregle-
dov ni ne v programih šol, ne 
v predmetniku, ne v razširje-
nem programu, prav tako ne 
v šolskem koledarju. Sistemat-
ski pregledi niso financirani 
oziroma sploh ni predvideno 
financiranje te dejavnosti v 
šolah. Tudi z vidika odgo-
vornosti do osebnega zdravja 
otrok in varovanja zasebno-
sti in zdravstvenih podatkov 
otrok delavci šole ne smejo in 
ne morejo prevzeti skrbi, pra-
vic, dolžnosti in odgovornosti 
za osebno zdravje otrok mimo 
staršev. Tudi z vidika pravice 
do izobraževanja je primarna 
naloga šole, da učencem zago-
tavlja pravico do izobraževanja 

in ne nasprotno, da podpira 
sistemske odsotnosti od izo-
braževanja. Sistematski pre-
gledi so se opravljali  preko šol 
na podlagi inercije. Vmes so se 
zgodile družbene spremembe, 
razmejile so se odgovornosti, 
povečale obremenitve in zah-
teve. Menim, da je čas, da se v 
skladu z vsem zapisanim dolo-
či tudi vloga in odgovornost v 
zvezi s sistematskimi pregledi 
otrok.« 

Župan Občine Prebold, ki 
je ustanoviteljica OŠ Prebold, 
Vinko Debelak: »Na seji ob-
činskega sveta smo najprej, ob 
tej najbrž nepopolni informa-
ciji, sprejeli stališče, da naj šola 
glede sistematskih pregledov 
še naprej dela tako kot doslej. 
Kasneje smo imeli sestanke s 
starši, člani sveta javnega za-
voda šole, z ravnateljem in uči-
telji in nazadnje ugotovili, da 
to ni tako enostavna zadeva. 
Izkazalo se je, da tudi nekateri 
straši ne želijo, da bi njihove 
otroke na sistematske pregle-
de, ki so tudi zelo intimni, vo-
dili učitelji. Mnogi pa so tudi 
precej slabe volje glede načina 
delovanja zdravstva. Predsta-
vljajo si, da jim nekdo otroke 

kot »ene številke« pripelje na 
pregled, kjer jih na hitro pre-
gledajo in dajo učiteljem, ki so 
otroke pripeljali na sistemat-
ski pregled, neko informacijo, 
kako naprej glede zdravstve-
nega stanja posameznega 
otroka. Kako bo ta informacija 
o zdravstvenem stanju otroka 
prišla do staršev, se pa s tem 
v zdravstvu niso ukvarjali. Na 
koncu vseh teh sestankov je 
prevladal sklep, da se bodo v 
šoli, v razredih in na relaciji 
šola–starši posebej dogovorili 
glede sistematskih pregledov 
in o posameznem primeru. Ali 
da bodo na pregled peljali cel 
razred z več spremljevalci, kar 
najbrž ne bo obveljalo, oziro-
ma da bodo to naredili starši 
sami. Večina staršev namreč 
meni, da je zdravstvo dolžno 
narediti razpored in starše po-
zvati, naj pripeljejo otroka na 
sistematski pregled, tako se 
bodo neposredno sami sezna-
nili z zdravstvenim stanjem 
svojega otroka. Sicer pa smo 
glede tega vprašanja izvedeli, 
da na ministrstvu za zdravstvo 
pripravljajo sistemsko rešitev 
tega problema, ki naj bi veljal 
za celotno državo.« D. N.

Sistematski pregledi na prepihu 

Oton RačečičVinko Debelak
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Zadnji oktobrski dan je bil 
zadnji letošnji dan, ko so si 
obiskovalci lahko postregli 
s pivom na zdaj že svetovno 
znani Fontani piv Zeleno zla-
to. Hkrati so s tem sklenili 
letošnje dogajanje v okviru 
Festivala Zeleno zlato, ki je v 
vseh mesecih odprtja fontane 
postregel z vrsto prireditev. 
Na zadnji prireditvi, ki je bila 
v znamenju noči čarovnic, so 
organizatorji poskrbeli tudi 
za brezplačno pivo od 20. ure 
dalje. Na prireditveni plošča-
di na Šlandrovem trgu pa so 
opoldne istega dne odprli dr-
sališče.

Dopoldan so organizirali 5. 
dobrodelno čarovniško tržni-
co, v okviru katere so pripravili 
razne delavnice, predstavo in 
poskrbeli za poslikavo obrazov. 
Otroci so lahko sodelovali tudi 
v plesno-glasbenih delavnicah, 
za pravo čarovniško dogodi-
vščino pa je poskrbel čarovnik 
Jani. Ob tem so obiskovalci 
lahko pokušali jedi, ki so jih 
pripravljali gostinci v sklopu 
tako imenovane odprte Kuhne 
pri fontani. Za prijetno vzduš-
je so poskrbeli harmonikarski 
orkester Primoža Zvira, duet 
Dve Kajle, skupina Il Divji ter 
Mojca Robič in plesalke plesne 
skupine Spin. Letošnji Festival 
Zeleno zlato pa sta sklenila 
župan Janko Kos in ambasa-
dor fontane Tadej Toš, ki je ob 
tem med drugim dejal: »Lepo 
je biti ambasador, predvsem je 
lepo takrat, ko si daleč stran od 
Žalca, pa ljudje vedo, kaj se tu 
dogaja. Lepo je biti ambasador 
v Žalcu, priti med ljudi, ki se 
družijo ob fontani, širiti dobro 
besedo in energijo na licu me-
sta. Lep je občutek biti amba-
sador, hkrati pa moram dodati 
še to, da kot ambasador, ki  s 
tem večerom zaključuje svo-
je poslanstvo, vidim pri sebi 
ambasadorske rezerve, neiz-
koriščene potenciale, ki mi jih 
ni uspelo do konca izkoristiti. 
Zato bom zelo vesel, če bom 
lahko novemu ambasadorju, 
za katerega verjamem, da ga 
boste pazljivo in skrbno izbra-
li, lahko še dal par namigov, 

kje so še rezerve, da bi lahko ta 
prečudovita zgodba o fontani 
še rasla in se razvijala.«

Zbranim je spregovoril tudi 
žalski župan Janko Kos in med 
drugim povedal, da so od od-
prtja fontane v lanskem letu 
pa do zdaj prodali več kot 102 
tisoč vrčkov, več kot so predvi-
devali. V povprečju so tako v 
obdobju devetih mesecev delo-
vanja fontane na mesec prodali 
11.300 vrčkov ali 375 na dan. 
Ob koncu svojega nagovora 
se je vsem, ki so kakorkoli pri-
pomogli k temu turističnemu 
projektu, zahvalil in zaželel, da 
bi to uspešno zgodbo peljali 
skupaj naprej. Skupaj s Tošem 
in voditeljico prireditve Sašo 

Pukl je vse prisotne povabil 
na brezplačno pokušnjo piv in 
prijetno druženje na fontani. 

V prihodnjih mesecih sledi 
temeljit servis fontane, preno-
vili bodo tudi urbano opremo, 
do prihodnje pomladi pa na-
črtujejo še izdelavo nadkritja 
tržnice. S 1. aprilom in novim 
ambasadorjem žalske fontane 
se bo začela še ena sezona, za 
katero že imajo veliko načrtov 
in idej.

Odprli drsališče

Na prireditveni ploščadi na 
Šlandrovem trgu pa so istega 
dne ob 12. uri odprli tudi drsa-
lišče, ki bo predvidoma odprto 

vse do 6. januarja. Občina Ža-
lec se je letos odločila za spre-
membo lokacije drsališča. Lani 
je bilo to odprto v Petrovčah, 
letos pa bodo drsali v Žalcu. 
Malo pred poldnevom je zbra-
ne nagovoril žalski župan Jan-
ko Kos, v priložnostnem pro-
gramu pa sta nastopila Luka 
in Nina Logar. Svoje hokejske 

veščine so prikazali tudi mladi 
hokejisti iz celjskega hokejske-
ga kluba, ki bodo v prihodnjih 
dneh organizirali tečaj hokeja 
na ledu. Tisti, ki se še ne znajo 
drsati, bodo lahko obiskali šolo 
drsanja. Obeta pa se še več ak-
tivnosti.

Kmalu po uradnem odprtju 
je bila ledena ploskev polna 

drsalcev, tako tistih najmlajših, 
ki si pri drsanju pomagajo s 
pingvinčki, kakor tistih, ki se s 
tem športom že dolgo ukvarja-
jo. Ob drsališču si lahko za dva 
evra izposodite drsalke različ-
nih velikosti za neomejen čas 
drsanja, na dan odprtja pa je 
bila izposoja brezplačna.  

 D. N., T. T.   

»Lepo je biti ambasador v Žalcu«

Male in velike čarovnice

… ter mladih celjskih hokejistov.

Organizatorji so na zadnji dan delovanja fontane pripravili tudi otroške delavnice.

Za glasbeni del je med drugim poskrbel duet Dve kajle.

Nastop Nine in Luke Logarja …

Še zadnji trk z neusahljivimi vrčki
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V nedeljo, 19. novembra, 
je bila šempetrska dvorana 
hmeljarskega doma polna 
do zadnjega kotička. Razlog 
za to je bil koncert Folklorne 
skupine Grifon, ki letos pra-
znuje 55-letnico delovanja. 
Prireditvi so dali naslov Kar 
je bilo, je in bo … Preteklo-
sti so se spomnili tudi s pro-
jekcijo fotografij in posnetki 
spominov nekdanjih plesal-
cev.

Začetki FS Grifon segajo v 
leto 1962, ko je bila na pobudo 
DPD Svoboda ustanovljena 
folklorna sekcija. Bili so vzpo-
ni in padci. V 70. letih sta delo-
vali kar dve skupini: mlajša in 
starejša. V 80. letih je zanima-
nje precej upadlo, zmanjšalo 
se je število plesalcev, vendar 
nekateri izmed njih še vedno 
vztrajajo. Po 90. letu je pre-
vzel vodenje skupine Bogdan 
Kumperger. Nivo skupine je 
rastel, osvajali so nove plesne 
postavitve, tako da so imeli po 
letu 2000 dovolj programa in 
tudi primerne kostume za ple-
se vseh slovenskih pokrajin. 
Plesalci so sodelovali na med-

narodnih folklornih festivalih 
in tako prepotovali skoraj vse 
evropske države. Na koncertu 
so predstavili utrinke z vaj, 
izjave članov in vodstva ter 
pogledali v garderobe, nato 
pa odplesali plese slovenskih 
pokrajin.

Strokovna vodja skupine 
je nekdanja plesalka Maša 
Kumperger, za organizacijo 
pa skrbi predsednica Marija 
Zagoričnik, ki pripravlja sce-
narije in poišče vedno nove 
ideje za koncerte. Tokrat je na 
spremljajoči razstavi odprla 
skrinjo svojih prednikov in 
pokazala zbirko oblačil iz pre-
teklosti. Na tokratnem kon-
certu sta najstarejša plesalka 
in plesalec v šaljivem pogo-
voru nakazala, da se skupina 
stara, vendar  upanje obstaja 
v otroški folklorni skupini, ki 
je prav tako navdušila s svojim 
nastopom na tokratnem kon-
certu. »Otroke moramo nav-
dušiti in »zasvojiti« s folkloro, 
da bodo nadaljevali bogato 
tradicijo šempetrske folklor-
ne skupine,« sta bila v pogo-
voru prepričljiva najstarejša 

člana skupine. Da na mladih 
svet stoji, pa je dokazal tudi 
srednješolec Oskar Kandare, 
ki je z odlično video podporo 
dodal kakovostni okvir celo-
tnemu koncertu.    

Ob zaključku so podelili 
Maroltove značke za 5, 10 in 

15 let sodelovanja v folklorni 
skupini in tudi častne Marol-
tove značke za 30 in več let 
uspešnega dela. Te so prejeli 
Milica Rizmal, Marjan Riz-
mal, Alojz Zagoričnik, Marija 
Zagoričnik in Marjan Zago-
ričnik. D. N.

55-letnica delovanja FS Grifon

Na Osnovni šoli Griže so se 
v lanskem šolskem letu lotili 
ustvarjanja muzikala z naslo-
vom Ko Drejček sreča Mar-
sovčke. Premiero so pripra-
vili ob koncu šolskega leta, s 
ponovitvami v letošnjem pa 
ponovno navdušujejo mlado 
in starejše občinstvo. Tudi s 
tem velikim projektom obe-
ležujejo 180-letnico šolstva v 
Grižah. 

 »Naša griška šola je bila 
nekoč zelo znana po muzika-
lih, ker pa letos obeležujemo 
180 let šolstva v kraju, smo 
se odločili za niz dogodkov 
in ideja je nastala tudi za ta 
muzikal. Razredna dramati-
zacija je prerasla v nekaj več. 
Spodbudila sem mentorje, ki 
so izrazili željo, da ustvarijo 
takšen muzikal. In tako je na-
stal preprosto iz želja otrok in 
mentorjev, da se predstavijo 
tudi na tak način, skozi spod-
bujanje ustvarjalnosti enih in 
drugih,« je povedala ravnate-
ljica Marija Pavčnik.

Koordinatorica tega res ve-
likega projekta je bila učitelji-
ca Mateja Hleb, ki je ob tem 
povedala: »Tako velik projekt, 
kot je muzikal Drejček in trije 
Marsovčki, je kar težko sko-
ordinirati. Na začetku je bila 
ideja, potem pa so se kar odpi-
rale neke nove nitke. Niti ene 
same stvari ni bilo težko nare-
diti. Kjer je volja, tam je moč. 
In moram reči, da vsa ta ekipa, 
ki je zadaj, vsak je prispeval 
delček sebe, kar se je na koncu 
tudi poznalo. Vseh nastopajo-
čih je bilo 70, od drugega do 
devetega razreda, pokazala se 
je skoraj cela šola. Mentorji pa 
smo učitelji razredne stopnje 
in predmetni učitelji, skupaj 

deset, od tega pet mentorjev, 
ki smo bili na vsakih vajah z 
otroki. Vsak mentor je najprej 
delal s svojo ekipo učencev 
(šolski bend, dramska igra, 
starejše vokalistke …), potem 
pa smo imeli skupne vaje.« 
Projekt so podprli tudi starši, 
za kostume Marsovčkov pa je 
poskrbela Tanja Basle.

Drejček in trije Marsovčki 
je zelo znano delo Vida Pe-
čjaka in vsebuje pomembna 
sporočila, ki so aktualna tudi 
danes. »Delali smo po njego-
vi predlogi, malo pa smo jo 
spremenili za naš moderni 
čas in dopolnili s tegobami 
današnjega sveta. Glasbo sem 
izbrala in besedila priredila s 
pomočjo mentorice za šolski 
bend. Prav s tem muzikalom 
se je rodila tudi ideja po šir-
šem glasbenem sestavu na šoli 
in tako je nastal šolski bend, 
ki ga prej nismo imeli. Moram 
reči, da otroci izredno uživajo, 
pomagajo pa nam tudi neka-
teri starši,« je povedala Mateja 
Hleb in dodala: »Glede na to, 
da je bilo veliko povpraševa-

nje za današnji večer, bomo 
muzikal gotovo še ponovili. 
Tudi starši, ki so si ga že ogle-
dali, sprašujejo, kdaj bo nova 
priložnost. Otroci si to zaslu-
žijo, saj je bilo veliko truda 
vloženega v ta muzikal in bi 
bilo škoda, če bi bila samo ena 
ponovitev ali dve.«

Glavno vlogo Drejčka je 
odlično odigrala in odpela 
sedmošolka Živa Zorko, ki si 
želi tudi kot odrasla nastopa-
ti v muzikalih. »Vaj je bilo res 
zelo veliko, veliko truda je bilo 
vloženega v ta muzikal, ampak 
kljub temu smo uživali zaradi 
naših čudovitih mentorjev in 
seveda soigralcev,« nam je ob 
tem zaupala Živa.

180-letnico šolstva v Grižah 
pa so obeležili še z drugimi 
prireditvami in dogodki. Pre-
tekli teden so v prostorih šole 
odprli razstavo likovnih del 
mladih, nagrajenih na medna-
rodnih razpisih revije Likovni 
svet na temo Etno oblačila in 
plesi mojega naroda. V kul-
turnem programu so nasto-
pili učenci šole, razstavo pa je 

odprl ustanovitelj in vodja teh 
razpisov Mihailo Lišanin.

 K. R., foto: T. T.

Griški Drejček in Marsovčki navdušili

»Podali smo se v vesolje. 
No, pravzaprav se je vesolje 
preselilo k nam, na naš pla-
net Zemlja, v našo družbo. 
In ko se srečata dva tako 
različna svetova, je med nji-
ma veliko nejasnosti, trenj, 
različnosti … Veliko stva-
ri naši trije Marsovčki ne 
razumejo pri nas, veliko je 
nesmiselnih početij. Veliko 
problemov si ustvarjamo na 
tem našem svetu. Tudi mi 
ne razumemo obiskovalcev, 
a se od njih tudi učimo. Na 
koncu pa vsi spoznamo, kaj 
je zares pomembno in kaj v 
življenju zares šteje. To sta 
prijateljstvo in glasba. Glas-
ba ima čudežno moč – zdru-
žuje, povezuje. Glasba boga-
ti naš svet!« so zapisali na 
vabilu za ogled muzikala Ko 
Drejček sreča Marsovčke.

Mateja Hleb, koordinatorica projekta Marija Pavčnik, ravnateljica OŠ Griže

Drejček na poti v šolo, po noči nenavadnih dogodkov

Tudi pevski zbor in šolski bend sta odlično opravila svojo nalogo.

Ko je Drejček spal, so Marsovčki povzročali zmedo …
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DELOVNI ČAS: ponedeljek–petek: 7.00–17.00
 sobota: 7.00–12.00

PAN TIM, d. o. o. | Latkova vas 81d | SI-3312 Prebold
T 03/777 14 23 | M 051 665 566 
E prodajalna@uniforest.si | www.uniforest.si

 
1.67400 € 
1.56465 € akcija
Snežna freza
McCulloch ST 76 EP
Briggs & Stratton 1450 Snow series,
5,6 kW/3600 min-1,
delovna širina 76 cm, teža 116 kg,
ogrevani ročaji, power-steering,
električni zagon, LED-žarometi

787 00 € 
69900

    € akcija
Motorna žaga
Jonsered CS 2258
59,8 cm3, 3,1 kW, 5,6 kg,
tehnologija Ulticor za doseganje
najboljših rezultatov, Clean Power,
turbo sistem čiščenja

 
199 95 € 
119 96

    € akcija
Puhovka
Jack Wolfskin Neon

 

Ples z majolko na glavi
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Že dlje časa burijo duhove 
okoljske dileme v okolici žal-
ske livarne OMCO Feniks in 
skoraj ne mine seja žalskega 
občinskega sveta, tudi na za-
dnji je bilo tako, da se na to 
temo ne bi pojavilo kakšno 
dodatno svetniško vpraša-
nje. Na zadnji seji so svetni-
ke seznanili tudi s prijavo 
na razpis za nakup merilni-
ka prašnih delcev ali hrupa 
za Omco in druga podobna 
proizvodna območja, s ka-
terim bi omogočili izvajanje 
celoletnih meritev izpustov v 
okolje. Župana pa smo glede 
na ponavljajoče se očitke o 
premajhni odzivnosti občine 
prosili tudi za dodatna po-
jasnila na temo sodelovanja 
s podjetjem Omco, civilno 
iniciativo in z aktivnostmi na 
temo spremljanja vplivov li-
varne na okolje.

»Ocenjujemo, da se župan 
Občine Žalec s strokovnimi 
službami dobro odziva in ko-
rektno sodeluje s Civilno inici-
ativo (CI) »Za zdravo bivalno 
okolje«. Na vsako njihovo po-
budo ali vprašanje pripravimo 
ustrezen odgovor ali izvedemo 
aktivnost, s problematiko vpli-
vov družbe OMCO Feniks na 
okolje tudi redno – večkrat le-
tno obveščamo občinski svet in 
večkrat letno odgovarjamo na 
vprašanja svetnika, člana civil-

ne iniciative Lojzeta Posedela,« 
so sporočili iz urada župana 
Janka Kosa.

»Okoljskim problemom v 
okolici livarne OMCO Feniks, 
ki so jih izpostavili krajani že v 
letu 2012, je občina prisluhnila 
in v letu 2013 naročila neodvi-
sne meritve v vsebini, ki smo jo 
uskladili s krajani. Opravila je 
tudi številne sestanke s krajani 
in prijave oz. pritožbe inšpek-
cijskimi službam, ki pa v de-
lovanju družbe OMCO Feniks 
niso odkrile nepravilnosti oz. 
povečanih vplivov na okolje 
glede na izdana dovoljenja in 
uradne meritve.

Postopek izdelave in spre-
jemanja OPPN za dozidavo 
in rekonstrukcijo obstoječega 
proizvodnega objekta livarne 
v obdobju 2013 in 2014 je bil 
izveden v skladu z zakonom 
in predpisi, pridobljena so bila 
vsa ustrezna dovoljenja in so-
glasja, družba OMCO Feniks 
pa je za investicijo v povečanje 
kapacitete proizvodnje prido-
bila tudi spremembo okolje-
varstvenega dovoljenja z vsemi 
ukrepi in omejitvami glede 
varstva okolja. Zaradi zgoraj 
naštetega in zaradi dejstva, da 
je bila investicija z vidika ure-
janja prostora ustrezna, se Ob-
čina Žalec v postopek za pri-
dobitev gradbenega dovoljenja 
ni prijavila, opozorila pa je UE, 

naj se v postopku izdaje GD še 
posebej preveri ali so vključeni 
vsi omilitveni krepi za prepre-
čevanje širjenja hrupa. Z druž-
bo OMCO Feniks in krajani 
smo že novembra 2013 obli-
kovali omilitvene ukrepe za 
izboljšanje stanja okolja in jih 
vključili v OPPN, čeprav je bilo 
delovanje firme na osnovi ura-
dnih meritev v skladu s pred-
pisi. OMCO Feniks je ukrepe 
za izboljšanje stanja okolja iz-
vajal v letu 2014 (protihrupna 
ograja, zgrajena marca 2014, 
nov hladilni vodni stolp apri-
la 2014, meritve emisij hrupa) 
in septembra 2014 organiziral 
dan odprtih vrat. Poročilo o 
izvedenih ukrepih v letu 2014 
in aktivnostih, ki so potekale v 
letu 2015, je bilo obravnavano 
med aktualnimi informaci-
jami na seji občinskega sveta 
16. aprila 2015, decembru tega 
leta pa je bil v okviru terenske 
seje organiziran tudi ogled in 
predstavitev firme OMCO za 
člane občinskega sveta. V letu 
2016 se je sodelovanje z obča-
ni na podlagi njihovih ponov-
nih pritožb zaradi poslabšanja 
vplivov na okolje v času gra-
dnje nadaljevalo. Na njihovo 
pobudo so bili sklicani številni 
sestanki z družbo OMCO in 
tudi z inšpekcijskimi službami. 
Avgusta lani je Občina Žalec 
naročila neodvisne meritve 
hrupa, ki so pokazale prese-
ganje mejne vrednosti hrupa v 
nočnem času, zato smo družbo 
OMCO pozvali k izvedbi ta-
kojšnjih ukrepov za izboljšanje 
stanja. Krajani so podali tudi 
prijavo na inšpekcijske služ-
be, občina pa poziv inšpekciji 
za čim hitrejše ukrepanje. Ker 
pa je bilo to v obdobju izva-
janja investicije, inšpekcijski 
ukrepi po navedbi inšpekcije 
niso bili možni. Krajani so se 
potem septembra lani orga-
nizirali kot CI za zdravo bi-

valno okolje. Ravno tako sep-
tembra lani je OMCO Feniks 
pripravil podrobnejši seznam 
možnih ukrepov za znižanje 
nivojev hrupa s terminskim 
planom omilitvenih ukrepov 
in terminski plan končanja 
investicije. Gradivo s krono-
logijo dogodkov (sestankov 
in aktivnosti) v letu 2016 smo 
predstavili na lanski oktobrski 
seji OS med aktualnimi in-
formacijami. Ocenili smo, da 
v času izvajanja investicije in 
omilitvenih ukrepov ni smisel-
no obravnavati vpliva družbe 
OMCO Feniks na okolje kot 
samostojne točke, kot so žele-
li krajani. Letos februarja smo 
na pobudo in opozorila CI, da 
se kljub izvajanju omilitvenih 
ukrepov razmere v okolju niso 
izboljšale, organizirali sesta-
nek v podjetju OMCO Feniks, 
pridobili poročilo o izvajanju 
ukrepov in zadevo ponovno 
predstavili na februarski seji 
OS v samostojni točki. Poro-
čilo je predstavil takratni di-
rektor družbe Boris Triplat. 
Po njegovih navedbah so bili 
v času gradnje do seje izvede-
ni vsi dogovorjeni omilitveni 
ukrepi in podana vloga na UE 
za izdajo uporabnega dovolje-
nja. OŽ se je s podjetjem do-
govorila tudi za ogled proizvo-
dnje v tem času, krajani pa so 
samo uskladili termin. Občina 
Žalec se je 1. marca letos udele-
žila tehničnega pregleda za pri-
dobitev odločbe o poskusnem 
obratovanju v letu 2017 kot so-
glasodajalka zaradi gradnje v 
varovalnem pasu lokalne ceste. 
Pripravila pa je tudi širša stali-
šča oz. pobudo za sodelovanje 
občine in civilne iniciative pri 
izvajanju meritev v času po-
skusnega obratovanja ter apri-
la prejela odgovor odvetniške 
družbe, da Občina Žalec ni 
stranka v postopku pred UE 
Žalec, zato se posledično do 

stališč in pobud Občine Ža-
lec ne bodo opredelili. Zaradi 
vprašanja in pobude občinske-
ga svetnika L. Posedela je bila 
celotna problematika s sezna-
mom aktivnosti predstavljena 
na majski seji občinskega sveta 
kot aktualna informacija.«

Odločba o poskusnem obra-
tovanju livarne je bila izdana 3. 
maja letos, v tem času je pri-
šlo tudi do menjave vodstva, 
o čemer pa Občina Žalec ni 
bila obveščena. Župan Janko 
Kos je 8. maja navezal stik z 
novim vodstvom podjetja in 
se dogovoril, da si bosta obe 
strani še naprej prizadevali za 
sodelovanje, vsekakor pa bo 
podjetje še naprej izvajalo vse 
naložene naloge v času posku-
snega obratovanja in tudi vse 
ukrepe, ki so bili dogovorjeni s 
civilno iniciativo pred tem. »Z 
novim vodstvom firme in civil-
no iniciativo smo se sestali že 
24. maja, z lastniki podjetja oz. 
direktorjem skupine Omco pa 
14. junija letos. Na sestanku so 
bili predstavljeni novi – doda-
tni omilitveni ukrepi, ki bi bili 
zaključeni konec tega leta. Do-
govorili pa smo se za korektno 
in transparentno sodelovanje 
z Občino Žalec in civilno ini-
ciativo ter redne mesečne se-
stanke. Organiziran je bil tudi 
sestanek z inšpekcijo za oko-
lje. Na sestanku z direktorjem 
Grupe OMCO niso bili pred-
stavljeni vsi razlogi zamenjave 
bivšega direktorja gospoda Tri-
plata, ampak le, da je direktor 
odstopil, zato o točnih razlogih 
ne želimo špekulirati. Dogovor 
z novim vodstvom smo pred-
stavili na letošnji junijski seji  
kot aktualno informacijo,« je 
pojasnil župan in navedel, da 
so julija, avgusta, septembra in 
oktobra opravili dogovorjene 
redne mesečne sestanke s pre-
gledom izvedenih ukrepov in 
aktivnosti.  

Občina Žalec se je, potem 
ko je ocenila, da v proraču-
nu za leto 2017 nima na voljo 
sredstev za nabavo naprave 
za meritve prašnih delcev ali 
hrupa, 13. oktobra letos prija-
vila na odprt razpis LAS SSD 
– ESRR (cilj 3.1 Ohranjanje 
in izboljšanje stanja narave in 
okolja) s projektom »Okoljsko 
osveščeni« v višini 36.301,57 
EUR (višina zaprošenih nepo-
vratnih sredstev EU 26.932,60 
EUR), kar bi ji omogočilo na-
kup naprave za tovrstne meri-
tve ne le za območje podjetja 
Omco Feniks, pač pa tudi za 
druga območja v občini. Z deli 
pa bi začeli že pomladi 2018. 
Fiksni merilnik prašnih del-
cev ali hrupa, ki bi ga nabavili, 
pa bi meritve opravljal vse leto 
in podatke pošiljal na spletno 
stran občine, kjer bodo dosto-
pni vsem občanom, so pove-
dali na zadnji seji občinskega 
sveta. Sicer pa je bil za člane 
OS, odborov, predstavnike CI 
in MS Žalec 23. oktobra, kot 
so napovedali tudi na okto-
brski seji občinskega sveta, na 
pobudo civilne iniciative po-
novno organiziran ogled pro-
izvodnje in stanja v podjetju 
OMCO Feniks. Sestanka so 
se udeležili štirje člani OS, tri-
je predstavniki občine in šest 
predstavnikov CI. »Na sestan-
ku je podžupan Robert Čeho-
vin pohvalil izvedene aktiv-
nosti podjetja OMCO. Novo 
vodstvo si resnično prizadeva 
izboljšati negativne vplive na 
okolje in prizadevanja CI za 
zdravo bivalno okolje.« 

 L. K.

Omco Feniks tudi na zadnji žalski seji

Občina Žalec je ena tistih 
občin, ki spodbuja razvoj ma-
lega gospodarstva z več ukre-
pi, za katere denar zagotavlja 
iz občinskega proračuna. Na 
novembrski seji prejšnji te-
den so občinski svetniki po-
trdili dopolnitev pravilnika o 
spodbujanju razvoja malega 
gospodarstva v Občini Ža-
lec za programsko obdobje 
2015–2020.

Pravilnik predstavlja osnovo 
za pripravo razpisa za spod-
bujanje majhnih gospodar-
skih objektov, ki poslujejo na 
območju žalske občine. Ob-
čina je doslej sofinancirala tri 
ukrepe, in sicer pomoč za od-
piranje novih delovnih mest 
in za samozaposlitev, pomoč 
za spodbujanje začetnih inve-
sticij in investicij v razširjanje 
dejavnosti ter pomoč za spod-
bujanje udeležbe na sejmih in 
drugih poslovnih dogodkih 
ter trženju novih izdelkov. Z 

novembrsko dopolnitvijo je 
dodan četrti ukrep, in sicer po-
moč za spodbujanje investicij v 
obnovo nepremičnin, ki bodo 
namenjene za oddajanje nasta-
nitev v turistične namene.

Ta ukrep je usklajen s strate-
gijo razvoja turizma v Občini 
Žalec in načrtovanim pristo-
pom k projektu tako imenova-
nega razpršenega hotela v cen-
tru Žalca. V občini je namreč 
razmeroma malo nastanitvenih 
kapacitet, z najemom praznih 
prostorov v mestu in njihovo 
ureditvijo pa bi pridobili doda-
tne namestitvene kapacitete. Že 
naslednje leto naj bi na osnovi 
ukrepa 4 najprej pripravili raz-
pis za 60 tisoč evrov, ki bodo na 
voljo za najprej za mesto Žalec, 
kjer zaradi povečanega obiska 
fontane beležijo največjo potre-
bo po prenočitvenih kapacite-
tah, je na zadnji seji Občinskega 
sveta Občine Žalec pojasnila 
Tanja Razboršek Rehar.

Upravičenci za prijavo na 
razpis za ukrep 4 so po dopol-
njenem pravilniku fizične in 
pravne osebe, ki so na točno 
določenem območju žalske 
občine lastniki nepremičnin, 
kadar gre za spodbujanje inve-
sticij v obnovo nepremičnin, ki 
bodo namenjene za oddajanje 
nastanitev v turistične namene 
preko zadruge LTO Žalec (Lo-
kalna turistična organizacija 
Žalec). Sestavni del razpisne 
dokumentacije bo osnutek po-
godbe, v kateri bodo določena 
varovala glede dolžnosti in ob-
veznosti upravičencev.

Upravičeni stroški bodo na-
ložbe v opredmetena in neo-
predmetena sredstva za namen 
obnove nepremičnin, ki bodo 
namenjene za oddajanje turi-
stom. Nakup in novogradnjo 
nepremičnine ne bodo priznali 
kot upravičen strošek. 

Upravičenci iz tega ukrepa 
bodo morali zagotoviti obno-

vljene prostore oziroma sobe 
ali apartmaje, ki bodo seveda 
namenjeni oddajanju v turistič-
ne namene. Upravičenec se bo 
moral zavezati, da bo te pro-
store oddajal izključno preko 
t. i. razpršenega hotela, organi-
ziranega v sklopu LTO Žalec. 
Zagotoviti bo moral minimalne 
pogoje v skladu s pravilnikom o 
merilih in načinu kategorizacije 
nastanitvenih obratov in marin, 
poravnati bo moral vse davke 
in prispevke, z oddajanjem pa 
se bo moral ukvarjati vsaj še 
pet let po dodelitvi sredstev. Z 
razpisom bodo opredeljeni še 
drugi pogoji.

Občina bo sofinancirala do 
50 % upravičenih stroškov, po-
moč pa lahko znaša največ de-
set tisoč evrov na posamezno 
investicijo. Skupna sredstva za 
spodbujanje razvoja malega 
gospodarstva se z vključitvijo 
novega ukrepa niso povečala. 

 K. R.

Tudi spodbujanje turizma

Agencija Republike Slove-
nije za javnopravne eviden-
ce in storitve (AJPES) bo s 
1. decembrom 2017 na novo 
vzpostavila Register nastani-
tvenih obratov (RNO) in sple-
tno aplikacijo oziroma spletni 
servis eTurizem za poročanje 
podatkov o gostih in prenoči-
tvah. Obstoječe nastanitvene 
objekte bodo morali izvajalci 
vpisati v register najpozneje v 
treh mesecih.

Zakon namreč določa trime-
sečno prehodno obdobje, kar 
pomeni, da morajo izvajalci na-
stanitvene dejavnosti svoje na-
stanitvene obrate vpisati v regi-
ster najkasneje do 28. februarja 
prihodnje leto.

Izvajalci nastanitvene dejav-
nosti, ki zdaj poročajo predpi-
sane podatke (iz knjige gostov) 
Policiji, Statističnemu uradu 
Republike Slovenije (SURS) in 
občini, bodo po novem mora-
li te podatke sporočati preko 

spletne aplikacije eTurizem ali 
preko spletnega servisa AJPES, 
in sicer s prvim dnem nasle-
dnjega meseca po vpisu v RNO 
(s 1. 1. 2018 oz. 1. 2. 2018 oz. 1. 
3. 2018). Od 1. marca 2018 dalje 
poročanje po sedanjem sistemu 
ne bo več mogoče. 

Po novem bo dovolj, da bodo 
predpisane podatke poročali le 
enkrat v aplikacijo eTurizem in 
ne več posebej Policiji, SURS in 
občini, kot so to počeli do zdaj. 
Način plačila turistične takse 
občini ostaja nespremenjen. 
Občina bo po novem podatke 
o prihodih in prenočitvah turi-
stov za vsak nastanitveni obrat 
pridobivala neposredno s strani 
AJPES oziroma aplikacije eTu-
rizem. K. R.

Sedaj spletno poročanje
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Na dan izida oktobrske šte-
vilke Utripa je družba Dnev-
nik v Ljubljani pripravila 
zaključni dogodek projek-
ta Gazela, Slovensko gazelo 
2017. Odgovorni urednik 
Dnevnika Miran Lesjak je za 
zlato gazelo 2017 med tremi 
finalisti razglasil žalsko pod-
jetje Tehnos, kipec pa je direk-
torju Antonu Kisovarju izro-
čil predsednik vlade dr. Miro 
Cerar.

Predsednik vlade se je o 
uspešni poti in ambicioznih 
ciljih podjetja Tehnos prepričal 
tudi ob letošnjem obisku vlade 
v savinjski regiji. Kot smo že ob 
razglasitvi Tehnosa za regijsko 
gazelo zapisali tudi v Utripu, v 
tem družinskem podjetju izde-
lujejo mulčerje in druge kmetij-
ske stroje pod lastno blagovno 
znamko ter izdelke za belo teh-
niko in avtomobilsko ter letal-
sko industrijo. Lani je podjetje 
ustvarilo 12,8 milijona evrov 
prihodkov, kar je za petino več 
kot leta 2015. 

Direktor podjetja Tehnos 
Anton Kisovar po prejemu pri-
znanja zlata gazela ostaja na re-
alnih tleh. Za Utrip je povedal: 
»Zavedamo se, da so trenutni 
poslovni uspehi posledica so-
dobne tehnološke kondicije ter 
dobrega in trdega dela celotne 
ekipe v preteklosti in da nam 
bo le to omogočilo, da bomo na 
trgu še bolj hitri, prilagodljivi in 
fleksibilni. Naslednje jutro, po 

razglasitvi Gazele, ob jutranji 
kavi pogovor ni tekel o politiki, 
športu in drugih aktualnih do-
gajanjih, ki jih predebatiramo, 
kadar sem doma, preden se lo-
timo proizvodnih izzivov, am-
pak o odmevnem medijskem 
poročanju, saj je bilo dobro delo 
vsakega od nas in predvsem 
zavzeto ter odgovorno sodelo-
vanje nagrajeno s kipcem zlate 
gazele. Rad poudarjam, da je 
naš uspeh uveljavljanje lastne 
blagovne znamke v tujini posle-
dica trdega in vztrajnega dela. 
Slovenci smo deloven narod in 
če do sodelavcev nisi vzvišen, 
če jim daš možnost, da izrazijo 

svoje mnenje, ti zaupajo in sle-
dijo. Dobre rezultate pa ustvarja 
vedno le ekipa. Naša pomemb-
na skrb je obdržati inovativnost 
na vseh področjih in sodelavce 
ter ekipo še okrepiti, pri čemer 
pa je zelo pomembno, da naši 
ljudje ostajajo zdravi. Zato veli-
ko vlagamo v modernejšo teh-
nologijo in sledimo smernicam 
industrije 4.0, saj nam edino 
to zagotavlja preživetje na dol-
gi rok. Strateško težimo k čim 
večji avtomatizaciji po zgledu 
najboljših evropskih proizvajal-
cev in upam, da bomo še naprej 
sposobni vsako leto obnoviti 
vsaj deset odstotkov strojnega 

parka. Seveda so želje vedno 
večje, kot pa je razpoložljivost 
investicijskega denarja.« K. R.

Tehnos tudi zlata gazela

Zlato gazelo je Antonu Kisovarju (v sredini) predal predsednik vlade dr. Miro Cerar.

Stečajnemu upravitelju to-
varne Garant Polzela Toma-
žu Kosu je skoraj po petih le-
tih uspelo prodati približno 
polovico tovarniškega kom-
pleksa. Kdo je kupec skoraj 
treh hektarjev velikega proi-
zvodnega dela s skladišči in z 
dvoriščem, še ne želi razkri-
ti. Pravi le, da je nov lastnik 

podjetje s Celjskega. 
Za nakup proizvodnih pro-

storov, za katere je bila izho-
diščna cena malo manj kot 1,2 
milijona evrov, sta prispeli dve 
ponudbi. Višja je znašala 1,3 
milijona evrov. Stečajni upra-
vitelj je s takšnim razpletom 
zelo zadovoljen, saj je, kot pra-
vi, uspel prodati največji in tudi 
najpomembnejši del Garanta.  

Do lani je skoraj šest hektar-
jev velik kompleks, na katerem 
je za štiri hektarje pokritih hal 
in proizvodnih prostorov, pro-
dajal kot celoto. Ker so bile tri 
dražbe neuspešne, se je odločil 
za prodajo po delih. A tudi pri 
prvih dveh zbiranjih ponudb ni 
prodal vseh šestih posameznih 
enot. V tem zadnjem krogu je 
iskal kupce za štiri enote. Za tri 
enote, ki jih še ni uspel prodati, 
bo nov predlog prodaje pripra-
vil decembra. T. T.

Polovica Garanta prodana

Eno od šestih enot je v drugem krogu kupil podjetnik Muhovic.
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Drugi novembrski petek je 
v Dvorani Prebold potekala 
zaključna prireditev Naš kraj 
lep in urejen, na kateri so po-
delili priznanja za najlepše 
urejene hiše, kmetije, gasil-
ski dom, poslovni prostor, 
večstanovanjski objekt, pla-
ninski dom in kamp v občini 
v letu 2017.  Podelili so tudi 
posebno priznanje za domi-
selno in vizualno privlačno 
ureditev vrtov.

Prireditev sta organizirala 
Turistično društvo Prebold in 
Občina Prebold. V kulturnem 
programu, ki ga je povezoval 
Tomaž Pančur, so nastopi-
li Mladinski pevski zbor OŠ 
Prebold pod vodstvom Bo-
jane Hrovat,  Harmonikarski 
orkester Roberta Goličnika in 
njegov učenec Jakob  Zagožen 
ter recitatorka Sara Veber. S 
potekom letošnje akcije je ob-
činstvo seznanila predsednica 
komisije za ocenjevanje Marja-
na Uršič, ki je med drugim po-

vedala, da je komisija objekte 
ocenjevala junija in septembra. 
Ob tej priložnosti so pripravili 
tudi čistilno akcijo po vaseh in 
organizirali cvetlično tržnico, 
na kateri je bilo mogoče unov-
čiti bon za nakup cvetja, ki jih 
je občina poslala vsem gospo-
dinjstvom. 

Zbrane je nagovoril župan 
Vinko Debelak in ob tem iz-
razil veliko veselje in zadovolj-
stvo nad akcijo, zagnanim de-
lom TD in novo predsednico 
društva Nino Kralj, nad oce-
njevalno komisijo in tudi nad 
prizadevnostjo občanov, ki 
skrbijo za urejenost svojih hiš, 
kmetij, vasi, zaselkov in tako 
celotne občine.  

Priznanje za najlepšo ure-
jeno hišo so prejeli Zdenka in 
Kristjan Markovič iz Prebolda, 
Silva in Branko Rizmal iz Do-
lenje vasi, Valerija in Mirando 
Flere iz Kaplje vasi, Nada in 
Stane Skok iz Latkove vasi, Pe-
tra in Roman Kostajnšek iz Sv. 

Lovrenca, Marta in Zdenko Alt 
iz Šešč, Vesna in Ciril Marcen 
iz Matk ter Jožica in Franci Pri-
stavec iz Marije Reke. Prizna-
nje za najlepše urejeno kme-
tijo pa so prejeli Simon Gajšek 
iz Latkove vasi, Martina Kranc 
in Andrej Golenač iz Sv. Lo-
vrenca, Ana in Alojz Ramšak 
iz Matk ter Franci Krašovec iz 
Marije Reke.

Priznanje za najlepši gasilski 
dom so letos podelili PGD Sv. 
Lovrenc, za najlepši planinski 
dom planinskemu domu na 
Homu, za najlepši večstano-
vanjski objekt Domu kulture 
Šešče, za najlepši kamp so iz-
brali Prenočišča in kamp park 
Darje Povše in za najlepše ure-
jen poslovni prostor Cvetličar-
no Jerman Nataše Podlinšek. 
Posebno priznanje za domisel-
no in vizualno privlačno uredi-
tev vrtov pa so tokrat podelili 
Andreji Konečnik in Urhu Ma-
riju iz Latkove vasi.

 D. Naraglav  

Priznanja za urejenost

Dobitniki priznanj s preboldskim županom in predsednico komisije

Ocenjevanje hiš, krajev, 
kmetij, poslovnih objektov, 
obnovljenih objektov kul-
turne dediščine, vrtcev in 
šol, ki ga v sklopu projekta 
»Najlepši kraj, hiša in kmeti-
ja 2017« izvaja ZKŠT Žalec v 
sodelovanju z Občino Žalec 
in Zvezo turističnih društev 
Občine Žalec, je zaključeno. 
Na zaključni prireditvi 9. no-
vembra v dvorani Doma II. 
slovenskega tabora v Žalcu so 
najboljšim trem v šestih ka-
tegorijah podelili priznanja. 
Ob tej priložnosti so podelili 
tudi znak odličnosti, in sicer 
kulinaričnim ponudnikom v 
Žalcu in okolici, ki ohranja-
jo kulturo in značaj Spodnje 
Savinjske doline s prepoznav-
nimi okusi in jedmi Zeleno 
zlato. 

Uvodoma sta zbrane nagovo-
rila žalski župan Janko Kos in 
predsednica komisije Štefanija 
Kos Zidar. Tudi letos je v izboru 
sodelovalo lepo število obča-
nov, kar dokazuje, da se vedno 
bolj zavedamo, da z lepo ureje-

nim in zdravim okoljem zvišu-
jemo tudi kakovost življenja v 
občini.

V kategoriji hiša sta prvo me-
sto osvojila Darinka in Cveto 
Fric iz Levca, drugo Boštjan 
in Polona Razboršek iz Podlo-
ga, tretje pa družina Florjan iz 
Šempetra ter Tanja in Tomaž 
Šmarčan iz Zavrha. V kategoriji 
kmetija je prvo mesto komi-
sija dodelila Moniki in Igorju 
Verdevu iz Podkraja, drugo 
Blažu Cviklu in kmetiji Toman 
iz Hramš, tretje pa kmetiji Sed-
minek iz Šempetra. V kategoriji 
poslovni objekt so podelili eno 
priznanje, to je prejel Mitja Va-
sle za Mini ranč Šempeter. V 
kategoriji kulturna dediščina so 
podelili dve priznanji, in sicer je 
priznanje za prvo mesto prejel 
Gastro pub Kolodvor iz Žalca, 
Berosi, drugo pa so podelili 
za kužno znamenje v Levcu. 
Dve priznanji so podelili tudi 
v kategoriji kraji. Prvo mesto 
je komisija dodelila kraju Vrhe 
na Ponikvi pri Žalcu, vaškemu 
središču od Ajtnika do Lipuš, 

drugo pa okolici Doma kraja-
nov Galicija. V kategoriji šol pa 
je priznanje prejela POŠ Goto-
vlje. Nagrajencem so priznanja 
podelili župan Janko Kos, pred-
sednica komisije Štefanija Kos 
Zidar in predsednik Zveze tu-
rističnih društev Občine Žalec 
Rok Žagar.

Na prireditvi so podelili tudi 
znak odličnosti kulinaričnim 
ponudnikom v Žalcu in okolici, 
ki ohranjajo kulturo in značaj 
Spodnje Savinjske doline s pre-
poznavnimi okusi in jedmi Ze-
leno zlato. To priznanje so pre-
jeli: Eksperiment S, Gostilna Pri 
Sebastianu, Gostilna Privošnik, 
Gostišče Marjola, Hotel Žalec 
in Rib´ca.

Prireditev so s svojim nasto-
pom obogatili glasbena skupi-
na Artistik, vizualna umetnica 
Taja Golavšek in voditeljica 
Saša Pukl. Sceno je pripravil 
Ludvik Lavtižar, za posnetke in 
predvajanje kratkih predstavi-
tvenih filmov nagrajencev pa je 
poskrbel Studio forma.

 T. Tavčar

Najlepši in najboljši nagrajeni

Letošnji nagrajenci z županom Jankom Kosom, predsednico komisije Štefanijo Kos Zidar in predsednikom ZTD Občine Žalec 
Rokom Žagarjem

V preboldski občini so tudi 
letos konec oktobra pripravili 
zabavno turistično prireditev, 
s katero so počastili dan refor-
macije, 31. oktober, in se hkra-
ti veselili ob noči čarovnic.

Glavni organizator prireditve 
je Turistično društvo Prebold, 
ki je skupaj z ostalimi sodelujo-
čimi pri pripravi prireditve po-
skrbelo za prijeten in zanimiv 
dogodek na prostoru tržnice in 
muzejske zbirke Prebold skozi 
čas. Poleg drevesnih ognjev, ob 
katerih so se lahko udeleženci 
prireditve ogreli, ni manjkalo 
toplih napitkov in drugih pijač 
ter slastnih palačink, pečene-
ga kostanja, pečenih klobas, ki 
so si jih lahko udeleženci sami 
spekli na za to pripravljenem 
ognju. Plačilno sredstvo za te 
kulinarične dobrote so bile 
hmeljske balete, ki so jih gospo-
darji kmetij nekoč dali obiral-
cem hmelja za dnevno nabrane 
škafe – merice hmelja, ob kon-
cu obiranja pa so jih zamenjali 
za denar.

Prireditve se je udeležilo ve-
liko občanov in obiskovalcev iz 
drugih krajev doline. Prav goto-
vo so najbolj uživali otroci, ki so 
se preobrazili v male čarovnice 
in čarovnike. Ob tej priložnosti 

so organizatorji poskrbeli tudi 
za poslikavo obraza in otroške 
delavnice, otroci pa so si ob pe-

strem dogajanju lahko ogledali 
tudi predstavo Ledeno kralje-
stvo. D. Naraglav   

Ob dnevu reformacije še čarovnice

Otroci so si ogledali predstavo Ledeno kraljestvo.

Udeleženci so si lahko sami spekli klobase.

Turistično društvo Petrov-
če je prejšnji petek v pro-
storih OŠ Petrovče podelilo 
priznanja »Najlepša hiša, 
kmetija 2017«. 

Priznanje so prejeli Polona 
Železnik Bonajo in Aljoša Bo-
najo iz Zaloške Gorice, Stanka 
Hojnik Leber in Janez Leber iz 
Male Pirešice, Jožica in Ivan 
Pilih iz Drešinje vasi ter Irena 
Planinšek in Bojan Korošec iz 
Petrovč. Priznanje za urejeno 
kmetijo je prejel Peter Ocvirk 
iz Male Pirešice, za poseben 

prispevek k urejenosti kraja 
so priznanje prejeli Jožica in 
Franci Grobelnik za ureditev 
Perišča v Dobriši vasi in vašča-
ni Zaloške Gorice, Ruš in Male 
Pirešice za postavitev brvi čez 
potok Pirešico. Priznanja sta 
podelila predsednik Zveze tu-
rističnih društev Občine Žalec 
Rok Žagar in predsednica TD 
Petrovče Marjeta Grobler. Z 
drobno pozornostjo so se za-
hvalili tudi vsem, ki skrbijo za 
urejenost vaških gred, zasadi-
tev in okolico vaških kapel.

V kulturnem programu so 
sodelovali učenci izbirnega 
predmeta Turistična vzgoja z 
mentorico Brigito Oberžan, ki 
vzgaja nov rod navdušencev 
za turizem. Prireditev so s svo-
jim nastopom popestrili pevci 
najmlajšega pevskega zbora 
OŠ Petrovče Pedenjped pod 
vodstvom Valentine Ašember-
ger in Trio kitar Glasbene šole 
Risto Savin Žalec, Maša Šon 
Neuholt, Nuša Jurjovec in Ema 
Brglez pod vodstvom mentori-
ce prof. Marije Alatič. T. T.

Tudi v Petrovčah podelili priznanja

Dobitniki priznanj, predsednica TD Petrovče Marjeta Grobler in predsednik Zveze turističnih društev Občine Žalec Rok Žagar  
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Nepovezani poslanec An-
drej Čuš je v parlamentarno 
proceduro vložil predlog 
sprememb zakona o trgo-
vini, po katerem bi bile tr-
govine ob nedeljah in pra-
znikih zaprte. V koaliciji z  
društvom Naprej Slovenija, 
katerega predsednik je,   in 
Zelenih  Slovenije  se je od-
ločil za  zbiranje podpisov 
v podporo noveli Zakona  o 
trgovini. Minuli  petek  so 

podpise   zbirali tudi v Žalcu,  
na stojnici pred Občino  in 
Upravno enoto.   

Podpise v podporo zakonu 
o nedeljskem zaprtju trgovin 
je tudi v  Žalcu oddalo veli-
ko mimoidočih. Koordinator 
pri  društvu  Naprej  Sloveni-
ja  za  Celje in Savinjsko regi-
jo   Sebastjan  Kamenik nam 
je ob tem povedal:  »Pri zbi-
ranju podpisov gre  za to, da 
pred leti volja državljanov na 
referendumu ni bila  spošto-
vana, da je bila sodno izpod-
bita. Ker menimo, da je prav, 
da se volja volivcev spoštuje 
in  da se spoštuje delavce v 
trgovinah  in njihove družine, 
je naš predsednik  društva in 
nepovezani poslanec  v DZ  
RS  Andrej Čuš  vložil  nove-
lo  Zakona v parlamentarno 

proceduro.  Zbiranje podpisov 
po vsej  Sloveniji pa je name-
njeno temu , da ljudje  jasno 
s  svojimi podpisi  dajo vedeti  
poslancem in vladi, da so še 
vedno za izpolnitev takratne 
referendumske  volje ljudstva, 
ki se je izreklo za zaprtje trgo-
vin ob nedeljah in praznikih. 
V  kratkem času  smo zbrali že 
okrog  60.000  podpisov , kar 
je nesporen dokaz podpore 
temu  zakonu  in mislim , da 
tega v parlamentu  in vladi ne 
bodo mogli kar pomesti pod 
preprogo, ampak  prisluhniti 
volji  volivcev, tistim , ki so se  
na takratnem  referendumu   
že izjasnili  in tistim , ki so 
in še bodo dali svoje podpise  
za uresničitev takrat izražene 
volje,«  je med drugim  dejal  
Kamenik.  D. N.

Podpisi proti nedeljskemu delu
V senci predsedniških vo-

litev so 22. in 23. novembra 
potekale volitve predstavni-
kov lokalnih skupnosti in tako 
imenovanih funkcionalnih 
interesov v državni svet. Vo-
litve niso neposredne, ampak 
volilni upravičenci izberejo 
elektorje, ki v njihovem imenu 
oddajo glasovnice za skupaj 
40 mest v državnem svetu. 

Predstavnike lokalnih in-
teresov oziroma kandidate in 
elektorje so potrjevali občinski 
sveti. Vseh volilnih enot je 22, 
v vsaki je izvoljen 1 državni 
svetnik. Spodnjesavinjske obči-
ne tako kot občine širše celjske 
regije sodijo v 5. volilno enoto. 
Občinska sveta občin Radeče in 
Žalec sta za svojega kandidata 
predlagala Janka Kosa, občinski 
sveti občin Vransko, Štore, Do-
bje, Dobrna, Vojnik in Mestna 
občina Celje so predlagali mag. 
Marka Zidanška, Občina Roga-

ška Slatina pa Matejo Jagodič in 
Občina Šentjur Andreja Slom-
ška. V državni svet je bil izvo-
ljen mag. Marko Zidanšek (v 6. 
volilni enoti na območju Šale-
ške in Zgornje Savinjske doline 
pa Bojan Kontič).

Svoje predstavnike so posre-
dno prek elektorjev volili tudi 
delodajalci (predstavniki go-
spodarskih zbornic in združenj 
delodajalcev), delojemalcev 
(predstavniki reprezentativnih 
sindikatov), kmetje (predstav-
niki poklicnih organizacij kme-
tov), obrtniki (predstavniki po-
klicnih organizacij obrtnikov), 
samostojni poklici, zaposleni 
na univerzah, visokih in viš-
jih šolah, zaposleni v sektorju 
vzgoje in izobraževanja, v razi-
skovalni dejavnosti ter v kulturi 
in športu, zdravstvu ter social-
nem varstvu. Vsako področje 
ima različno število elektorjev, 
delodajalci, delojemalci ter 

predstavniki kmetov, obrtni-
kov in samostojnih poklicev 
izvolijo po 4 državne svetnike, 
negospodarske dejavnosti pa 6 
državnih svetnikov. Med izvo-
ljenimi državnimi svetniki, ki 
zastopajo funkcionalne intere-
se, ni nikogar z našega obmo-
čja, večina svetnikov je doma v 
Ljubljani ali bližnji okolici. Do 
zaključka redakcije Utripa pa še 
ni bil izvoljen predstavnik kul-
ture in športa, saj je bil volilni 
zbor prestavljen.

In katere so pristojnosti dr-
žavnega sveta, ki mu v izteka-
jočem se mandatu predseduje 
mag. Mitja Bervar, Petrovčan 
po rodu? Ustava državni svet 
umešča na drugo mesto v sis-
tem organov državne oblasti.  
Državni svet lahko predlaga 
državnemu zboru sprejem 
zakonov, daje mnenje o vseh 
zadevah iz pristojnosti držav-
nega zbora, lahko zahteva, da 
državni zbor pred razglasitvijo 
kakšnega zakona o njem še en-
krat odloča, lahko zahteva tudi 
preiskavo o zadevah javnega 
pomena. K. R.

Izvoljeni novi državni svetniki

Občinska organizacija SD 
Braslovče je v ponedeljek, 6. 
novembra, organizirala sre-
čanje z evropsko poslanko 
mag. Tanjo Fajon, ki je tudi 
podpredsednica stranke SD 
Slovenije.

Srečanja se je v Domu kul-
ture Braslovče udeležilo kar 
nekaj članov in somišljenikov 
občinske organizacije in osta-
lih občinskih odborov SD, 
tudi predsednik Območne 
organizacije SD Žalec Roman 
Virant ter župana Branimir 
Strojanšek in Janko Kos, ki sta 
prav tako člana Socialnih de-
mokratov. Gostjo in udeležen-
ce je pozdravila predsednica 
Občinskega odbora SD Bra-
slovče in podžupanja Občine 
Braslovče Danica Tajnšek. Za-
hvalila se je Fajonovi, da se je 
odzvala njihovemu povabilu 
in da je pripravljena z njimi 
deliti svoje izkušnje. Uvodoma 
je Tanja Fajon na kratko pred-
stavila svoje delo v evropskem 
parlamentu. Trenutno jo naj-
bolj zaposlujejo teme varnih 
evropskih meja, migracije, be-
gunci in boj proti terorizmu. 
Na domači politični sceni pa je 
bila zelo razočarana nad nizko 
volilno udeležbo na predse-
dniških volitvah, zato pozi-
va vse državljane, naj bodo v 
prihodnje aktivni državljani 
in naj uveljavijo svojo pravico 
glasovanja. Le na ta način lah-

ko vsak državljan demokratič-
no izrazi svoje mnenje.  

V nadaljevanju večera je 
bilo slišati kar nekaj mnenj, 
vprašanj in odgovorov, ki so se 
nanašali na trenutne razmere 
v državi in svetu, na nadaljnje 
delo in vizijo SD na prihajajo-
čih državnozborskih volitvah, 
arbitražni sporazum, velik pro-
blem prekarnih zaposlitev, sla-
bo plačanih delovnih mest ... 
Med drugim so govorili tudi o 
vse večjem porastu populizma 
in nacionalizma na evropskih 
tleh in tudi v Sloveniji.

V razpravo sta se aktivno 
vključila tudi župana. Janko 
Kos je med drugim dejal, da 
se je stranka odločila podpreti 
Boruta Pahorja.

Braslovški župan Branimir 
Strojanšek pa je v svojem go-

voru poudaril, da ni dovolj, da 
le opozarjamo na pomanjklji-
vosti in slabe razmere ter pri-
čakujemo, da nam bo država 
pomagala. Meni, da je potreb-
no najprej poskrbeti za lasten 
pozitiven zgled. Po njegovem 
mnenju sta prihodnost in 
uspeh v povezovanju na vseh 
ravneh, tudi na političnem 
parketu, kar je še posebej izra-
ženo v manjših občinah, kot so 
Braslovče.

Fajonova je poskušala odgo-
voriti na vsa vprašanja. Ob za-
ključku se ji je Danica Tajnšek 
še enkrat zahvalila za obisk ter 
ji v zahvalo podaril šopek in 
knjigo o Braslovčah in jo, kot 
tudi vse ostale, povabila na ne-
formalno druženje in sproščen 
pogovor ob kozarčku.

 D. Naraglav

Srečanje s Tanjo Fajon

Srečanje s Tanjo Fajon je bilo zanimivo in konstruktivno.

V letu 2017 smo Slovenke in 
Slovenci volili novega predse-
dnika države. Izmed devetih 
kandidatov sta se v drugi krog, 
ki je bil 12. novembra, uvrstila 
dosedanji predsednik Borut 
Pahor in novinec na politič-
nem parketu, kamniški župan 
Marjan Šarec. Nov petletni 
mandat je dobil Borut Pahor, 
žalski drugi volilni okraj pa je 
bil eden tistih, kjer je največ 
glasov prejel njegov protikan-
didat.

Na dan 2. kroga volitev pred-
sednika je imelo volilno pravico 
1.713.473 Slovenk in Slovencev, 
na volišča jih je prišlo 41,85 %. 
Čeprav je to najnižja udelež-
ba na predsedniških volitvah 
doslej (leta 2002 je bila volilna 
udeležba 65,39 %, leta 2007 
58,46 %, leta 2012 pa 42,41 
%), pa so glede na nizek ugled 
politike med državljani mnogi 
pričakovali še nižjo udeležbo. 
Glasovnice za Boruta Pahorja je 
oddalo 52,99 % volivk in voliv-
cev, za Marjana Šarca pa 47,01 
%. V 18 volilnih okrajih je naj-
več glasov dobil Marjan Šarec, 
tudi v volilnem okraju Žalec II. 

V volilnem okraju Žalec I s 
17.980 volilnimi upravičenci je 
bila udeležba 45,16-odstotna, 
kar je več kot leta 2012, ko je 
prišlo na volišča 43,45 % volil-
nih upravičencev.  Borut Pahor 
je prejel 4.205 oziroma 52,27 % 
glasov, Marjan Šarec pa 3.840 
oz. 47,73 %. 

Volilni okraj Žalec II je imel 
12. novembra 18.626 volilnih 
upravičencev, 47 % jih je prišlo 
na volišča, kar je prav tako več 
kot leta 2012, ko je bila volilna 
udeležba 43,73-odstotna. Bo-
rut Pahor je prejel 4.325 glasov 
oz. 49,95 %, Marjan Šarec pa 
4.333 oz. 50,05 %.

Leto 2018 bo volilno napor-
no leto. Slovenke in Slovenci 
bomo verjetno junija volili 
svoje predstavnike v državni 
zbor, jeseni pa bodo še lokalne 
volitve. K. R.

Pahor dobil nov predsedniški mandat

Več kot polovica volilnih upra-
vičencev se ni udeležila volitev 
za novega predsednika Slove-
nije, med tistimi, ki jim volitve 
pomenijo najvišjo vrednoto, 
pa je 104 let stara nastarejša 
Savinjčanka Fanika Raček iz 
Latkove vasi. Tudi v drugem 
krogu je sporočila volilnemu 

odboru, naj ji omogoči glaso-
vanje doma. 
Ko je prejela glasovnico, je 
najprej vprašala: »A fotografij 
pa ni?« In zakaj so ji volitve 
pomembne? »Dolžnost vsake-
ga je, da svoje misli pove. Jaz 
sem bila zmeraj za to in tega se 
bom držala tudi naprej.«

Borut Pahor ob prevolilnem obisku v 
naši dolini.

Andraž 96 b, 3313 POLZELA, 03 572 06 73, GSM: 041 216 214, www.terglav.si
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DELO NA VIŠINI Z DVIŽNO KOŠARO

Stojnica, kjer so zbirali podpise, ob njej Sebastjan Kamenik in ostali prostovoljci.
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Prejšnji mesec so v Grižah 
praznovali 133. obletnico po-
svetitve farne cerkve sv. Pan-
kracija in blagoslovili obno-
vljeno fasado. S slovesnostjo 
so zaokrožili sedemnajstletna 
obnovitvena dela v notranjo-
sti in zunanjosti cerkve. Bla-
goslov je skupaj z domačim 
župnikom Jožefom Planin-
cem opravil celjski škof dr. 
Stanislav Lipovšek.

Zbrane je v imenu župa-
na Občine Žalec in v svojem 
imenu pozdravil predsednik 
Krajevne skupnosti Griže Mar-
jan Vodeb. Pohvalil je trud in 
opravljeno prostovoljno delo 
vseh krajanov, predvsem pa je 
izpostavil trdno voljo in srč-
nost župnika Jožeta Planinca, 
ki je s svojo zagnanostjo in pri-
pravljenostjo povezati ljudi do-
segel, da kraj krasi obnovljena 
cerkev, ki je tudi kulturni spo-
menik širšega pomena.

Pri praznovanju so sodelova-
li vsa društva in organizacije v 
kraju: planinci, rudarji, čebelar-
ji, lovci, upokojenci, kulturniki, 
osnovna šola, Otroški pevski 
zbor Mana in odrasli pevski 
zbor, Ženski pevski zbor Kul-
turnega društva Svoboda Griže 
in drugi. Slovesen dogodek pa 
so s prapori počastili prapor-
ščaki posameznih društev.

Blagoslovu nove fasade je 
sledila slovesna sveta maša, ki 
sta jo darovala celjski škof dr. 
Stanislav Lipovšek in domači 
župnik Jože Planinc. Zbrani pa 

so se nato zadržali še na druže-
nju ob dobrotah, ki so jih pri-
pravile pridne roke krajank in 
krajanov.

Pri obnovi fasade je sode-
lovalo veliko podjetij in posa-
meznikov, ki so s svojim stro-
kovnim delom in z znanjem 
pripomogli h končni podobi 
objekta. Pri tem so izvajalci 
sledili končnemu cilju: doseči 
zunanji videz fasade cerkve, ki 
bo čim bolj podoben originalu 
iz osemdesetih let 19. stoletja. 
Dela so v sodelovanju s celj-
sko območno enoto Zavoda za 
varstvo kulturne dediščine Slo-
venije potekala od leta 2014 do 
letos. Od leta 2000 do 2013 so 
v Grižah prenavljali notranjost 
cerkve, prihodnje leto pa name-
ravajo urediti še dvorišče. Kot je 
v zahvali povedal župnik Jože 

Planinc, vsega ne bi bilo mogo-
če narediti brez velike podpore 
župljanov in drugih donator-
jev, ki so po svojih močeh in z 
nesebičnim delom, finančnimi 
sredstvi ali na razne druge nači-
ne dali svoj prispevek k sedanji 
podobi tega  sakralnega in kul-
turnega spomenika.

Sredstva so zbirali tudi z do-
brodelnimi koncerti, nazadnje 
teden dni po praznovanju in 
blagoslovu fasade, 29. oktobra, 
ko so zbirali sredstva za popla-
čilo preostanka stroškov obno-
ve fasade in ureditev okolice 
cerkve.  D. N.

Slovesno praznovanje griške župnije

Cerkev sv. Pankracija na dan praznovanja in blagoslova fasade

Župnijska karitas Ponikva 
je v nedeljo, 12. novembra, v 
Slomškovem domu na Poni-
kvi organizirala dobrodelni 
koncert pod geslom Upanje 
srca. Z zbranimi sredstvi pa 
bodo pomagali ljudem v sti-
ski.

Do zdaj so sredstva za po-
moč ljudem v stiski zbirali 
samo s prostovoljnimi pri-
spevki župljanov, zaradi vse 
večjih potreb pa so se odločili 
organizirati dobrodelni kon-
cert. Povabilu za nastop se je 
odzvalo veliko nastopajočih, 
ki so s tem pokazali pripra-

vljenost pomagati ljudem. 
Prav tako velja to za tiste, ki so 
bodisi z vstopnino, donacijo 
ali na kak drug način prispe-
vali svoj delež k temu dobro-
delnemu projektu.

Na odru Slomškovega doma 
so v nedeljo popoldne nastopi-
li Otroški cerkveni pevski zbor 
Ponikva, Cerkveni mešani pev-
ski zbor Ponikva, Moški pevski 
zbor Ponikva, glasbenika Ana 
in Urban Pečovnik, Vokalna 
skupina ZaPet, duet citer  Neli 
in Karmen Kos Zidar ter Fol-
klorna skupina Ponikva. Kot 
gostje pa so tokrat nastopili 

Vokalni kvintet Ajda s citrarko 
Tino Kseneman ter ansambla 
Zažur in Tapravi faloti.

Prireditev je povezoval Alen 
Salihovič, zbrane pa so nago-
vorili žalski župan Janko Kos, 
podžupan in sokrajan Ivan Je-
len ter domači župnik Anton 
Krašovec. Župnijska karitas je 
ob tej priložnosti izdala stenski  
koledar za leto 2018 z motivi 
12 sakralnih objektov, križev 
in kapelic z njihovega obmo-
čja. Udeleženci prireditve so z 
nakupom koledarja prispevali 
dodatna sredstva za pomoč 
ljudem v stiski.   D. N. 

Upanje srca na Ponikvi

Otroški in mešani pevski zbor Župnije Ponikva s pianistko Karmen in dirigentko Neli Kos Zidar

Prejšnji mesec je na Homu 
potekala jubilejna priredi-
tev od 50-letnici Dragovega 
doma, ki je v ponos Planin-
skemu društvu Zabukovi-
ca in priljubljena planinska 
postojanka številnih planin-
cev, izletnikov, pohodnikov 
iz Spodnje Savinjske doline 
in tudi od drugod. Hkrati s 
praznovanjem polstoletnega 
jubileja so planinci obeležili 
45-letnico Savinjske planin-
ske poti in letošnji 37. jesen-
ski pohod krajanov na Hom.

Prireditev ob 50-letnici 
doma in 45-letnici SPP je bila 
v znamenju tridnevnega po-
hoda po Savinjski planinski 
poti in slovesnosti na Homu. 
Pohodniki so se odpravili na 
tridnevni pohod po Savinjski 

planinski poti od Letuša do 
Homa in prespali na dveh ko-
čah, ob 12. uri na dan priredi-
tve, preden se je začela uradna 
slovesnost, pa so prispeli na 
Hom, kjer so jih že čakali ude-
leženci 37. jesenskega pohoda 
in številni drugi.

Slovesnosti je dala svoj pe-
čat Godba Zabukovica, za-
donela je planinska himna v 
izvedbi Ženskega pevskega 
zbora KUD Svoboda Griže, v 
nadaljevanju pa so nastopili 
učenci 7. razreda OŠ Griže, 
ki so pripravili skeč Na Homu 
nas že čakajo. Zbrane so nago-
vorili predsednik PD Zabuko-
vica Srečko Čulk, predsednik 
KS Griže Marjan Vodeb in žu-
pan Občine Žalec Janko Kos, 
o zgodovini Dragovega doma 

in začetku SPP pa je udeležen-
cem spregovorila Lilijana Je-
žovnik Jančič, ki je pripravila 
tudi scenarij jubilejne prire-
ditve.

Organizatorji so udeležence 
slovesnosti pogostili z brez-
plačnim golažem in poskrbeli 
za prijetno druženje.

 D. Naraglav

Slovesno ob 50-letnici doma

Dragov dom na Homu na dan praznovanja

Društvo za promocijo in 
vzgojo za zdravje Slovenije s 
sedežem v Žalcu je v preda-
valnici I. OŠ Žalec pripravi-
lo predavanje o vzdrževanju 
zdrave kože, prehrani in negi 
kože. 

Številnim, ki so se udeleži-
li zanimivega predavanja, so 
predavale prim. dr. Ana Be-
nedičič, specialistka derma-
tologinja, ki je spregovorila o 
varovanju kože, o posameznih 
delih telesa in pravilni negi in 
uporabi vode, o umivanju … 
Marija Merljak, univ. dipl. inž. 
živilske industrije, je predsta-
vila elemente prehrane, vita-
mine, nosilce in vplive na pro-
cese, ki zagotavljajo normalen 
razvoj in delovanje kože in ce-
lotnega organizma. 

Udeleženci predavanja so se 

seznanili z napotki za ohranja-
nje zdrave kože, kaj lahko na-
redimo, da bo koža opravljala 
vlogo zaščitnice in varovalke 
telesa in preprečevalke različ-
nih poškodb in bolezni, saj se 
lepota posameznika odraža v 
njegovi vsakodnevni skrbi za-
njo. Na predavanju so opozo-
rili tudi na skrb za kožo otrok 
in na dejstvo, da se z uporabo 
barv, kemikalij in tetovaž koža 
trajno poškoduje. Predsednica 
Društva za promocijo in vzgo-
jo za zdravje Slovenije Viktori-
ja Rehar je ob koncu povedala, 
da so pridobili nova znanja in 
obnovili nekatera stara, po-
membna za kakovost življenja, 
in ob tej priložnosti udeležen-
cem predavanja podelila vzor-
ce Medexovega izdelka za za-
ščito kože. T. Tavčar

Skrb za zdravo kožo

Nekaj udeležencev predavanja o ohranjanju zdrave kože

Krajevna skupnost Liboje 
je v dvorani DPD Svoboda Li-
boje pripravila   srečanje kra-
janov, starih 70 in več let. Teh 
je v krajevni skupnosti okrog 
190. Srečanja, ki so ga letos 
pripravili mesec dni prej kot 
običajno, se je udeležila do-
bra tretjina starejših.

Takšna in podobna druženja 
so priložnosti, da se poveselijo 
skupaj s svojimi  sovrstniki, so-
krajani, prijatelji in sosedi. V 
kulturnem programu, ki so ga 
pripravili ob tej priložnosti, so 
nastopili otroci Vrtca Liboje, 
učenci POŠ Liboje in humorist 

Miro Klinc. Krajankam in kra-
janom je zaželel prijetno sreča-
nje predsednik Sveta KS Liboje 
Uroš Feldin, ki je bil tokrat tudi 
v vlogi povezovalca programa. 
Izrazil je zadovoljstvo, da se je 
srečanja udeležilo toliko starej-
ših krajanov, ki so v preteklosti 
prispevali pomemben delež k 
razvoju kraja.

Skupaj s članico Sveta KS 
Liboje Ksenijo Baloh Štrajhar 
je najstarejši krajanki srečanja, 
93-letni Mariji Germadnik, iz-
ročil šopek rož. Daril pa so bili 
deležni tudi ostali udeleženci 
srečanja. D. N.

Srečanje starejših krajanov Liboj

Šopek za najstarejšo krajanko
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V sredo, 15. novembra, so v 
avli Doma II. slovenskega ta-
bora v Žalcu gostili Zvezdano 
Mlakar, ki je v Žalec prišla na 
povabilo Medobčinske splo-
šne knjižnice Žalec, z njo pa 
se je pogovarjala direktorica 
knjižnice Jolanda Železnik.

Zvezdana Mlakar govori o 
temah, o katerih nekateri ne 
upajo niti razmišljati. Gradi 
mostove čez reke, da tistim, ki 
ji zaupajo, ni treba stopiti v hla-
dno vodo. Ruši predsodke in 
mite ter poudarja, da je najprej 
treba vzljubiti sebe, šele potem 
smemo pričakovati ljubezen 
drugih. Bodi ti sprememba, ki 
si jo želiš, je njen slogan, ki ga 
povsod deli med svoje poslu-
šalce. S svojo neposrednostjo in 
preprostostjo navdušuje vedno 
več ljudi. Vse pogosteje je med 
publiko opaziti tudi moške in 
kar nekaj se jih je udeležilo tudi 
večera v Žalcu.

Obiskovalcem je ponudila 
možnost, naj jo vprašajo, kar 
želijo. Največ vprašanj se je na-
našalo na njeno zelo gledano 
oddajo Zvezdana, v kateri se 
pogovarja z zanimivimi gosti. 
Rada širi nauk, da morate ver-
jeti in videli boste. Pravi, da 
tudi napredka ne bi bilo, če ne 
bi znanstveniki verjeli v to, kar 
počnejo. Tako je tudi v vsak-
danjem življenju. Zapleteno, a 
vendar preprosto. Če v nekaj 

močno verjameš, se to zgodi.
Zvezdana Mlakar živi, kar go-

vori. Ne manjka ji poguma. Si 
upa, zna in zmore. Zagotovo je 
bilo eno njenih zelo pogumnih 
in tveganih dejanj selitev iz me-
sta na odročno, visoko ležečo 
kmetijo, kamor se v zimskih 
razmerah komaj pripelje. Kljub 
temu da ima z njo veliko dela, je 
tam srečna s svojo družino. 

Drama ni njena sopotnica 
le v službi, pač pa je bila njena 
pogosta spremljevalka tudi v ži-
vljenju. Veliko je prestala, veli-
ko izkusila, a se je ob vsem mar-
sičesa naučila. Pravi, da se uči še 
danes. Njeni učitelji so ljudje, ki 
jih srečuje, njeni trije sinovi, si-
tuacije, ki jo preizkušajo ... Rada 
ima življenje, zato ga zajema z 
veliko žlico. Pravi, da je srečna. 

Tudi zato, ker se je odvadila ob-
toževati, kriviti in soditi.

Druženje v Žalcu so začeli in 
končali z njej zelo ljubo skladbo 
Simply the best, ki jo vedno na-
polni z energijo, ji da moč in jo 
motivira. D. Naraglav    

Zvezdana: »Bodi ti sprememba!«

Pogovorni večer so sklenili z Zvezdanino ljubo skladbo, ki je na noge dvignila vse 
občinstvo.

Zvezdana Mlakar je samozavestna in 
prepričljiva.  

Na podlagi programa dela 
Gasilske zveze Žalec ob me-
secu požarne varnosti in na 
podlagi programa operativ-
nih vaj so v Prostovoljnem 
gasilskem društvu Gotovlje 
izvedli napovedano vajo ga-
šenja požara na deponiji 
lesnih odpadkov. Vaja je po-
tekala v petek,  3. novembra, 
ob nadvozu lokalne ceste v 
gotoveljski Zalog, ob avtoce-
sti Ljubljana–Maribor in pod 
daljnovodoma  110 kV.

Namen gasilske vaje je bil 
uriti pravilen pristop h gašenju 
gorljivega materiala pod viso-
ko napetostjo in črpanje vode 
z motorno brizgalno iz potoka. 
V vaji je s 7 vozili sodelovalo 32 
gasilk in gasilcev iz prostovolj-
nih gasilskih društev Gotovlje, 
Žalec in Ložnica, vajo pa so si 
ogledali predstavniki podjetja 
ELES in številni krajani.

 T. Tavčar

Gasilska vaja treh društev

Z vaje gašenja na deponiji lesnih odpadkov                          

V preteklem mesecu so v 
preboldski občini pripravili 
kar nekaj  gasilskih vaj. Poleg 
vsakoletne vaje treh vasi, ki jo 
organizirajo gasilska društva 
iz Šešč, Matk in Sv. Lovrenca, 
so na območju med prebold-
sko in trboveljsko občino iz-
vedli tudi meddruštveno vajo 
PGD Prebold-Dolenja vas-
-Marija Reka in PGD Trbovlje 
mesto. Osrednjo gasilsko vajo 
GZ Prebold pa so letos pripra-
vili na območju industrijske 
cone v Latkovi vasi, in sicer v 
podjetju  Ferokov.

V vaji so sodelovala vsa dru-
štva, ki so vključena v GZ Pre-
bold, s skupno 11 gasilskimi vo-
zili in 72 gasilci. Vajo sta tokrat 
pripravila in jo vodila poveljnik 
PGD Groblja Primož Pančur 
in poveljnik PGD Latkova vas 
Grega Fonda. Kot nam je pove-
dal poveljnik GZ Prebold Dar-

ko Kranjec, je bil namen vaje 
preizkusiti operativno usposo-
bljenost gasilskih enot pri gaše-
nju, reševanju in oskrbi pone-
srečencev kot tudi zagotavljanje 
vode za gašenje iz bližnje reke 
Savinje in požarnega vodnjaka. 
Po predpostavki vaje je prišlo 
do požara zaradi nepazljivosti 
pri vzdrževalnih delih. V ana-
lizi po zaključku vaje so ocenili 
vajo kot zelo dobro pripravljeno 
in tudi uspešno izvedeno, saj so 
vse enote delovale usklajeno in 
strokovno. 

Do podobnih zaključkov so 
prišli tudi pri ostalih gasilskih 
vajah. Vaja treh vasi, ki so jo 
letos organizirali gasilci PGD 
Matke, je potekala na domačiji 
Golavšek, kjer so se po pred-
postavki vaje vžgali sekanci. 
Zaradi bližine gasilskega doma 
je intervencija hitro stekla in 
skupaj s sosednjima  društvoma 

so uspešno pogasili namišljeni 
požar.

Meddruštveno vajo prebold-
skega in trboveljskega društva 
pa so pripravili na kmetiji Tra-
tnik-Boker. Po predpostavki 
vaje je v delavnici gospodarske-
ga objekta stružnica za delovno 
obleko prijela delavca, ki je imel 
v  ustih cigareto. Ta je padla v 
olje za hlajenje in prišlo je do 
vžiga. Zaradi požara in posre-
dovanja so bile tri osebe pred-
met reševanja. Osnovni namen 
vaje je bil, kot je povedal po-
veljnik PGD Prebold-Dolenja 
vas-Marija Reka Uroš Ocvirk, 
predvsem sodelovanje obeh 
operativnih enot na zahtevnem 
območju obeh občin. 

Z vajami so gasilci preboldske 
občine obeležili mesec požarne 
varnosti, hkrati pa dokazali, da 
so dobro pripravljeni za izvaja-
nje svojega poslanstva. D. N.

Gasilske vaje GZ Prebold

Gasilci med gašenjem objektov podjetja Ferkov

Letošnja osrednja gasilska 
vaja Gasilskega poveljstva ob-
čine (GPO) Braslovče v mese-
cu požarne varnosti je poteka-
la na Dobrovljah, in sicer na 
težko dostopnem hribovitem 
in oddaljenem terenu gospo-
darskega poslopja Matko. V 
vaji je sodelovalo vseh sedem 
gasilskih društev s sedmimi 
vozili za prevoz moštva in šti-
rimi vozili za prevoz opreme 
in vode. Kar 95 gasilcev je vajo 
izvajalo po načrtu – elaboratu, 
ki ga je pripravil domači po-
veljnik PGD Dobrovlje Matej 
Forštner v sodelovanju s po-
veljnikom GPO Milanom Šo-
štaričem. 

Operativno taktična vaja je 
zajemala gašenje gospodarske-
ga poslopja in varovanje osta-
lih objektov na težje dostopni 
kmetiji Matko, Dobrovlje 24. 
Prav tako so gasilci položili do-
datno napajanje požarne vode 
z »gasilsko verigo« za dobavo 
požarne vode iz rezervoarja na 

sosednjem hribu v razdalji 700 
m. V okviru vaje so gasilci pri-
kazali gašenje požara objekta z 
zunanjimi in notranjimi napa-
di, predvsem pa dostavo vode 
na težje dostopnih odročnih 
krajih, kjer ni vodnih zalog.

Ob koncu vaje so se pred 
domom na Dobrovljah zbrali 
vsi sodelujoči v vaji in prisluh-
nili analizi vaje, ki so jo podali 
poveljnik GPO Braslovče Mi-

lan Šoštarič, podpoveljnik Jože 
Derča ter domači poveljnik in 
vodja intervencije Matej For-
štner, ter se zahvalili lastniku 
kmetije Leopoldu Matku za so-
delovanje. 

Brez dobrih in kakovostnih 
vaj tudi ni uspešnega posredo-
vanja na pravih intervencijah. 
Vsi si seveda želijo, da bi v ta-
kem številu gasilci prihajali k 
njim samo na vaje. T. Tavčar

Osrednja vaja na Dobrovljah

Z gasilske vaje na Dobrovljah pri domačiji Matko                           

Na svojem letnem družab-
nem srečanju so se v četrtek, 
16. novembra, zbrali   vete-
rani GZ Prebold, ki delujejo 
v osmih gasilskih društvih 
preboldske občine. Srečanje 
vsako leto organizira drugo 
gasilsko društvo. Letos je bilo 
na vrsti PGD Prebold-Dole-
nja vas-Marija Reka, ki je ta 
prijeten dogodek pripravilo 
v preboldski dvorani zraven 
svojega gasilskega doma.

Zbrani gasilci so najprej pri-
sluhnili slovenski in nato še 
gasilski himni ter kratkemu 
programu na temo požarne 
varnosti, ki so ga pripravili 
mladi gasilci domačega dru-
štva. Zbrane sta pozdravila mo-
deratorka Manuela Fonda in 

predsednik domačega društva 
Klemen Verk, predsednik ko-
misije za veterane pri GZ Pre-
bold Franc Jeromel pa je podal 
poročilo o delovanju veteranov. 
Ob tem je izrazil ponos, da po 
svojih močeh pomagajo v svo-
jih prostovoljnih gasilskih dru-
štvih in na nivoju GZ Prebold 
pri pripravah na prireditve, 
urejanju gasilskih domov in nji-
hove okolice. Z veseljem se ude-
ležujejo tudi gasilskih tekmo-
vanj starejših gasilk in gasilcev 
in številnih drugih dogodkov v 
okviru svojih društev, gasilske 
zveze in občine. S svojim delom 
na najlepši način promovirajo 
svoja društva in lokalno sku-
pnost, ki tudi sicer daje velik 
poudarek požarni varnosti. To 

sta v svojih govorih med dru-
gim izpostavila tudi predse-
dnik in poveljnik GZ Prebold 
Branko Verk in Darko Krajnc. 
Udeležence srečanja je nagovo-
ril tudi preboldski župan Vinko 
Debelak in jim zaželel uspešno 
delovanje tudi v prihodnje.

Ob tej priložnosti so podeli-
li plaketo in značko gasilskega 
veterana za delo v gasilski de-
javnosti. Tokrat je to priznanje 
prejel Jože Štrakl iz PGD Sv. 
Lovrenc, uradni del srečanja pa 
so zaključili s slovesno predajo 
gasilskega veteranskega prapo-
ra GZ Prebold. Iz rok gasilcev 
PGD Latkova vas so prapor v 
enoletno varstvo prejeli gasilci 
PGD Prebold-Dolenja vas-Ma-
rija Reka. D. Naraglav

Veterani GZ Prebold znova skupaj
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Sekcije Kulturnega društva 
Andraž nad Polzelo so v ne-
deljo, 12. novembra, s pesmijo 
popestrile Martinovo nedeljo. 

V dvorani doma krajanov se 
je zbralo veliko ljubiteljev pe-
tja, ki so prisluhnili koncertu 

napitnic »Od grozdja do vina«. 
Nastopili so Mešani pevski zbor 
Andraž, ki ga vodi zborovod-
kinja Ema Nartnik, Andraški 
oktet pod vodstvom Domna Si-
tarja in Vaški godci, ki jih vodi 
Milan Zabukovnik.

Z modrostmi o vinu sta obi-
skovalce nasmejala voditelja 
Miha in Jaka, ob koncu prije-
tnega dogodka pa so ob prigriz-
ku s kozarcem vina nazdravili 
nastopajoči in tudi poslušalci v 
dvorani. T. T.

»Od grozdja do vina«

Dvorano Doma kulture 
Braslovče so že drugo leto 
zapored napolnile male in 
velike čarovnice, duhci, vam-
pirčki in druge prijazne pri-
kazni. Občinska knjižnica 
Braslovče je v sodelovanju 
s plesno skupino Mavrica 
Braslovče pod vodstvom Zi-
nayide Vovk pripravila pra-
vljično plesni spektakel Hal-
loween Party. 

Laura Jelen je majhno pra-
vljico ponovno postavila na 
veliki oder. Tokrat so se pri-
družili čarovnici Polonci Pe-
teršilj in njenemu črnemu 
mačku Kamilu. Polonca izbira 
novo žival za čarovniško zaba-
vo v veliki čarovniški votlini, 
kjer bodo podeljevali nagrade 
za najboljšo čarovniško žival. 
Prva nagrada je superturbo 
čarovna metla. Zabavi in zma-

gi sledi bučno praznovanje. In 
bučno je postalo tudi na odru, 
kjer so se zvrstili nastopi ple-
salk in plesalcev v mali pravlji-
ci. V začaranem vzdušju glasbe 
in luči se je pred gledalci odvr-
tel pravi mali plesni spektakel, 
za katerega je bil veliki oder 
skorajda premajhen. Z odlično 
koreografijo, sceno, kostumi in 
naličenostjo obrazov vseh na-
stopajočih. T. T.

Spektakel Halloween Party

S plesnega spektakla na braslovškem odru                

Društvo savinjskih vino-
gradnikov je prav na god sv. 
Martina, v soboto, 11. no-
vembra, pred obrambnim 
stolpom v Žalcu pripravilo 
tradicionalno martinovanje. 
Udeleženci veselega dogodka 
so najprej prisluhnili »župni-
ku« Miru Klincu in njegove-
mu pomočniku - ministran-
tu, ki je prisotnim natrosil 
kar nekaj resnic o vinu, seve-
da v šaljivem tonu, tako da so 
se vsi dodobra nasmejali. 

Sledil je krst mladega vina. 
Za botra je bil »naprošen« žu-
pan Občine Žalec Janko Kos, 
ki je to nalogo odlično opravil. 
Pri tem se mu je pridružila sa-
vinjska vinska kraljica Suzana 
Čakš, ki je predstavila letošnje 
ponudnike mladih vin savinj-
skih vinarjev Jožeta Bosnerja, 
Adolfa Sevčnikarja, Rada Ga-
špariča, družine Čakš in Silva 
Mariča. Vina so kljub ne ravno 

prijaznim vremenskim pogo-
jem za pridelavo grozdja za-
radi pozebe, hitrih sprememb 
vremena in daljšega deževja 
odlična. Opaziti je, da so vino-
gradniki vse bolj vešči tako v 
pridelavi grozdja kot v kletar-
jenju, pri čemer jim je v veliko 
pomoč strokovna pomoč spe-
cialistov za vinogradništvo in 

vinarstvo Kmetijsko-gozdar-
skega zavoda Maribor. 

Udeleženci so se ob klepetu, 
pokušnji mladih vin ter ob pe-
čenem krompirju, klobasah in 
salamah zadržali ob stojnicah 
še kar nekaj časa. Miro Klinc 
in njegov pomočnik pa sta zai-
grala nekaj ljudskih skladb.

 T. Tavčar

V Žalcu veselo martinovali

Na stojnicah je bilo na martinovo zelo veselo.

Sovaščani spodnjih Kasaz, 
ki vse leto skrbijo za razna 
druženja, so se tudi letos na 
Martinovo nedeljo zdaj že 
tradicionalno podali na po-
hod.

Tudi letos se niso izneverili 
tej navadi in potrebi po sosed-
skem druženju.  Okrog tride-
set se jih je zbralo na startu pri 
eni od domačij na koncu vasi, 
od koder so krenili na 3. Mar-
tinov pohod na Brnico. Med 
potjo so se ustavili na treh 
postojankah, kjer so pokušali 
mlada vina in ocenjevali leto-
šnji pridelek. Ob pokušnji ni 
manjkalo dobrot za pod zob. 
In ugotovili so, da je kljub 
neugodnim vremenskim raz-
meram zaradi pozebe in toče 
pridelek zelo kakovosten.

Udeleženci pohoda so na 
startu prejeli poseben mo-
šnjiček s kozarcem, ki so si 
ga obesili okrog vratu in bili 
tako v vsakem trenutku pri-
pravljen na pokušnjo. Zaklju-

ček pohoda pa so s prijetnim 
druženjem ob Martinovih in 

drugih dobrotah proslavili na 
Govekovi domačiji. D. N.   

Martinov pohod na Brnico

Martinovanje pod farovškim 
kozolcem

Turistično društvo Galicija 
je tudi letos pod farovškim 
kozolcem, ki so ga pred leti 
obnovili in uredili za razne 
družabne prireditve, med ka-
terimi imata posebno mesto 
vsakoletna trgatev potomke 
najstarejše vinske trte z mari-

borskega Lenta in martinova-
nje, pripravilo vaško martino-
vanje.  
Za Galičane velja, da so dejav-
ni na mnogih področjih dela 
in življenja lokalne skupnosti 
in tudi širše. Nekaj posebnega 
je tudi vsakoletno martino-
vanje, ko zaselki in društva 
napolnijo svoje stojnice z 
vsemogočimi dobrotami in 

z njimi brezplačno razvajajo 
obiskovalce prireditve. Tudi 
letos je bilo tako. Z veseljem 
so pokušali mlado vino trte 
jakobine, ki ga je blagoslovil 
gališki rojak in župnik Srečko 
Rehar. Vaško martinovanje 
so s svojimi nastopi popestri-
li MPZ KD Galicija, domači 
glasbeniki in recitatorka Tere-
zija Cvikl.                           D. N.      

Nekaj udeležencev pred začetkom pohoda s kozarčki okrog vratu

                                    
Medicina dela Krumpak d.o.o.
OD JANUARJA NA NOVI LOKACIJI!

Na Celjski cesti 8 v Žalcu,
nad trgovino Spar v Žalcu, nasproti Olimpusa

(selitev iz stare lokacije v Zdravstvenem domu Žalec)

Izvajalka zdravstvenih storitev: Darja Krumpak, dr. med., 
specialistka medicine dela, prometa in športa

Opravljamo:
- predhodne preventivne zdravstvene preglede pred 

nastopom dela,
- obdobne in druge usmerjene preventivne zdravstvene 

preglede delavcev,
- zdravstvene preglede za voznike motornih vozil vseh 

kategorij,
- zdravstvene preglede  za posest in nošenje orožja,
- preventivne zdravstvene preglede športnikov in 

rekreativcev,
- preglede pred začetkom šolanja na srednjih šolah in 

fakultetah,
-  managerske preglede,
-  preglede gasilcev (nosilci dihalnih aparatov),
-  obremenitvena testiranja.

Med nastopom Mešanega pevskega zbora Andraž nad Polzelo, ki ga vodi Ema Nartnik.    
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Petek, 1. december, ob 18. uri
Pride Nipke preverit, če ga kdo 
razume ...;
drsališče, Šlandrov trg.

Petek, 1. december, ob 18. uri
odprtje fotografske razstave 
Razglednice Slovenije;
razstavlja fotografska skupina 
Fotosfera;
razstavni prostor v Domu kulture 
Svoboda Griže;
KUD Svoboda Griže.

Petek, 1. december, ob 20. uri
Kavarniški večer;
avla Doma II. slovenskega tabora.

Sobota, 2. dece., od 8. do 12. ure
kmečka tržnica pod stoletnimi 
lipami v Gotovljah.

Vsaka sobota od 8. do 12. ure
Podeželska tržnica Žalec.

Sobota, 2. december, ob 10. uri
delavnica izdelovanja voščilnic – 
trije decembrski možje;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sobota, 2. december, ob 16. uri
Miklavžev pohod na Mrzlico;
odhod iz Zabukovice;
PD Zabukovica.

Nedelja, 3. dec., med 9. in 12. uro
Ta veseli dan kulture: dan odprtih 
vrat Savinove hiše in Ekomuzeja 
hmeljarstva in pivovarstva Slovenije.

Nedelja, 3. dec., od 10. do 16. ure
adventni sejem;
Dvorec Novo Celje.

Nedelja, 3. december, ob 17. uri
Sreča na kredit, gledališka predstava 
v izvedbi KD bratov Dobrotinšek 
Škofja vas;
Dom krajanov Galicija.

Nedelja, 3. dec., od 17. do 20. ure
predstavitev TD Žalec;
hiška pri drsališču.

Nedelja, 3. december, ob 18. uri
adventni koncert, nastopa ŽePZ 
Griže;
Dvorec Novo Celje.

Nedelja, 3. december, ob 19.30
Tadej Toš & The band: Rokezije;
Dom II. slovenskega tabora.

Ponedeljek, 4. december, ob 17. uri
pravljične minute in ustvarjalnica;
prostori OŠ Petrovče.

Ponedeljek, 4. december, ob 18. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Liboje.

Ponedeljek, 4. december, ob 18. uri
Utrip domoznanstva:  »Voščim ti 
…«;
običaji pisanja voščilnic nekoč in 
danes skozi oči žalskih filatelistov.

Ponedeljek, 4. december, ob 20. uri
Brade, Špas teater, komedija;
Dom II. slovenskega tabora.

Torek, 5. december,
miklavževanje v Gotovljah in na Sv. 
Jedrt.

Torek, 5. december, od 16. ure 
dalje
miklavževanje po Vrbju,
TD Vrba Vrbje.

Torek, 5. december, ob 17. uri
V praznični čas z Miklavžem, Ireno 
Vrčkovnik & Happy bandom ter 
prižig lučk;
drsališče, Šlandrov trg.

Sreda, 6. december, ob 18. uri
odprtje pregledne kiparske razstave 
Eduarda Salesina;
Savinov likovni salon.

Sreda, 6. december, ob 18. uri
Digitalna knjižnica: brezplačni 
tečaj uporabe Cobissa, e-knjig in 
podatkovnih zbirk, ki jih nudi 
knjižnica;
Medobčinska splošna knjižnica 
Žalec.

Sreda, 6. december, ob 19. uri
pogovor in predavanje na temo 
morala;
Bergmanova vila;
Društvo Plemenitosti.

Četrtek, 7. december, ob 16. uri
srečanje knjižnično bralnega kluba 
Humor je resna stvar v sodelovanju 
z UPI – ljudsko univerzo Žalec in 
Medobčinsko splošno knjižnico 
Žalec.

Četrtek, 7. december, ob 19. uri
slavnostni koncert ob 60-letnici 
obstoja Glasbene šole Risto Savin 
Žalec;
Dom II. slovenskega tabora.

Petek, 8. december, ob 18. uri
koncert skupine M.J.A.V.;
drsališče, Šlandrov trg.

Petek, 8. december, ob 19. uri
Ščuke pa ni, premiera komedije T. 
Partljiča v izvedbi AG Vrba Vrbje;
Kulturni dom Vrbje.

Petek, 8. december, ob 20. uri
Brezmadežna/ Immaculata; 
SNG Drama Maribor;
za potujoči abonma in izven;
odhoda avtobusa ob 18. uri.

Sobota, 9. december, ob 7. uri
izlet v neznano;
odhod izpred pisarne PD Žalec.

Sobota, 9. december, ob 16. uri
Zimovanje;
zabava z Magnetik Music,
Šlandrov trg.

Sobota, 9. december, ob 17. uri
srečanje gledaliških ljubiteljev, 
odprtje razstave in predstavitev 
biltena ob 40-letnici AG Vrba Vrbje;
Kulturni dom Vrbje.

Nedelja, 10. december, ob 16. uri
predstavitev potovanja po Čilu in 
Boliviji 2017;
Kulturni dom Vrbje.

Nedelja, 10. december, ob 18. uri
adventni koncert skupine Šansonet 
s prijatelji,
Dvorec Novo Celje

Torek, 12. december, ob 17. uri
Pravljična joga;
Krajevna knjižnica Petrovče

Sreda, 13. december, ob 18. uri
razstava in predstavitev knjige o 
Frideriku
in Veroniki avtorja Franca Kralja;
Medobčinska splošna knjižnica 
Žalec.

Četrtek, 14. december, ob 17. uri
Uporaba mednih pridelkov, 
predavanje;
IV. nadstropje Ekomuzeja 
hmeljarstva in pivovarstva Slovenije.

Četrtek, 14. december, ob 19.30
Juhej in Murni; 
za narodno-zabavni abonma in 
izven;
Dom II. slovenskega tabora.

Petek, 15. december, ob 17. uri
Potujoča Božičkova pošta v družbi 
pravljičnih junakov; 
drsališče, Šlandrov trg.

Od petka, 15. decembra, do 
nedelje, 4. februarja 2018,
ogled jaslic na prostem;
Zavrh pri Galiciji;
TD Galicija.

Sobota, 16. december, ob 8. uri
pohod na Mrzlico;
odhod izpred Kili Liboje;
PD Liboje.

Sobota, 16. december, ob 20.30
Dekliščina, komedija; 
Špas teater; 
Dom II. slovenskega tabora.

Nedelja, 17. december, ob 9. uri
12. zimski pohod na Kamnik;
odhod s parkirišča pri Sandl;
PD Zabukovica.

Nedelja, 17. december, ob 16. uri
Jaslice Savinjske doline, odprtje 
razstave in blagoslov jaslic;
Gasilski dom Drešinja vas.

Nedelja, 17. december, ob 18. uri
adventni koncert – VS ZaPet s 
citrarkama Neli in Karmen Zidar 
Kos;
Dvorec Novo Celje.

Nedelja, 17. dec., ob 20.30
Dekliščina, komedija, Špasteater,
Dom II. slovenskega tabora.

Ponedeljek, 18. december, ob 12. 
uri
računalniška delavnica;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Torek, 19. december, ob 10.30
Japonska kaligrafija;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Torek, 19. december, ob 17. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Ponikva.

Sreda, 20. december, ob 8.30
Okrepimo hrbtenico (telovadba);
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sreda, 20. december, 
MOJ KINO:
15.00 Koko in velika skrivnost, 
17.15 Medvedek Paddington 2, 
19.00 Očka proti fotru 2,
21.00 Umor na Orient Ekspresu; 
Dom II. slovenskega tabora.

Sreda, 20. december, ob 17. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Griže.

Sreda, 20. december, ob 19. uri
božični koncert učiteljev GŠ Risto 
Savin Žalec;
v cerkvi sv. Nikolaja v Žalcu.

Četrtek, 21. december, ob 8. uri
izlet v neznano;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Četrtek, 21., in četrtek, 28. 
december, ob 9. uri
vaje za hrbtenico in jogijske asane;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 22. december, ob 17. uri
Ho, ho, ho ... Božiček, to pa to ...;
drsališče, Šlandrov trg.

Od sobote, 23. decembra, 
do ponedeljka, 1. januarja 2018,
od 9. do 19. ure
razstava Jaslice Savinjske doline;
Gasilski dom Drešinja vas.

Sobota, 23. december, od 10. do 
14. ure
delavnica izdelovanja novoletnih 
voščilnic in okraskov;
Ekomuzej hmeljarstva in pivovarstva 
Žalec;
Društvo Plemenitosti.

Nedelja, 24. december, ob 18. uri
nočni pohod na Goro Oljko;
odhod s parkirišča pri Jugu;
PD Zabukovica.

Od nedelje, 24., do torka, 26. 
decembra, med 18. in 21. uro
ogled osvetljenih jaslic na Sv. Jedrt;
TOD Lipa Gotovlje.

Nedelja, 24. december, ob 22.30
koncert skupine M.J.A.V. in Sama 
Kališnika v Zavrhu
ter ob 23. uri skupinski 
odhod z baklami k polnočnici v 
Galicijo;
TD Galicija.

Ponedeljek, 25., in torek, 26. 
december, med 15. in 18. uro
Božična skrivnost v Jami Pekel;
žive jaslice in glasba, zadnji vstop v 
jamo ob 17.30;
TD Šempeter. 

Ponedeljek, 25. december, ob 16. 
uri
praznična predstava za najmlajše z 
obiskom Božička;
Dom kulture Svoboda Griže;
KUD Svoboda Griže.

Ponedeljek, 25. december, ob 18. 
uri
božično-novoletni koncert Godbe 
Liboje;
gostje mažoretke iz Liboj;
Kulturni dom Liboje.

Torek, 26. december, ob 7. uri
Preko vrhov ob prazniku;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Torek, 26. december, ob 11. uri
Blagoslov konj pri kozolcu v Galiciji.

Torek, 26. december, ob 18. uri
božično-novoletni koncert ŽePZ 
Savinjski cvet in MoPZ Gotovlje;
župnijska cerkev v Gotovljah.

Torek, 26. december, ob 18. uri
božično-novoletni koncert Godbe 
Zabukovica z gostjo Laro Tanšek;
telovadnica OŠ Griže.

Torek, 26. december, ob 19. uri
tradicionalni božični koncert;
cerkev sv. Pankracija na Ponikvi pri 
Žalcu.

Torek, 26. december, ob 20. uri
Moški so z Marsa, ženske so z 
Venere; 
Špas teater;
Dom II. slovenskega tabora.

Sreda, 27. december, ob 17. uri
Medenka, brezplačna predstava za 
otroke;
Dom II. slovenskega tabora.

Četrtek, 28. december, ob 17. uri
Pričarana smrečica, brezplačna 
predstava za otroke;
Dom II. slovenskega tabora.
  
Petek, 29. december, ob 17. uri
Lili v cirkusu, brezplačna predstava 
za otroke;
Dom II. slovenskega tabora.

Petek, 29. december, ob 18. uri
koncert Isaaca Palme;
drsališče, Šlandrov trg.

Sobota, 30. december, od 10. do 
14. ure
delavnica srčna darilca, angelčki;
Ekomuzej hmeljarstva in pivovarstva 
Slovenije;
Društvo Plemenitosti.

Sobota, 30. december, ob 17. uri
Praznična nogavička, brezplačna 
predstava za otroke; 
prihod Dedka Mraza;
Dom II. slovenskega tabora.

Nedelja, 31. december, ob 21. uri
silvestrska predstava: Buh pomagej, 
komedija;
Dom II. slovenskega tabora.

Nedelja, 31. december, ob 22. uri
silvestrovanje na prostem s skupino
Power band;
drsališče,Šlandrov trg.

OBČINA BRASLOVČE

Petek, 1. december, med 10. in 12. 
uro in med 16. in 19. uro
Labirint šepeta;
avla Doma kulture Braslovče;
Prosvetno društvo Braslovče.

Sobota, 2. december, ob 10. uri
adventni sejem ob 10. uri, 
igrana predstava za otroke »Pošast iz 
teme« ob 10.20;
Kulturni dom Letuš;
KD Letuš, POŠ in Vrtec Letuš.

Sobota, 2. december,
Miklavžev pohod na Mrzlico;
odhod izpred OŠ Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Nedelja, 3. december, ob 17. uri
prižig praznične razsvetljave in 
prve adventne lučke s kratkim 
kulturnim programom v središču 
Braslovč;
Prosvetno društvo Braslovče.

Sreda, 6. december,
pohod po Savinjski planinski poti; 
odhod izpred OŠ Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Četrtek, 7. december, ob 18. uri 
potopisno predavanje Francija 
Horvata o Cipru;
prostori Občinske knjižnice 
Braslovče. 

Četrtek, 7. december, ob 16. uri
pravljična urica ”Snežaki” in 
ustvarjalna delavnica izdelovanja 
snežakov;
Gasilski dom Trnava;
DPM Orla vas.

Nedelja, 10. december, ob 15. uri
Božični izziv za otroke v Športni 
dvorani Braslovče;
Športno društvo Ris.

Četrtek, 14. december, ob 16. uri
pravljična urica “Sneguljčica 
in sedem palčkov” s čajanko v 
Gasilskem domu Trnava;
Gasilski dom Trnava; 
DPM Orla vas.

Četrtek, 14. december, ob 20. uri
praznični koncert salonskega 
orkestra Lucky and the pipes z 
gostoma Urošem Perićem in Otom 
Pestnerjem; 
Dom kulture Braslovče.

Torek, 19. december, ob 18. uri
Pravljična ustvarjalnica v Občinski 
knjižnici Braslovče;
Občinska knjižnica Braslovče.

Četrtek, 21. december, ob 20. uri
praznična komedija Brade,
Dom kulture Braslovče.

Petek, 22. december, ob 20. uri
božično-novoletni koncert s skupino 
Kvartopirci v Domu krajanov 
Gomilsko; 
Kulturno društvo Gomilsko.

Sobota, 23. december, med 9. in 
14. uro
stojnica »Vesele praznike voščimo« 
s pesmijo, glasbo in kulinaričnimi 
dobrotami pri trgovskem centru v 
Braslovčah;
Turistično društvo Braslovče.

Nedelja, 24. december, ob 18. uri
božična zgodba pri cerkvi sv. Janeza 
Krstnika;
Kulturno društvo Letuš.

Ponedeljek, 25. december, ob 18. 
uri
Božična zgodba pri cerkvi sv. Janeza 
Krstnika;
Kulturno društvo Letuš.

OBČINA PREBOLD

Sobota, 2. december, od 8. ure 
dalje
kmečka tržnica;
dvorišče muzejske zbirke in
Režajeve domačije;
Občina Prebold in TD Prebold.

Sobota, 2. december, ob 10. uri
predpraznična ustvarjalna delavnica
s KUD Svoboda Prebold;
Občinska knjižnica Prebold.

Torek, 5. december, ob 17. uri
miklavževanje;
cerkev sv. Pavla Prebold.

Četrtek, 7. december, ob 18.30
Lažne novice: njihov pojav in
kako jih prepoznati (M. Štruc); 
Občinska knjižnica Prebold.

Sobota, 9. december, od 8. ure 
dalje
kmečka tržnica;
Režajeva domačija;
Občina Prebold in TD Prebold.

Sobota, 9. december,
pohod Stari pisker Celje;
KO ZB NOB Prebold.

Sobota, 9. december, ob 14. uri
Veseli december;
Dom pod Reško planino;
KD Marija Reka.

Torek, 12. december, ob 17. uri
izdelovanje novoletnih voščilnic (K. 
Slapnik);
Občinska knjižnica Prebold.

Četrtek, 14. december,
Praznična ulica in koncert;
telovadnica OŠ Prebold.

Petek, 15. december,
božični koncert otroci GŠ C3;
Dvorana Prebold.

Sobota, 16. december,
Čez goro k očetu;
PD Prebold.

Sobota, 16. dec., od 8. ure dalje
kmečka tržnica;
dvorišče muzejske zbirke in
Režajeve domačije;
Občina Prebold in TD Prebold.

Sobota, 16. december, ob 15. uri
božična tržnica in prihod Božička
s predstavo za najmlajše;
Režajeva domačija;
KUD Svoboda Prebold.

Ponedeljek, 18. december, ob 18. 
uri
Reševanje socialne stiske, pogovor;
sejna soba občine;
Društvo Moji odnosi.

Torek, 19. december, ob 18. uri
Prisluhnimo pravljici, pravljična
ura s poustvarjanjem;
Občinska knjižnica Prebold.

Torek, 19. december, ob 20. uri
meritve holesterola, krvnega 
sladkorja, trigliceridov in RR;
KO RK Prebold.

Sreda, 20. december, ob 18.30
Kako poskrbimo zase s pravilno 
prehrano,
predavanje (A. Gregor);
Občinska knjižnica Prebold.

Sreda, 20. december, 
Pohod z lučko;
Vrtec Prebold.

Sobota, 23. december, od 8. ure 
dalje
kmečka tržnica in zaključek leta
s TD Prebold;
dvorišče muzejske zbirke in
Režajeve domačije;
Občina Prebold in TD Prebold.

Sobota, 23. december,
božični žur za predšolske in 
šolske otroke;
Gasilski dom Matke.

Sobota, 24. december, ob 23.30
Božična skrivnost: skrito in tiho;
cerkev sv. Pavla Prebold;
KD Anton Schwab.

Nedelja, 24. december,
božični pohod z baklami;
igrišče v Mariji Reki;
ŠD Marija Reka.

Ponedeljek, 25. december, ob 18. 
uri
božično-novoletni koncert
Pihalnega orkestra Prebold z gosti;
telovadnica OŠ Prebold.

Torek, 26. december,
9. pohod na vrh Golave;
PGD Šešče, športna sekcija.

Sobota, 30. december, od 8. ure 
dalje
kmečka tržnica;
dvorišče muzejske zbirke in
Režajeve domačije;
Občina Prebold in TD Prebold.

Nedelja, 31. december, 
srečanje planincev na Golavi;
PD Prebold.
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Kulturno društvo Petrovče 
je drugi novembrski petek or-
ganiziralo zanimivo kulturno 
prireditev, ki so jo poimeno-
vali Petrovška jesen.

Pred uradnim začetkom kul-
turnega večera je udeležence 
prireditve pozdravila Godba Li-
boje, sekcije kulturnega društva 
pa so skupaj s pevci mladinske-
ga zbora OŠ Petrovče poskrbele 
za raznolik kulturni program. 
Najprej so nastopili rock duet 
2 kajle in pevci mladinskega 
pevskega zbora OŠ Petrovče 
pod vodstvom Anite Žolnir. 
Za njimi so oder zasedli člani-
ce in člani Folklorne skupine 

Kobula, ki so pod budnim oče-
som svojega strokovnega vodje 
Primoža Srake zaplesali splet 
zahodnoštajerskih plesov. V 
nadaljevanju je zadonela pesem 
iz grl pevcev Moškega pevskega 
zbora KD Petrovče in Mešane-
ga pevskega zbora A Cappella, 
ki so se skupaj z instrumental-
no rock skupino Uroš Planinc 
Group predstavili še s skupno 
pesmijo. Zbor A Cappella, ki 
bo kmalu dopolnil 25 let delo-
vanja, je pod vodstvom Mitja 
Vavpotiča presenetil še z dve-
ma pesmima. Pestro kulturno 
dogajanje je zaokrožil Moški 
pevski zbor KD Petrovče, ki bo 

prihodnje leto praznoval že 60 
let svojega delovanja in je naj-
starejša sekcija KD Petrovče.

Predsednica KD Petrovče 
mag. Jasna Sraka je ob tej pri-
ložnosti povedala, da so v Pe-
trovčah pred leti že organizirali 
podobno prireditev, takrat pod 
naslovom Petrovčani Petrov-
čanom. Tokrat so se skupaj z 
upravnim odborom društva 
ponovno odločili za prireditev 
v domačem okolju, saj so sek-
cije zunaj regije in tudi v tujini 
zelo uveljavljene, zato je prav, 
da se predstavijo tudi doma in 
da jim domače okolje nudi vso 
podporo. D. Naraglav

Petrovška jesen zelo pestra

Med nastopom Moškega pevskega zbora KD Petrovče, Mešanega pevskega zbora A Cappella in rock skupine Uroš Planinc 
Group

Krajevna knjižnica Griže je 
v torek, 7. novembra, v pro-
storih Doma kulture Svoboda 
Griže predstavila novo knjigo 
Branka Zupanca Očetove pe-
smi. Gre za partizanske pesmi 
njegovega očeta Ludvika Zu-
panca, nastale v vojnem času 
od avgusta 1941 do konca leta 
1945, in za nekatere pesmi, 
nastale po vojni.

V pogovoru z Ireno Štusej iz 
Medobčinske splošne knjižnice 
Žalec je avtor knjige predstavil 
zvezek očetovih pesmi v roko-
pisu, ki ga je oče ves čas parti-
zanstva nosil v vojaški bluzi ali 
nahrbtniku. Zvezek pesmi ga je 
spremljal tako januarja 1945, ko 
je skupaj s 83 borci odšel peš v 
vojno akademijo v Beograd, z 
njim je potoval na šolanje v ta-
kratno Sovjetsko zvezo in s tem 
zvezkom ter z novimi pesmimi 
se je vrnil domov v Slovenijo. 
Pesmi so v knjigi predstavlje-
ne kot faksimile in kot prepis 
za lažje branje. Pred začetkom 
nekaterih pesmi so pojasnila, 
kdaj in zakaj je določena pesem 
nastala, to so odlomki iz knjig 
Noč pada na Dobrovlje in Še so 
tiste poti, ki sta prav tako nje-
govo delo. Knjiga je opremljena 
tudi z zanimivimi fotografijami 
iz vojnih in povojnih časov. 

Branko Zupanc je v pogovoru 
z voditeljico razkrival življenj-
sko poti svojega očeta. Ludvik 

Zupanc - Ivo je odšel v partiza-
ne julija 1941, prva pot ga je vo-
dila proti Dobrovljam. Vsa štiri 
leta je bil kurir med Štajerskim 
bataljonom II. grupe odredov 
in Kozjanskim bataljonom. 
Poleti 1944 je bil postavljen za 
sekretarja SKOJ na terenu Za-
bukovica–Prebold, v začetku 
jeseni pa je moral oditi na av-
strijsko Koroško v Podjuno kot 
član oblastnega komiteja SKOJ 
za Koroško. 6. januarja 1945 
je odšel s 83 borci peš najprej 
v vojno akademijo v Beograd, 
sredi aprila pa na vojaško šola-
nje v Sovjetsko zvezo. Osvobo-
ditve maja 1945 tako ni pričakal 
doma. Ko se je leta 1947 vrnil iz 
Sovjetske zveze, je v JLA prejel 
čin poročnika. Ludvik Zupanc 
- Ivo je ostal brez staršev, star 
komaj 19 let. V času, ko je bil v 
partizanih, se je večkrat oglasil 
doma in rotil očeta, naj gre z 
njim v partizane, da je zanj in 
za mamo prenevarno doma. 
Toda oče se je prepozno odločil. 

Odpeljali so ju v Stari pisker v 
Celju. Očeta so kasneje ustrelili 
v Mariboru, mama je umrla v 
Auschwitzu. 

Branko Zupanc je tudi avtor 
številnih narodno-zabavnih 
besedil, več knjig z dokumen-
tarno spominsko prozo o re-
sničnih dogodkih iz II. sve-
tovne vojne in po njej in avtor 
več pesniških zbirk. V Grižah 
je bila tretja predstavitev Oče-
tovih pesmi, Irena Štusej pa je 
ob koncu večera povedala, da 
bo čas zagotovo pokazal, koli-
kšno domoznansko vrednost za 
lokalno in širšo skupnost ima 
knjiga. Na prireditvi je sodelo-
val Mešani pevski zbor Griže 
pod vodstvom Zdenke Marko-
vič, pesmi Ludvika Zupanca pa 
je interpretirala Olga Markovič. 
Zbrane sta ob tej priložnosti na-
govorila predsednik Krajevne 
skupnosti Griže Marjan Vodeb 
in predsednik KO ZB za vre-
dnote NOB Griže Branko Hri-
beršek. D. Naraglav

Očetove pesmi v knjigi

Branko Zupanc in voditeljica pogovora Irena Štusej sta prisluhnila Mešanemu 
pevskemu zboru Griže.  

Prosvetno društvo Braslov-
če je v soboto, 18. novembra, 
v dvorani Doma kulture Bra-
slovče pripravilo večer filmske 
glasbe, na katerem so nastopili 
Godba Liboje, citrarka Tanja 
Lončar, Moški pevski zbor Ka-
rel Virant Braslovče in člani 
Plesnega gledališča Braslovče.

Glasbeno-plesni dogodek, ki 
so ga zasnovali člani Prosvetne-
ga društva Braslovče, je povezal 
tako v kraju delujoče ustvarjal-
ce kot tudi vabljene goste, ki so 
s prepletom nastopov pihalnega 
orkestra, plesalcev, zbora in so-
listov poskrbeli za edinstveno 
popotovanje v svet filma.

 T. T.

Večer filmske glasbe

V braslovški knjižnici bo do 
konca decembra odprta likov-
na razstava izdelkov dijakov 
Gimnazije Celje - Center, pro-
grama umetniška gimnazija – 
likovna smer. 

Ideja, da bi širši javnosti 
predstavili umetniška dela mla-
dih ustvarjalcev, se je porodila 
članom Prosvetnega društva 
Braslovče. Člani društva so jo 
predstavili ravnatelju gimnazije 
Gregorju Deleji, ki je v njej pre-
poznal priložnost, da se dijaki 
aktivno predstavijo v okolju, iz 
katerega nekateri tudi prihajajo. 
K sodelovanju so člani društva 

pritegnili tudi Občinsko knji-
žnico Braslovče in s skupnimi 
močmi vseh sodelujočih so 
ustvarili zanimivo predstavitev. 
Z željo, da bi razstavo približali 
čim širšemu številu obiskoval-
cev, so se na odprtju s posebno 
plesno-gibalno točko predsta-
vili člani Plesnega gledališča 
Braslovče, ki v sklopu Prosve-
tnega društva Braslovče delu-
je pod umetniškim vodstvom 
Ane Volk Pezdir. Predstavljena 
dela so tako na dan odprtja še 
dodatno oživela skozi plesno-
-gibalna sporočila mladih ple-
salcev. T. T.

Razstava dijakov v Braslovčah

Večer filmske glasbe v Braslovčah

V avli Doma II. slovenskega 
tabora v Žalcu bo do 30. no-
vembra odprta razstava Žive 
Agrež z naslovom Svetloba in 
barve Toskane. To je že nje-
na 63. samostojna razstava. 
Avtorica je po diplomi iz pri-
merjalne književnosti in ume-
tnostne zgodovine delala kot 
novinarka na Radiu Ljublja-
na, pri časopisu Delo in reviji 
Jana, po upokojitvi leta 2004 
pa se je posvetila slikanju.

Na njeni slikarski poti in 
pri razvoju so ji s svojim zna-
njem pomagali številni sli-
karji. Sama pa se pogosto loti 
tudi študija znanih svetovnih 
mojstrov, da bi iz tega izluščila 
tista znanja, ki jih potrebuje 
za svoje ustvarjalno delo. Z 

leti slikarskega izobraževanja 
je izostrila svoj občutek in 
ugotovila, da jo najbolj veseli 
slikanje pokrajine. Te se loteva 
v vseh letnih časih, posebej pa 
se posveča svetlobi, jutranji, 
večerni in tisti dramatični, ki 
se zgodi pred nevihtami, med 
njimi in po njih. Najraje slika 
z akrilom na platno, vendar ji 
tudi drugi materiali niso tuji. 
Zadnja leta slika predvsem v 
tehniki nanašanja barve z lo-
paticami, ki njenemu slikar-
skemu izrazu in značaju veli-
ko bolj ustreza kot čopič. Njen 
slikarski opus šteje več kot sto 
platen, med katerimi izstopata 
cikel slik iz Toskane in cikel 
slik iz doline reke Krke.

 T. Tavčar

Svetlobe in barve Toskane

Z razstave Svetloba in barve Toskane             

Med nagovorom ravnatelja Gimnazije Celje - Center Gregorja Deleje
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V soboto, 4. novembra, so 
v dvorani Doma krajanov 
Vrbje pripravili prvo priredi-
tev ob 37. prazniku Krajevne 
skupnosti Vrbje. Odprli so li-
kovno razstavo Antona Holo-
barja in njegove vnukinje Eve 
Popit.

Uvodoma je navzoče pozdra-
vil predsednik KS Vrbje Jože 
Meh in jih povabil tudi na osta-
le prireditve. Antona Holobarja 
in njegovo vnukinjo Evo Popit 
pa je predstavil predsednik Kul-
turnega društva Vrbje Milan 
Vogrinc in poudaril, da sta se 
prvič predstavila z likovnimi 
deli, hkrati pa so razstavo kra-
sila tudi dela Stanka Holobarja, 
Antonovega očeta, in sličice še 
dveh njegovih vnukov. 

V kulturnem programu je 
nastopila flavtistka Špela Holo-
bar, prav tako Antonova vnuki-
nja, torej je šlo za pravo medge-
neracijsko sodelovanje. Toliko 
generacij ene družine povezuje 
ljubezen do slikanja, glasbe, 
petja ... Avtorja razstave sta ob 
koncu številnim obiskovalcem 
spregovorila o svojem likovnem 
ustvarjanju in tako zaokrožila 
zanimiv večer. T. Tavčar

Zanimiva razstava

Eva Popit in Anton Holobar                                                 

V avli Doma II. slovenskega 
tabora v Žalcu se je na prvem 
koncertu v okviru citrarskega 
abonmaja 29. oktobra pred-
stavil vokalno-instrumentalni 
sestav Cvetoča jesen. Na dru-
gem abonmajskem kocertu 
19. novembra pa so lahko 
številni obiskovalci uživali ob 
muziciranju edinega sloven-
skega citrarskega orkestra, or-
kestra Glasbene šole Brežice.

Ob začetku že sedme abo-
nmajske sezone konec oktobra 
je poslušalce nagovoril umetni-
ški vodja citrarskega abonmaja 
Peter Napret. Vokalno-instru-
mentalni sestav Cvetoča jesen, 
ki je prebil letošnji citrarski 
led, deluje od junija 2016, ko se 
je ob prireditvi 30 let Zlatih ci-
ter v Grižah instrumentalisto-
ma pridružila še pevka Simona 
Osredkar. Sicer pa harmonikar 
Janez Zupan in citrar Zvone 
Horvat skupaj muzicirata do-
brih deset let. Oba imata za 
sabo veliko glasbenih izkušenj. 
Njihov repertoar obsega slo-
venske ljudske pesmi, priredbe 
pesmi narodno-zabavnih an-
samblov in zimzelene popevke, 
ki jih izvajajo bodisi z vokalom 
ali samo instrumentalno. Pri 
srcu so jim predvsem priredbe 
pesmi Vilka in Slavka Avsenika 
ter Iveta in Mihe Dovžana.

Edini slovenski citrarski or-
kester, orkester Glasbene šole 
Brežice, ki je poslušalce v avli 
Doma II. slovenskega tabo-
ra navduševal 18. novembra, 
deluje več kot 18 let, šteje 25 
članov, sedanjih in nekdanjih 
učencev Glasbene šole Brežice. 

Njihov repertoar obsega pri-
redbe stare glasbe, originalne 
skladbe za citrarski orkester 
ter slovensko glasbo vseh ža-
nrov, filmsko glasbo in po-
dobno. Vsako leto pripravijo 

samostojni koncert v Viteški 
dvorani brežiškega gradu ter 
gostujejo po različnih krajih 
Slovenije in Hrvaške, snemali 
pa so tudi za RTV Slovenija. 
Doslej so posneli dve CD-plo-
šči (ob 10. in 15. obletnici). V 

orkestru imajo poleg citer še 
kontrabas, kitaro, harmoniko 
ter številne pevske in instru-
mentalne soliste. Dirigentka in 
ustanoviteljica orkestra je Ani-
ta Veršec, profesorica glasbe in 
razrednega pouka. T. Tavčar

Cvetoča jesen

V okviru citrarskega abonmaja je nastopil Vokalno-instrumentalni sestav Cvetoča 
jesen.        

Zadnji koncert v sklopu 
Vranskih poletnih večerov 
sta odigrala mednarodno 
uveljavljena mlada violinist-
ka Tanja Sonc in violist Ribal 
Molaeb iz Libanona. 

Dobro uro trajajoč koncert 
v vranski župnijski cerkvi sta 
oblikovala s pestrim glasbe-
nim izborom, od baroka pre-
ko klasicizma do sodobne re-
sne glasbe 20. stoletja.

Vranski poletni večeri so 
postali festival klasične glas-
be, ki ga vodi umetniški vodja 
Milan Hudnik v sodelovanju 
z Občino Vransko, Zavodom 
za kulturo, turizem in šport 
Vransko ter Župnijo Vransko. 
Uresničili so idejo, zato lahko 
rečemo, da je projekt uspel. 

Do maja prihodnjega leta, ko 
bomo vstopili v enajsto sezo-
no, se poslavljajo z zahvalo: 
»Hvala vsakemu posebej in 

vsem, ki s svojo prisotnostjo 
in z delom podpirate te večere 
resne glasbe.«

Deseti vranski večeri končani

Na Vranskem sta nastopila Tanja Sonc in violist Ribal Molaeb iz Libanona.

Množična orkestrska zasedba je novembra navdušila.

20. novembra, na dan slo-
venskih splošnih knjižnic, so 
v Medobčinski splošni knji-
žnici Žalec začeli enajsto se-
zono branja v okviru projekta 
Savinjčani beremo. 

Prvo leto je bralo približno 
90 bralcev, lani že okrog 250. 
Ob začetku projekta je Jolanda 
Železnik, direktorica Medob-
činske splošne knjižnice Žalec, 
povedala: »V priložnostni bro-
šuri, ki smo jo izdali, smo zbra-
li knjige, ki smo jih s pretanje-
nim občutkom izbrali za naše 
bralce. Nekatere od njih so 
tudi nagrajene ali nominirane 
za različne strokovne nagrade. 
Spomnili smo se 90 let rojstva 
Toneta Pavčka in 50. obletnice 
smrti Ilke Vašte, zato priporo-

čamo njun celotni opus. Ker 
bo leto 2018 Cankarjevo leto, 
se bomo z izbranimi knjigami 
spomnili tudi nanj. Pozornost 
namenjamo 100. obletnici iz-
ida prve slovenske slikanice 
Martin Krpan in 140. obletnici 
rojstva Otona Župančiča. Kot 
domoznansko gradivo ponuja-
mo opus Ivana Dobnika, pona-
tis Vrečerjeve Savinjske doline 
in knjigo Lavoslav Schwentner. 
Vsega vam ne izdam. Preli-
stajte brošuro, ki vas čaka v 
najbližji knjižnici, najdete pa 
jo tudi na naši spletni strani 
www.zal.sik.si. Menimo, da 
bo izbor všečen našim zvestim 
bralcem. Želimo pa si, da bi 
se vsem dosedanjim pridružil 
še kakšen na novo. Zaključno 

druženje bo 14. maja 2018 v 
Domu II. slovenskega tabora 
Žalec.«  T. Tavčar

Savinjčani beremo enajstič

Jolanda Železnik                                                            

V galeriji Mercator cen-
tra Celje je na ogled razstava 
članov likovne sekcije KUD 
Žalec. 

13 članov društva razsta-
vlja 45 likovnih del. Letošnjo 

postavitev so poimenovali Li-
kovni izlet in prinaša pisano 
ponudbo različnih slik, ki se 
razlikujejo po motivih in teh-
nikah.

 T. T.

Likovni zlet

Komorni zbor Glas srca, 
ki deluje v okviru KD Anton 
Schwab Prebold, je v soboto, 
18. novembra, v dvorani Ani-
nega doma Župnije Prebold 
pripravil jubilejni koncert ob 
desetletnici svojega delova-
nja.

Uvodoma je občinstvo pri-
sluhnilo članicama pevskega 
zbora, altistki  Petri Kopušar in 
sopranistki Bernardi Rošer, ki 
sta s svojim nastopom poskr-

beli za poseben uvod v jubilej-
ni koncert. V nadaljevanju so 
nastopili moški predstavniki 
zbora in še dodatno ogreli srca 
občinstva, nato pa se je občin-
stvu predstavil zbor Glas srca.

Pod vodstvom zborovod-
kinje Ane Rudnik Pavlica so 
se pevke in pevci predstavili z 
revijalnima pesmima, večgla-
snim ljudskim programom, 
napitnicami in veselospevi. 
Kot gostje so na koncertu ob 

jubileju nastopili pevke in 
pevci Mešanega planinskega 
pevskega zbora Žalec pod vod-
stvom zborovodkinje Brede 
Veber. V zadnjem delu večera 
pa sta združila svoje moči oba 
zbora in skupaj zapela nekaj 
pesmi. Končali so z domoljub-
no pesmijo Savinjska dolina in 
k petju pozvali tudi občinstvo 
ter tako skupaj zaokrožili še en 
lep kulturni večer.

 D. N.  

Glas srca praznoval deset let

Zbor Glas srca z zborovodkinjo (na sredini z dvignjenimi rokami) po koncertu v razigranem vzdušju

Slovesno ob 60-letnici
V okviru praznovanja 60-letnice Glasbena šola Risto Savin 
Žalec v letošnjem letu pripravlja vrsto aktivnosti in prire-
ditev. Slavnostni koncert ob tej obletnici bo 7. decembra v 
Domu II. Slovenskega tabora. 
Nastopali bodo nekdanji učenci, prireditev pa bo vodil Boštjan 
Romih, ravno tako nekdanji učenec glasbene šole. Na prireditvi 
pa bodo prvič predstavili tudi knjigo o 60-letni zgodovini šole, 
ki jo je uredil mag. Gorazd Kozmus.                                      L. K.
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Po velikem uspehu na 
mednarodnem plesnem tek-
movanju Dancestar v Pore-
ču, kjer so plesalke skupine 
Power kickz konec maja v 
svoji kategoriji premagale 
celotno konkurenco, so osvo-
jile še prvo mesto na medna-
rodnem tekmovanju v Pragi 
in pohvalo za najbolj dode-
lan nastop.

V nekoliko okrnjeni zasedbi 
so se 4. novembra pod vod-

stvom vodje plesne šole Spin 
Mojce Robič udeležile medna-
rodnega plesnega tekmovanja 
v Pragi, imenovanega Prague 
Dance Open. Skupina štirih 
plesalk, ki jo zastopajo Velenj-
čanki Katarina Kumer in Zala 
Jerčič ter Žalčanki Lučka Robič 
in Anja Sadnik, je z odlično 
koreografijo njihovega trener-
ja in večkratnega svetovnega 
prvaka Tadeja Oprešnika v 
disciplini hip hop navdušila 

mednarodno žirijo. Ta je ple-
salkam podelila prvo mesto v 
kategoriji, ob podelitvi pa jim 
je izročila tudi pohvalo za naj-
bolj dodelan in usklajen nastop 
na tekmovanju. 

Najbolj navdušena je bila so-
dnica iz ZDA, ki je izrazila že-
ljo, da bi rada plesalke skupine 
Power kickz videla tudi na od-
rih svoje države in v ta namen 
z njimi izmenjala stike.

 T. Tavčar

Plesalke Spina uspešne v Pragi

Plesalke Katarina Kumer, Lučka Robič, Zala Jerčič in Anja Sadnik Braslovški taekwondoisti 
so se v sklopu SLO TEAM 
udeležili mednarodnega od-
prtega prvenstva na Češkem, 
štirinajst dni kasneje pa so na 
domačih tleh uspešno nasto-
pili tudi na odprtem medna-
rodnem prvenstvu  SLO open 
2017. 

Na Češkem so se prvega me-
sta veselili Ema Mešič (borbe 
do 50 kg), Ana Mešič (borbe 
do 140 cm) in Simon Zajec 
(borbe do 69 kg). Drugo me-
sto je osvojila Ana Mešič (for-
me modri pas), tretje mesto in 
bronasto medaljo pa Ema Me-
šič (forme črni pas I. dan), Ana 
Sajtl (forme rdeči pas in borbe 
nad 50 kg) in Jan Sajtl (forme 
rdeči pas in borbe nad 50 kg). 

Ekipno so Ana Sajtl, Eva Jan 
in Ema Mešič med deklicami 

ter Simon Zajec med mladinci 
osvojili prvo mesto, Jan Sajtl pa 
je skupaj z dečki v borbah za-
sedel tretje mesto. V skupnem 
seštevku je SLO TEAM osvojil 
odlično drugo mesto.

Tekmovanje SLO OPEN 
2017 je v organizaciji ta-
ekwondo klubov Skala Vele-
nje, Unior Zreče in Sun Bra-
slovče potekalo v Velenju in je 
postreglo z odličnimi nastopi 
nekaterih najboljših evropskih 
tekmovalcev iz kar 11 držav. 
Braslovški klub je na tekmo-
vanju nastopil z 18 tekmoval-
ci in se veselil res izjemnega 
uspeha, saj je v konkurenci 32 
sodelujočih klubov v skupnem 
seštevku osvojil odlično tre-
tje mesto. Prvo mesto in zlato 
medaljo so si priborili Ana Jan 
(forme 6,5 KUP in borbe do 

35 kg), Žan Kovačič (forme 4,3 
KUP in borbe do 35 kg), Tilen 
Šketa (forme II. dan), Boštjan 
Šketa (forme veterani barvni 
pas), Ema Mešič (borbe do 50 
kg), Jan Sajtl (borbe nad 60 kg) 
in Simon Zajec (borbe do 69 
kg). Srebrno medaljo so osvo-
jili Ana Sajtl (forme 2,1 KUP 
in borbe do 55 kg), Ana Mešič 
(forme 4,3 KUP in borbe do 35 
kg), Ema Mešič (forme I. dan), 
Simon Zajec (forme II. dan), 
Robi Mešič (forme veterani 
barvni pas) in Urh Černivšek 
(borbe do 71 kg). 3. mesto pa 
so zasedli Brad Flis (forme 
6,5 KUP), Jan Šketa (forme II. 
dan), Boris Kovačič (forme ve-
terani barvni pas), Emil Banfič 
(borbe do 35 kg) in Jan Sajtl 
(borbe do 75 kg).

 D. Naraglav

Uspešna jesen taekwondoistov 

Članice in člani Taekwondo kluba Sun Braslovče

V organizaciji PD Žalec in 
s pomočjo Planinske sekcije 
Ponikva je v soboto, 21. ok-
tobra, na področju Ponikve 
potekala prva tekma savinj-
ske planinske orientacijske 
lige v sezoni 2017/18.

Tekme se je udeležilo 33 
ekip iz sedmih planinskih 
društev in dveh osnovnih 
šol Spodnje Savinjske doline, 

skupaj 130 tekmovalcev. Zma-
govalci v posameznih katego-
rija: kategorija A (učenci do 
6. razreda osnovne šole): POŠ 
Ponikva; kategorija B (učen-
ci 7., 8. in 9. razred osnovne 
šole): PD Dobrovlje Braslov-
če; kategorija C (srednješolci 
od 1. letnika srednje šole do 
vključno 18. leta starosti): PD 
Polzela; kategorija Č (mladi 

od 19. leta do vključno 26. 
leta starosti): PD Vransko; ka-
tegorija D (mlajši člani 27 let 
in več): PD Polzela; kategorija 
E (starejši člani 40 let in več): 
PD Žalec; kategorija F (dru-
žine, najmanj eden od star-
šev in otroci do zaključene 
osnovne šole) družina Jazbec 
iz PD Polzela. 

 T. T.

V orientaciji 33 ekip

Šahisti šahovskega kluba 
Žalec so v Šentjurju odigrali 
2. del 1. slovenske šahovske 
lige vzhod. Po drugem delu 
so na odličnem drugem me-
stu.

Že v prvem delu v Murski 
Soboti so premagali ekipi ŠK 
Brežice in ŠK Šentjur z rezul-
tatom 5 : 1 in odigrali neod-
ločeno s celjskim šahovskim 
klubom 3 : 3. V drugem delu 
so najprej premagali ekipo Slo-
venj Gradca s 5 : 1, v derbiju 
za prvo mesto z ekipo Branik 
Maribor pa so po začetnem 
vodstvu in dobrih pozicijah 
izgubili z 2 : 4. Sledil je še dvo-
boj z ŽŠK Maribor 2, ki so ga 
Žalčani dobili 3,5 : 2,5 in tako 

obdržali 2. mesto.
Vrstni red: 1. ŠK Branik Ma-

ribor 12 (28,5), 2. ŠK Žalec 9 

(23,5), 3. ŠD Rokada Lendava 
9 (20,5).

 T. Tavčar

Žalski šahisti drugi

S šahovskega dvoboja med ŽŠK Maribor 2 in Žalčani

Na tradicionalnem medna-
rodnem karate turnirju Lju-
bljana Open 2017 je  Žalčan-
ka Kiti Smiljan, sicer članica 
Društva za karate Celje v treh 
različnih kategorijah osvojila 
tri medalje.

V kategoriji ml. članic je po 
sodniški odločitvi osvojila drugo 
mesto, v kategorijah ml. članic  
+68 je bila prva in tudi v članski 
kategoriji -68 je osvojila odlično 
prvo mesto (Lina Pušnik iz KK 
Žalec pa je bila druga). Na tek-
movanju je sicer tekmovalo  670 
tekmovalcev iz 12 držav in kar iz 
102 klubov.  L. K.

Tri medalje za Kiti

Kiti Smiljan v sredini
foto: osebni arhiv

Tomaž in Barbara Volk sta 
se udeležila 1. mednarodne te-
niške konference GPTCA Le-
vel C in B (Global Professional 
Tennis Coaches Association), 
ki je potekala v Ljubljani. 

Na Teniški akademiji Bre-
skvar so predavali znani teni-
ški strokovnjaki: Toni Nadal iz 
Španije, Alberto Castellani in 
Fabrizio Calderoni (oba iz Ita-
lije), Gonzalo Lopez iz Španije, 
Tomas Bogyo z Madžarske in 
Jean Cyrill lecoQ iz Francije.

Na konferenci so razpravljali 
o potrebnih orodjih v procesu 
razvoja vrhunskega teniškega 
igralca. Kot sta povedala To-
maž in Barbara Volk, bosta 
pridobljeno znanje prenašala 
na učence Teniške akademije 
Žalec. T. T.

Mednarodna teniška konferenca

Tomaž in Barbara Volk s priznanjem o opravljenem izpitu za pridobitev licence za 
internacionalnega trenerja tenisa
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Športno košarkarsko dru-
štvo KOŠ Polzela je opravilo 
žreb za že 24. izvedbo Savinj-
ske košarkarske lige Vrtine 
Palir. V letošnji izvedbi lige 
bo sodelovalo 6 ekip, ki se 
bodo v rednem delu in konč-
nici borile za naslov prvaka.

Sodelujoče ekipe: Lev zava-
rovanja Žalec, EVB upravlja-
nje.si Ložnica, Instalacije Ver-
hovšek Šentjur, Input Nazarje, 
Kamnoseštvo Vogrinec Bra-
slovče in Veterani +45 Polzela. 
Odigranemu rednemu delu 
bodo sledili trije krogi konč-
nice, tako da bo prvak znan 4. 
marca 2018.

Tekme bodo košarkarji igra-
li v športni dvorani na Polzeli 
ob nedeljah dopoldan od 9.15 
do 11.45, prvi krog pa je bil na 
sporedu v nedeljo, 26. novem-
bra. T. T.

V ligi Vrtine Palir šest ekip

S prve tekme Lev zavarovanje : 
Veterani Polzel.     

Rezultati 1. kola lige Vrtine Palir
Lev zavarovanje : Veterani Polzela 88 : 43,
EVB upravjanje : Kamnoseštvo Vogrinec 44 : 45,
Instalacije Vrhovšek : Pekarna Rednak 59 : 64.

Po nekaj manj kot desetih 
letih so lahko ljubitelji košar-
ke spet spremljali košarkarsko 
tekmo članov v preboldski 
športni dvorani. Članska eki-
pa Košarkarskega kluba Pre-
bold 2014 z imenom Prebold 
Vrtine Palir je prvo uradno 
tekmo v 4. slovenski košarkar-
ski ligi odigrala v Vojniku, na 
prvi domači tekmi pa se je na 
Martinovo soboto pomerila s 
KK Brežice.

Pred polno tribuno navijačev, 
ki so lahko med četrtinama in 
v polčasu spremljali tudi nastop 
najmlajših plesno-navijaških 
skupin Kulturnega društva Ma-
vrica, so domači igralci v zelo 
razburljivi tekmi premagali 
goste s 67 : 64. Že dopoldne so 
turnir v 1. SKL odigrali fantje 
U13 in morali priznati premoč 
ekipama Miki šport Konjice in 
Šentjur Tajfun.

Naslednji vikend (od 17. do 
19. novembra) so fantje U13 
odigrali turnir v Slovenskih 
Konjicah, člani so zvečer igra-
li v Zagorju (s 93 : 71 so slavili 
domačini), čez dan pa so so-
delovali na V. mednarodnem 
košarkarskem turnirju mladih 
Prebold 2017, na katerem so se 
v preboldski dvorani pomerili 
z gosti iz Beograda oziroma z 
ekipami Plave zvezde. V ne-
deljo so člani v okviru turnirja 
odigrali še tekmo v Kidričevem 
in Šenčurju, saj klubi zaradi li-
gaških tekem niso uspeli priti v 
Prebold. 

Ena atraktivnejših tekem na 
turnirju mladih je bila tekma v 
selekciji U15 med Plavo zvezdo 
in Konjicami, zmagale so Ko-
njice. Največ pozornosti staršev 
in drugih navijačev pa je vzbu-
dila tekma ekip šole košarke 
preboldskega in beograjskega 

kluba. Čeprav je košarka le igra, 
so se najmlajši pogumno bori-
li za vsako žogo in pokazali že 
kar veliko znanja in spretnosti, 
zmago pa je slavila Plava zvez-
da. To je bila prva tekma šole 
košarke preboldskega kluba in 
mali igralci so si priborili prve 
medalje za sodelovanje na tur-
nirjih, ekipe pa so prejele poka-
le za sodelovanje.

Poleg 1. SKL, kjer niso za-
beležili zmage, pa fantje U13 
igrajo tudi v mini pokalu Spar. 
V prvem krogu so premagali 
ekipo Sani Ptuj, v drugem pa 
igrali izenačeno 53 : 53 z AKK 
Branik. Povratna tekma bo to 
soboto v Mariboru. 

Člani bodo ta petek gostovali 
pri ekipi Vrani Vransko. Naj-
boljši igralec 4. SKL je po treh 
kolih Tim Rozman, ki igra v 
letošnji sezoni za preboldski 
klub. D. N.

V Preboldu tudi člani

Na prvi domači članski tekmi v 4. SKL se je ekipa Prebold Vrtine Palir (v belih dresih) pomerila s KK Brežice.

Kljub ligaškim obveznostim slovenskih klubov je preboldskemu klubu uspelo izpeljati V. mednarodni košarkarski turnir 
mladih.

Članska rokometna ekipa 
RK Zelene Doline Žalec je 8. 
novembra v osmini finala po-
kala Slovenije z rezultatom 22 
: 35 (14 : 19) premagala ekipo 
RK Litija in se uvrstila v četr-
tfinale. V ligaškem delu sezo-
ne je mlada ekipa kljub teža-
vam s poškodbami prijetno 
presenetila 18. novembra še 
z zmago 24 : 22 (13 : 12) nad 
tretjeuvrščeno ekipo ŽRK 
Krka Novo mesto v zaključni 
tekmi prvega dela ligaške se-
zone. 

Trenutno so Žalčanke na 6. 
mestu, z 9 točkami le točko za 
četrto- in petouvrščenima eki-
pama Celja in Ajdovščine. V 
štirih ligaških tekmah so sicer 

žalske rokometašice zabeležile 
polovičen izkupiček. 28. okto-
bra so v gosteh zabeležile zma-
go 23 : 30 (16 : 16) proti ekipi 
RK Ljubljana, potem pa sta sle-
dili tekmi z enakim rezultatom. 
Prvo so doma ob skrajšani klopi 
zaradi poškodb 22 : 24 (13 : 15) 
izgubile proti ekipi Ž.U.R.D. 
Koper, drugo pa so z izjemno 
borbenostjo Žalčank v gosteh 
v korist RK Zagorje pravzaprav 
dobili sodniki (24 : 22, polčas 
12 : 8). Še tretji enak izid, ven-
dar končno v svojo korist (24 : 
22, polčas 13 : 12), so Žalčanke 
z izjemno predstavo ponovno 
dosegle doma proti tretjeuvr-
ščeni ekipi z lestvice 1. ADRL, 
ekipi ŽRK Krka Novo mesto. 

Trener RK Zelene Doline 
Žalec Aleš Filipčič: »Naša de-
kleta so zmagala z izjemno 
borbo in srčnostjo. Zanimivo, 
tretjič z enakim rezultatom, a v 
naš prid. Zmaga je toliko bolj 
sladka, ker so jo dosegle proti 
tretjeuvrščeni ekipi, ki jo je do-
slej premagal le Krim, izenače-
no pa so igrale proti Zagorju. 
Čestitam dekletom, da so tisto, 
kar sicer vem, da zmorejo, pri-
kazale tudi na parketu in zma-
gale.« Kljub poškodbam, ki jih 
še vedno pestijo in krajšajo 
klop, in kljub pomlajeni zased-
bi se ekipa dobro drži in je po 
prvem delu sezone na 6. mestu 
1. ADRL.

 D. N.

Rokometašice v četrtfinale pokala

Članska ekipa RK Zelene Doline Žalec: (z leve spodaj): Neža Hohnjec, Kristina Kokotec, Larisa Grebovšek, Maruša Kompan, 
Pina Držan; (z leve v sredini) pomočnik trenerja Jernej Rantah, Saša Golavšek, Neža Herodež, Lucija Lobnikar, Maja 
Klakočer, Kaja Krebs, trener Aleš Filipčič; (z leve stojijo) Anika Strnad, Eva Pavič, Edita Amon, Kaja Kolar in Nina Leskovec.

Šport na kratko
ODBOJKA
Igralke OK Aliansa Šempeter 
so na 2. tekmi osmine finala 
pokala Slovenje v Kopru z 
rezultatom 3 : 2 (–22, 18, 
12, –23, 8) premagale ekipo 
Luka Koper in se uvrstile v 
četrtfinale pokala Slovenije, 
kjer se bodo srečale z ekipo 
Kema Puconci. Prva tekma 
bo v sredo, 29. decembra, v 
Puconcih.
1. DOL ženske 8. krog: Ali-
ansa Šempeter – Luka Koper 
3 : 0 (15, 16, 22).
2. DOL moški 7. krog: ŠD 
Braslovče – Kekooprema Žu-
ženberg 3 : 0, SIP Šempeter 
– Črnuče ACH II. 2 : 3.
2. DOL ženske vzhod 1. krog: 
Braslovče – S volley 3 : 0.
3. DOL moški vzhod 4. krog: 
SIP Šempeter II. – Fram II.  
3 : 0.

KOŠARKA
Liga Nova KBM 4. kolo: Sixt 
Primorska – Hopsi Polzela 
71 : 64. 

NOGOMET
Medobčinska članska liga 
Golgeter 9. krog: Mozirje – 
Žalec 0 : 2.
Medobčinska kadetska liga 
9. krog: Žalec – Fosilun Šen-
tjur 0 : 9.

Zbral: T. T.www.davidovhram.si

foto: L. K.
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Horoskop je pripravila astrologinja Dolores, (090 64 30 in 041 519 265

ter Facebook dolores astro).

Obvestilo uredništva
Besedila za rubriko Pisma bralcev ne smejo presegati 1500 znakov brez presledkov. V primeru, 
da prispejo v uredništvo daljša besedila, si uredništvo pridržuje pravico do skrajšanja po lastni 
presoji. Če se pošiljatelj ne strinja s skrajšanjem, potem objava ni mogoča. Besedila morajo biti 
podpisana z imenom in priimkom ter opremljena z naslovom in s telefonsko številko, na kateri je 
mogoče preveriti avtorstvo besedila. Prispevkov, ki ne bodo podpisani s polnimi imeni avtorjev, 
ne bomo objavili. Prav tako ne bomo objavili besedil, ki so žaljiva in so kakorkoli v neskladju z 
veljavno zakonodajo. Uredništvo prav tako ni dolžno objaviti nenaročenih obvestil, ki niso pisma 
bralcev.                                                                                                                                        Uredništvo

Mesec oktober je mesec po-
žarne varnosti, zato je v petek, 
13. 10. 2017, na POŠ Gotovlje 
potekala vaja evakuacije, ki so 
jo izvedli gasilci iz prostovolj-
nih gasilskih društev Gotovlje, 
Žalec in Ložnica. Dan smo za-
čeli s pogovorom, kako ravna-
mo v primeru požarov, katero 
številko pokličemo in na kaj 
moramo biti pozorni v primeru 
požara. Nato smo zaslišali ga-
silske sirene in vaja evakuacije 
se je začela. Gasilci so kuhari-
co, učiteljice in učence rešili iz 
zadimljenih šolskih prostorov, 
nekatere kar z gasilsko lestvijo. 

Po končani evakuaciji nas je 
pot vodila v gasilski dom, kjer 
so nam gasilci PGD Gotovlje 
predstavili svoje delo in nam 
pripravili zanimive delavnice; 
preizkusili smo se v vaji z ve-
drovko, ogledali smo si gasilsko 
opremo in vozila, gasili požar 
z aparatom na prah in vsi, tudi 
učiteljice, smo se dvignili viso-

ko v nebo z gasilsko lestvijo. Bil 
je res prekrasen dan, poln doži-
vetij. 

Nika Jevševar in Brina Kla-
dnik, 4. r., POŠ Gotovlje

Vaja evakuacije na POŠ Gotovlje

UTRIPOV HOROSKOP
◆ OVEN Vladavina sorodnega znaka in več planetov v ognjenih znakih, vse to je voda na vaš mlin. 
Odlično se boste počutili, dobro napredovali in polni boste energije še zlasti od 9. dalje, ko bo vaš 
vladar Mars vstopil v znamenje škorpijona. Uranov vpliv bo lahko poskrbel za kakšno presenečenje, 
vendar boste kos tudi temu. Zadnji dnevi leta bodo minevali vse prehitro. Ker boste polni načrtov, 
vam bo zmanjkovalo časa, zato boste morali določiti, kaj je pomembnejše.

◆ BIK Temeljito se boste pripravljali, kako preživeti zadnji mesec v letu. Vedite, da kljub dobremu 
načrtovanju ne bo mogoče vse izpeljati tako, kot ste si zamislili. Retrogradni Merkur med 3. in 23. 
lahko marsikaj postavi na glavo, zato je dobro imeti tudi časovno rezervo in rezervni plan. Uspeli se 
boste prilagajati in ne boste slabe volje. V tem času boste večkrat prišli na svoj račun. Dobrote takšne 
in drugačne vrste, gurmanski užitki in dobra družba, vsega bo dovolj!

◆ DVOJČKA Vaš vladar Merkur bo večji del meseca retrograden. Omogočil vam bo, da boste lah-
ko kaj popravili, spremenili, pridobili nove informacije, skratka to je lahko tudi čas »popravnih 
izpitov«. Nasprotuje vam več planetov v znamenju strelca, zato bo potrebno več energije usmeriti v 
usklajevanje nasprotij še zlasti okoli 3., ko bo polna Luna v vašem znamenju. Na zasebnem področju 
bo v začetku meseca pestro, v zadnji tretjini meseca pa se bodo strasti umirile in veselo boste vstopili 
v novo leto. 

◆ RAK Decembra boste imeli pogosto občutek, da vam zmanjkuje časa in da boste pozabili nekaj 
pomembnega. To se lahko dogaja zaradi vpliva Merkurja, ki bo potoval navidezno nazaj med 3. in 
23. v mesecu. Kljub temu boste kos svojim obveznostim, časa bo ostalo tudi za prijetnejše trenutke 
življenja. Do izraza bodo prišle vaše najlepše značajske lastnosti, saj ob bližajočih se praznikih ne 
boste pozabili na nikogar od svojih dragih.

◆ LEV Sonce v sorodnem znamenju bo v začetku meseca poskrbelo za veliko pozitivne energije in 
dobro počutje. Odlično se boste znali organizirati, zato vas tudi blokade, ki jih boste lahko doživeli 
zaradi retrogradnega Merkurja, ne bodo ustavile. Vse boste opravili tako, kot je treba. In priznati 
vam je treba, da kdor zna, pač zna.Praznikov se boste veselili in znali dobro razpoloženje prenesti 
tudi na ljudi v svoji okolici. Prijetno in veselo boste zaključili leto 2017.

◆ DEVICA Vaš vladar Merkur bo med 3. in 23. retrograden, kar boste morali upoštevati pri svo-
jem načrtovanju in delovanju. Morda bo pretil kakšen zastoj, zamuda ali sprememba v zadnjem 
trenutku. Ker ste po naravi zelo praktični, boste hitro ujeli ritem in našli drugo pot in drugi način 
delovanja. Mesec se bo kar prehitro iztekel in veselili se boste prazničnih dni. Naklonjena Venera v 
zadnji tretjini meseca bo poskrbela za čudovite trenutke v iztekajočem se letu.

◆ TEHTNICA Z Marsom v svojem znamenju boste v prvi tretjini decembra izjemno aktivni. Ka-
sneje bo dobrodošel vaš smisel za kombinatoriko, saj bo potrebno upoštevati veliko različnih inte-
resov, kar vam bo lepo uspevalo. Ko boste ugotavljali uspešnost v iztekajočem se letu, boste lahko 
zadovoljni s seboj. Družabni in privlačni boste, ne bo vam žal časa in energije za sprostitev v zadnjih 
dneh leta, ko vam bo res lepo.  

◆ ŠKORPIJON Vaš planet sovladar Mars bo od 9. decembra potoval po znamenju škorpijona, kar 
bo odlično. Imeli boste ogromno energije, prodorni in učinkoviti boste. Tudi sreče vam ne bo pri-
manjkovalo, saj po dvanajstih letih gostite dobrotnika Jupitra. Njegovega blagodejnega vpliva boste 
decembra deležni predvsem rojeni v drugi dekadi škorpijona, ostali boste prišli na vrsto nekoliko 
kasneje. Neverjetno privlačni boste in zelo zanimivo bo v vaši družbi. Še zlasti v najdaljši noči v letu, 
ki bo nepozabna.

◆ STRELEC Vladavina vašega znamenja v začetku decembra bo poskrbela za dobro počutje. Mer-
kur bo od 3. do 23. decembra v retrogradnem gibanju in zato takrat ne uvajajte nobenih novosti. 
Najpomembnejša novica je, da bo strog nadzornik nad življenjem planet Saturn po dveh letih in 
pol zapustil vaš znak in lažje boste napredovali. Z Venero v vašem znamenju boste neustavljivi na 
ljubezenskem področju, kjer bo še posebej vroče.

◆ KOZOROG 21. v mesecu se začenja vladavina vašega znamenja in počutili se boste naravnost 
odlično. Najpomembnejši dogodek meseca bo vstop Saturna, vašega vladarja, v vaše znamenje, kar 
se bo zgodilo 20. decembra. V dveh letih in pol bo Saturn s svojim glasom razuma izrazil željo po 
tem, da se na vseh področjih vzpostavi red. 25. bo začel gostiti Venero, zato bo vaš videz iz dneva v 
dan boljši, vi pa zelo mikavni in očarljivi. Veselo boste vstopili v novo leto. 

◆ VODNAR Leto se izteka in vse boste hoteli storiti še v zadnjem trenutku. V prvi tretjini decembra 
boste uspešni pri sodelovanju in dogovarjanju z okolico. Kasneje bo zaradi retrogradnega Merkurja 
prihajalo do zastojev in zamud, zato ne puščajte ničesar pomembnejšega za ta čas. Izredno aktivni 
boste tudi v dneh po božičnih praznikih. Večkrat boste čutili potrebo po zatekanju v varno zavetje 
svojega doma, kjer vam bo prav prijetno. Kljub temu pa bo vaše družabno življenje tudi cvetoče.

◆ RIBI V zadnjem mesecu leta boste tudi vi delali inventuro doseženega. Retrogradni Merkur bo 
poskrbel, da boste lahko še kaj spremenili ali popravili. Ne lotevajte se novih projektov, raje dokon-
čajte stare. Po zaslugi naklonjenega Marsa boste energični, tudi dobrotnik Jupiter bo blagodejno 
deloval na vas. V zadnjem mesecu leta boste pogosto nostalgično in romantično razpoloženi. In 
takšni bodo tudi čisto zadnji dnevi leta.
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ŠOLA NEKOČ

V šoli danes bilo je hudo,
ko pesmico sestavljali smo.
rime v glavo nam niso šle,
ker zunaj lepo vreme je.

Kaj o šoli nekoč povedali bi,
da čim prej ven lahko bi šli.
pa se nam posveti
in začnejo misli
kar same od sebe leteti.

V šoli nekoč imeli so oslovsko klop,
učitelj bil je zelo strog.
s palico je vzgajal,
če je kdo nagajal.

Na koruzi so morali klečati,
če so bili poredni škrati.
po prstih so dobili,
če se niso umili.

Na tablice so s kredo pisali,
ko še zvezkov niso poznali.
imeli so pero, 
z njim pisali so lepo.

Za malico prinesli so jabolko in kruh,
da niso imeli prazen trebuh.
po pouku pa so ostali, 
kadar niso naloge napisali.

Takšne šole si ne želimo,
ker se v njej prav nič ne veselimo.
pesem smo napisali,
sedaj pa se bomo lahko igrali.

Učenci OPB POŠ Liboje

OSGRIZE.SI

Pozdravljeni vsi, na naši griški šoli!
Ali ste pripravljeni, da se razgledamo naokoli?
Mogoče res je majhna in se tu ne morete izgubiti,
do naše telovadnice le dvakrat morate zaviti.
Levo za vhodom imamo jedilnico,
letos pa smo dobili še novo glasbeno učilnico.
Zdaj tam prostor za klavir imamo,
da lahko ob petju tudi zaigramo.
Zraven šole pa še vrtec stoji,
tako je pred vhodom vedno polno ljudi.
Posebnost naše šole je glavni odmor,
kjer je vsak lahko vsaj malo »nor«.
Nato pa spet delo je resno,
da se veliko novega naučimo.
Tudi do gozda se sprehodimo
in kakšno staro drevo preučimo.
In čeprav včasih zaspani se zdimo,
na tekmovanjih veliko priznanj dobimo.
Seveda pa priznanja niso vse,
še velik' drugih stvari se dogaja t'le.
Vsako leto se atletskih tekmovanj udeležimo
in UNESCO projekte gostimo.
Poleti se na Športnem valu hladimo,
pozimi drsamo, smučamo in se po Homu podimo.
Včasih se na pohodih fino imamo
ali pa si ogledamo kakšno predstavo.
Lani smo muzikal ustvarili
in si stoječe ovacije prislužili.
Ja, v Grižah nam dolgčas ni!
Če pa bi o šoli želeli še kaj izvedeti,
hitro poglejte na www.os-grize.si.

Taja Dolinar in
Nadja Ogris, 9. b,

OŠ GRIŽE

Pisma bralcev

Omco Feniks 

Župan Občine Žalec je na 
oktobrski seji občinskega sveta 
ponovno izjavil, da dobro sode-
luje s Civilno iniciativo (CI) »Za 
zdravo bivalno okolje«, kar je za-
vajanje javnosti.

Člani CI smo zelo razočarani 
nad odnosom gospoda Kosa do 
nas in okoljskih problemov v 
okolici livarne OMCO Feniks. 
Krajani in strokovnjaki ga že 
leta opozarjamo na hrup, dim in 
prah.

Župan temu ni prisluhnil, 
še posebej ne v času priprav na 
novo investicijo v livarni in ob 
spremembi prostorskega načrta 
za OMCO Feniks.

V oddaji Tednik na TV Slo-
venija je gospod Kos zavajal z 

izjavo, da se je občina priglasila 
kot stranka v postopek za pri-
dobitev gradbenega dovoljenja 
za OMCO, saj se je občina temu 
pisno odpovedala.

Župan je na seje občinskega 
sveta vabil izključno vodstvo 
podjetja OMCO Feniks, kljub 
obljubam pa predstavniku CI 
ni nikoli omogočil, da bi na seji  
osebno in s posnetki predstavil 
problematiko v okolici livarne.

Župan je tudi obljubil, da bo 
organiziral ogled proizvodnje v 
livarni, a se je morala CI sama 
dogovoriti z vodstvom podjetja 
za ogled proizvodnje.  

Na sestanku z direktorjem 
Grupe OMCO so bili predsta-
vljeni razlogi zamenjave bivšega 
direktorja gospoda Triplata, a 
gospod Kos je na seji občinskega 

sveta večkrat zatrdil, da ne pozna 
razlogov za njegovo zamenjavo.

Župan tudi ni sprejel prošnje 
CI, da bi občina naročila me-
ritve v okolici podjetja OMCO 
Feniks, in je CI odgovoril, da v 
proračunu ni dovolj finančnih 
sredstev.

Na sestanku v livarni dne 23. 
10. 2017 je podžupan gospod 
Čehovin izjavil, da se je proble-
matiki podjetja OMCO Feniks 
očitno namenilo premalo po-
zornosti, gospod Kos pa javno 
stalno izjavlja, da dobro sodeluje 
s CI. 

Dobrega sodelovanja bi si si-
cer želeli, vendar žal ni res, zato 
tudi javno opozarjamo na njego-
vo zavajanje.

Alojz Morinc,
predstavnik CI, Žalec
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Učitelji in učenci I. OŠ Ža-
lec so v četrtek, 26. oktobra, 
pripravili že osmo jezikovno 
tržnico pod geslom Kjerkoli 
sonce teče, povsod kruh se 
peče. S tako obliko projektne-
ga dela celostno nadgradijo 
delo z učenci priseljenci in 
krepijo medkulturni dialog 
na šoli. 

Vodji projekta Monika Kor-
bar in Metoda Blagotinšek 
Turk sta s sodelavci v telova-
dnici šole pripravili jezikovno 
tržnico, ki so jo letos zaokrožili 
s kruhom in različnimi abe-
cedami. Po uvodnem pozdra-
vu ravnateljice Tatjane Žgank 
Meža in župana Občine Žalec 
Janka Kosa so učenci s kratkim 
programom odprli jezikovno 

dogajanje na tržnici jezikov in 
kultur. Na jezikovnih stojnicah 
so mame priseljenih učencev 
prikazale del kulture različnih 
narodnosti. Na stojnicah se je 
predstavilo kar devet jezikov, 
in sicer albanščina, angleščina, 
bosanščina, kitajščina, nemšči-
na, nizozemščina, makedon-
ščina, ruščina, ukrajinščina. Ti 
jeziki so nekaterim učencem 
te šole materni jeziki. Učen-
ci razredne stopnje so se na 
stojnicah različnih kultur ob 
kruhu seznanjali z različnimi 
abecedami in črkopisi. Učence 
predmetne stopnje pa so obi-
skali tujci, ki živijo v Sloveniji. 
Pripovedovali so o svojih deže-
lah, kulturi, običajih in o tem, 
s kakšnimi občutki in težavami 

so se srečevali, ko so prišli v 
Slovenijo. Učenci so se srečali z 
gostom iz Anglije, Indije, z Ni-
zozemske, iz Sudana, Nemčije 
in Paragvaja. Jezikovno tržnico 
sta obiskala tudi predstavnika 
ameriške ambasade v Slove-
niji in veleposlanik Kosova 
Nexhmi Rexhepi.

Na šoli se zavedajo bogastva 
srečevanja jezikov in kultur, 
predvsem pa strpnosti, ki se 
je ob tem učijo eni in drugi. 
Jezikovni živžav je v najrazlič-
nejših oblikah vse dopoldne 
zapolnjeval šolske hodnike, 
učenci pa so ugotovili, da vsak 
kruh diši in da ima v vsaki kul-
turi kruh poseben pomen za 
tkanje pristnih vezi med lju-
dmi. T. Tavčar

Srečanje jezikov in kultur 

Z jezikovne tržnice na I. OŠ Žalec

Vrtec Petrovče in Žalec 
enota 1 sta oktobra sodelova-
la v projektu Dnevi evropske 
kulturne dediščine. Naslov 
letošnje teme je Voda od mita 
do arhitekture in otroci so cel 
mesec raziskovali vodo v vsej 
njeni pojavnosti.

V četrtek, 26. oktobra, so 
svoje ugotovitve predstavili na 
zaključni prireditvi. Kot je po-
vedala vodja petrovške enote 
Elizabeta Kos, so raziskovali 
vodo, ki je človekova nepogre-
šljiva spremljevalka. Projekt so 
poimenovali Ko mlinček ropo-
če in voda šumlja, srce mi ve-
selo igra. Spoznavali so bogato 
hidrološko dediščino kraja, 
sprehodili so se do potoka Lava, 
do reke Savinje, obiskali peri-

šče v Dobriši vasi in spoznavali 
nekdanje načine pranja. 

Posebno pozornost so po-
svetili pravljicam, pesmim in 
plesom, ki se vsebinsko nave-
zujejo na vodo in so prisotne 

v lokalnem ljudskem izročilu. 
Na prireditvi so se poleg otrok 
predstavili tudi osnovnošolci 
in odrasli, saj želijo spodbuditi 
medgeneracijsko sodelovanje.

 T. Tavčar

Voda od mita do arhitekture

Na zaključni prireditvi so se predstavili sodelujoči v projektu Dnevi evropske 
kulturne dediščine.

Med jesenskimi počitni-
cami so v Hiši Sadeži druž-
be Žalec pripravili otroški 
počitniški tabor. Otroci so 
ustvarjali na temo noč ča-
rovnic, spoznavali špansko 
kulturo in jezik ter mite in 
legende.

Že prvi dan so uživali v 
družbi umetnice Ine Gržina, 
ki jim je poslikala obraz. Iz-
delovali so netopirje, duhce in 
čarovnice, barvali pobarvanke 
in nekoliko več izvedeli o iz-
voru noči čarovnic. Dan so si 
posladkali z mafini, ki so jih 
pripravili sami, kosilo pa jim 
je vse dni pripravljala prosto-
voljka Zinka Drev.

Naslednji dan je bil posve-
čen španski kulturi in jeziku. 
Otroci so izdelovali pahljače 
in se z Anjo učili španskih 
besed ter se razgibali v plesni 
delavnici, ki jo je vodila pro-

stovoljka Eva Zupanc. Učili so 
se flamenko in druge španske 
plese, spoznavali pa so tudi 
plesno in glasbeno kulturo 
vseh špansko govorečih dežel. 

Zadnji dan tabora je bil po-
svečen mitom in legendam. 
Maja je otroke z zgodbami in 
fotografijami popeljala po mi-
tih in legendah južne Anglije, 

pred tem pa jim je s pomočjo 
»vilinske enciklopedije« pove-
dala veliko o tem, kaj so miti 
in legende. Z Evo so spozna-
vali indijanske mite in legende 
ter indijansko kulturo in izde-
lovali lovilce sanj. Po kosilu pa 
je otroke z glasbo in s plesom 
zabaval prostovoljec Rok Mla-
kar.  T. T.

Počitniški tabor

Z Rokom Mlakarjem so se učili pesmice.                                  

V Občinski knjižnici Pre-
bold so pred letošnjo nočjo ča-
rovnic pripravili ustvarjalno 
delavnico, ki so jo vodile Moj-

ca Škrabl, Ana Ajdič, Martina 
Aubreht in Manja Holobar iz 
Kulturno-umetniškega dru-
štva Svoboda Prebold.

Knjižnico je tudi tokrat zajel 
otroški vrvež, ki se je ob začet-
ku delavnice hitro spremenil 
v ustvarjalno vnemo. Male in 
malo večje roke so domišljiji 
pustile prosto pot in nastaja-
le so čarovniške maske, risbe 
strašljivih gradov, ročni tatuji, 
pisani ornamenti, buče, neto-
pirji, duhci … 

Vsi ti zanimivi izdelki so 
nastali ob prijetnem druženju, 
pogovoru in domislicah, kako 
bodo vse narejeno uporabili v 
tem strašnem dnevu in veče-
ru, ko se bodo prelevili v ča-
rovnice, duhce in druga gro-
zna bitja.

 D. N.

Ustvarjalna delavnica za noč čarovnic

Udeleženci delavnice so uživali v ustvarjanju.

Turistično društvo Občine 
Polzela je v petek, 27. okto-
bra, v sodelovanju s TIC Pol-
zela in OŠ Polzela na gradu 
Komenda organiziralo 5. Ča-
robučijado, tokrat z bučno 
Mary Petro Mlakarjevo, in 5. 
festival bučnih zavitkov.

Otroci so pod vodstvom 
Mary Petre Mlakarjeve plesa-
li, se veselili in okušali čarob-
ne napitke, ki jih je pripravljal 
čarovnik Gal. V delavnicah, ki 
so jih vodile učiteljice in vzgo-
jiteljice OŠ Polzela, so ustvar-
jali na temo noči čarovnic in 
izdelovali netopirje, pajke, 
male čarovnice, buče in noga-
vičke v obliki lutke. Hkrati je 
potekal tudi 5. festival bučnih 
zavitkov. Štiričlanska komisi-
ja je ocenjevala devet bučnih 
zavitkov in pri tem upoštevala 
naslednje kriterije: teksturo, 
nadev, zapečenost skorje, okus 
in videz. Razlike med ocena-
mi zavitkov so bile zelo majh-
ne, a kljub temu je komisija 
odločila, da si najvišjo oceno 

zasluži zavitek Doma upoko-
jencev Polzela, drugo mesto 
pa je pripadlo zavitku Jožice 
Možina in društvu Dvorec iz 
Novega Kloštra. 

Obiskovalci so se lahko po-
sladkali z okusnimi zavitki in 

odlično bučno bovlo. Organi-
zatorji pa so se lahko po od-
zivu tako mlajših kot starejših 
obiskovalcev prepričali, da je 
prireditev iz leta v leto lepše 
sprejeta in obiskana.

 T. Tavčar

Čarobučijada in bučni zavitki

Mary Petra Mlakarjava in čarovnik Gal                            
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Matic (Matija) Jošt iz Vrbja 
se velik del svojega življenja 
posveča goram. Premaguje 
stene in postavlja nove plezal-
ne smeri. Je človek, ki je zalju-
bljen v naravo, gore, plezalni 
šport in ga povsem razumejo 
le njemu podobni, s spoštova-
njem pa nanj gledajo mnogi 
drugi. Še zlasti tisti, ki se sami 
ukvarjajo z adrenalinskimi 
športi in premagujejo samega 
sebe, ko odkrivajo neznano 
ali manj znano, premagujejo 
meje skoraj nemogočega in 
pri tem uživajo.

O Maticu in njegovih alpini-
stičnih podvigih ter o letošnji 
odpravi v indijsko Himalajo 
smo veliko izvedeli na nje-
govem predavanju v dvorani 
Doma krajanov Vrbje. Predse-
dnik Kulturnega društva Vrbje 
Milan Vogrinc je uvodoma 
prebral zanimive misli alpinista 
Tomaža Humarja: »Talenti so 
dar življenju, talenti so nepre-
cenljivi, ne moreš jih kupiti, ne 
moreš jih nadgraditi, ne da se 
jih posojati, ne moreš jih izgu-
biti … Talenti so vrednota, ki je 
darovana z namenom, zato so 
vredni spoštovanja.« In v nada-
ljevanju povedal, da je bil Matic 
nekoč tudi član njihove igralske 
ekipe, in sicer pri prvi predsta-
vi Butalci leta 1987. Matica je 
za plezanje navdušila njegova 
družina, pri 16 letih pa se je 
pridružil alpinističnemu odse-
ku PD Celje, katerega član je še 
danes. S trdim delom, drzno-
stjo in vztrajnostjo je dosegel 
naziv alpinista, alpinističnega 
inštruktorja, gorskega reševal-
ca in inštruktorja plezanja. Rad 
se ukvarja tudi s športnim ple-
zanjem, turno smuko, opravil 
pa je tudi nekaj alpinističnih 
smučarskih spustov. Po poklicu 
je univ. dipl. inž. geodezije in se 
kot samostojni podjetnik pre-
življa pretežno z geodetskimi 
storitvami, občasno pa opravlja 
tudi višinska dela kot veliko 
njegovih kolegov alpinistov.

Od malih k velikim 
dosežkom

Prve vzpone v gore, s ple-
zanjem alpinističnih smeri, je 
Matic opravil skupaj z očetom 
Silvestrom, ki je gorski vodnik 
in gorski reševalec. »Moja prva 
zabeležena preplezana smer v 
gorah je Tschadova smer v se-
verni steni Turske gore v Savinj-
skih Alpah. Preplezal sem jo 1. 
septembra 1979 skupaj z oče-
tom Silvestrom in mamo Pa-
vlino, ki sta bila tudi moja prva 
učitelja, mentorja in človeka, ki 
sem jima nadvse zaupal. Svoje 
znanje in izkušnje sem nato pri-
dobival v alpinističnem odseku 
PD Celje in se vsakodnevno 
kalil, premagoval razne smeri 
in dozoreval v izkušenega alpi-
nista. Med svoje pomembnejše 
alpinistične vzpone, če gledam 
kronološko, štejem prvi slo-
venski prosti vzpon v severni 
steni Velika Cina (Direttissi-
ma), ki sem ga 30. julija 1992 
opravil v navezi z Albinom 
Simoničem. Temu je teden 

dni kasneje sledil prvenstveni 
vzpon po smeri Izziv v severni 
steni Ojstrice, in sicer v navezi 
s Frančkom Knezom. Leto ka-
sneje bi izpostavil Walkerjev 
steber v severni steni Grandes 
Jorasess v masivu Mont Blanca, 
ki sva ga preplezala s Petrom 
Mežnarjem. Tu sva nekaj me-
secev kasneje z Mežnarjem po 
severni smeri (britanska smer 
ED, 1100 m) opravila prvi slo-
venski zimski vzpon,« je med 
drugim povedal Matic in nato 
nanizal številne dosežke doma 
in v tujini s soplezalci in v okvi-
ru slovenskih odprav v Hima-
laji. Med temi odpravami je 
(1996) slovenska odprava treh 
vrhov, na kateri sta s Petrom 
Mežnarjem v alpskem slogu 
preplezala smer v odmaknjeni 
gori v zahodnem delu nepalske 
Himalaje, drugi člani (Dušan 
Debelak, Tomaž Žerovnik, Jan-
ko Meglič) so preplezali nove 
smeri na Api in Bobaye (Tomaž 
Humer). V sklopu slovenske 
himalajske odprave Gyachung 
Kang (7954 m) so v alpskem 
stilu preplezali zahtevno smer 
v gori na meji med Tibetom in 
Nepalom. Nove smeri so pleza-
li tudi na Siguang Ri (7308 m). 
Tem dosežkom so sledili novi 
uspehi na Škotskem, v Peruju, 
znova v Himalaji (v Indiji in 
Pakistanu), italijanskih Dolo-
mitih, vmes tudi v naših gorah 
in znova v Himalaji, kamor 
sodijo tudi dosežki zadnje od-
prave, ki je bila tudi osrednja 
tema tokratnega predavanja in 
druženja v Vrbju.

Rangtik 2017 – 
himalajska Indija

Matic, ki je bil tudi vodja 
odprave, je to področje že po-
znal, saj je tam leta 2016 plezal 
s soplezalko Nastjo Davidovo 
iz Ljubljane, s katero sta pred 
odpravo v Himalajo osvojila 
tudi vrh Aguje Saint Exupery 
v Patagoniji (ozemlje na jugu 
Argentine in Čila). V tokratni 
odpravi sta bila z njim Matjaž 
Dušič in Tomaž Žerovnik (PK 
Rifnik Šentjur). Za njihovo 
dobro počutje so skrbeli trije 
šerpe.

»Odpravili smo se v kraje, 
kjer večina gora nima imen, 
tja, kjer večina gora še ni ob-
čutila teže človeškega telesa na 
svojem temenu. Doline, ki se 
iz Zanskarja zajedajo v glavni 
greben Himalaje, domačine v 
glavnem navdajajo s straho-
spoštovanjem in bogaboječno-
stjo. Vanje se podajajo le, če je 
treba najti kakšnega izgublje-
nega jaka, nabrati zelišča ali se 
umakniti v samotno meditaci-
jo. Le tiste doline, ki ponujajo 
prehod proti jugu v Kištvar, 
so včasih pomenile nujno tr-
govsko pot, danes pa zaslužek 
s treking turizmom,« je pove-
dal Matic, nato pa predstavil to 
področje.

»Pogorje Haptal (ena izmed 
dolin v pogorju Rangtik) je al-
pinistično precej nedotaknje-
no. Nekoliko večje zanimanje 
zanj je vzbudil Japonec Kimi-

kazu Sakamoto, ki je v zadnjih 
desetih letih semkaj vodil raz-
lične alpinistično-raziskovalne 
odprave, fotografiral in iden-
tificiral vrhove, izdelal pa je 
tudi nekaj topografskih skic. 
/…/V navezi z Lucom Pellissa 
je leta 2008 opravil prvi pristop 
na Shawa Kangri (5728 m) po 
smeri Rolling stones. Lani sva 
dolino obiskala z Anastasijo 
Davidovo - Nastjo. Ponovila 
sva njihovo smer, opravila prvi 
pristop na zahodni vrh Rema-
laye (6266 m), poskusila pa sva 
tudi v severni steni P6193 m 
(aka H8), a sva precej visoko 
morala priznati, da ne bo šlo 
do vrha, in se umakniti v var-
no dolino. Logistika odprav v 
Zanskar je enostavna. Vožnja 
na »konec sveta«, ko pa enkrat 
prispemo, so hribi precej pri 
roki. Višine vrhov sežejo tja do 
6500 m, stene so bolj alpskih 
dimenzij, dostope pa je večino-
ma moč opraviti v enem dnevu 
iz naseljene vasi, do katere vodi 
cesta, občasno pa imajo tudi 
elektriko in GSM-signal.«

Aklimatizacija in prvi 
pristopi

Za izhodišče so si izbrali vas 
Tungri (3600 m). Iz vasi do ba-
znega tabora na višini 4926 m, 
ki so ga postavili na mestu, ki 
ga je Španec Sergi Ricart ozna-
čil z velikim kamnitim kom-
pasom, so imeli pet ur hoda, 
je povedal Matic in nadalje-
val: »Od vseh vrhov se nam 
je za aklimatizacijski vzpon 
zdel najprimernejši Remalaye 
(6278 m). Prvi dan smo prišli 
do mesta bivaka na približno 
5900 m. Zjutraj smo nadalje-
vali vzpon po snežnih vesinah 
proti zahodnemu vrhu. Malo 
nas je skrbel prehod na vršni 
greben. Ko smo se dovolj pri-
bližali, smo opazili grebensko 
okno. Ker je bilo na stežaj od-
prto, smo se zakadili skozenj. 
Pravzaprav je Matjaž splezal 15 
metrov ne prav lahkega kom-
biniranega terena. Midva s To-
mažem sva se na A0 potegnila 
čez. Nekaj minut kasneje smo 
bili na vrhu. S tem smo opra-
vili prvi pristop na glavni vrh 
Remalaye. Ko smo se razgle-
dovali po čudoviti okolici, smo 
opazili, da za prehod na greben 
verjetno nismo izbrali najlažje 
variante, zagotovo pa najatrak-
tivnejšo. Od baznega tabora do 
vrha je približno 1300 m višin-
ske razlike. Na sestopu je sonce 
že dodobra omehčalo sneg, led 
pa je bil na nekaterih mestih 
čudno votel, zato smo se nekaj-
krat spustili po vrvi. Odločili 
smo se, da še enkrat prespimo 
na hribu, saj smo hoteli naša 
telesa kar najbolje adaptirati na 
redek zrak. Preživeli smo prije-
tno popoldne, malo manj pri-
jetno noč, po zajtrku pa smo 
se spustili do baznega tabora.« 
Matic je ob tem še povedal, da 
je imel težave s povišano tele-
sno temperaturo.

Njihov naslednji cilj je bil 
prvi pristop na Chakdoir Ri 
(6193 m aka H8). Plezati so 

začeli po snežni rampi, ki se s 
strani izteče v jugovzhodni raz 
gore, tam, kjer sta poskusila že 
z Nastjo. »Po 100 metrih smo 
se preobuli v plezalke in pod 
previs pospravili čevlje, dereze 
in cepine. Prvi dan plezanje ni 
bilo težko, težki so bili le naši 
nahrbtniki. Popoldan je bil v 
znamenju izdelave izravnave 
za udobno bivakiranje, posku-
sa rehidracije naših teles in fi-
lozofiranja. Na višini približno 
5850 m smo si uredili bivak. 
Naslednji dan smo čakali, da 
je sonce ogrelo skalo in nas. 
Skrbno smo izbrali opremo: 
24 metuljev, set zatičev, 10 kli-
nov, 5 litrov pijače, vsak svojo 
puhovko, teniske, čelke, v žepe 
smo zatlačili nekaj energetskih 
ploščič, se navezali na dvojno 
vrv, vzeli še nekaj kompletov 
in zank ter začeli plezati. Ma-
tjaž je dobro vlekel raztežaje. 
Plezanje je bilo resno, a prije-
tno. Prehode smo iskali na de-
sni (gledano gor) strani raza. 
Brez obotavljanja smo zmerno 
napredovali. V glavnem smo 
se držali poči, včasih smo po-
tegnili tudi čez plošče, kjer je 
bilo treba malo več zbranosti, 
saj je bilo tam varovanje slab-
še. Okoli petih popoldne smo 
bili na vrhu. Sledil je spust do 
bivaka, pri tem sta nas ovirala 
močan veter in sneženje. Po 
bivakiranju smo naslednje ju-
tri ob rahlih padavinah nada-
ljevali s spustom, ubadali pa 
smo se tudi s poimenovanjem 
nove smeri višine 750 m. Med 
več variantami smo se odločili 
za Treasure of Zanskar. Temu 
podvigu je sledilo nekaj dni 
počitka v baznem taboru.«

Še osvojitev stene 
Jamyang Ri 

»Najizrazitejši skalni stolp 
nad dolino Rangtik je Jamyang 
Ri (5800 m). Prvič sem ga za-
gledal s ceste, ki povezuje Pensi 
La s Padumom na poti v po-
gorje Raru. Lansko leto me 
gora ni hotela, tokrat pa sva 
bila z Matjažem trdno odloče-
na, da jo osvojiva. Tomaž nama 
je pomagal pri nošenju opreme 
pod steno, kmalu sva se podala 
na delo in nekaj čez tretjo uro 
sva preplezala na jugozahodni 

greben, precej oddaljena od 
vrha. Balvanski problem v vr-
šnem delu sva rešila tako, da 
sem stopil Matjažu na rame in 
se iztegnil do dobrega oprimka. 
Matjaž je malo večji od mene, 
pa tudi varovanje od zgoraj je 
pomagalo, da sva bolj sprošče-
no naredila dinamični gib, ki ga 
sam raje nisem.«

Ob približno petih popoldan 
sta bila na najvišji točki in pre-
plezani novi smeri (650 m), ki 
sta ji dala ime Čunka, saj je na 
steni več ptičjih gnezd in pti-
čjih iztrebkov. Celotno smer 
sta preplezala prosto in na po-
gled (oz. flash), za varovanje sta 
uporabljala izključno metulje 
in zatiče.

»Ob pogledu v dolino Haptal 
naju je mikalo, da bi sestopila 
na vzhodno stran gore, saj je 
vzhodna stena precej nižja in 
malenkost bolj položna. Na 
žalost sva bila obuta v tesne 
plezalke, čevlji pa so naju ča-
kali spodaj na vstopu v smer. 
Vznožje stene sva dosegla v 
soju čelnih svetilk ob približno 
devetih zvečer, kjer sta nama 

roke stisnila tudi Tomaž in So-
nam. Ta dan smo v bazni tabor 
dobili obisk. Prispela sta prva 
nosača, Caroline in Manu. To-
maž je kar dvakrat prek dneva 
pripeljal goste na ledenik pod 
steno, da so opazovali, kako 
nama gre. Sledila je pozna ve-
čerja v kuhinjskem šotoru, pol-
nem ljudi. 

Naslednje jutro smo zapu-
stili bazni tabor in Zanskar, ki 
je čudoviti kos našega planeta, 
prijaznih ljudi z izročilom tibe-
tanskega budizma, neokrnjeno 
puščavsko pokrajino edinstve-
nih barvnih odtenkov in veliko 
lepih gora, ki dajejo izjemne 
možnosti za prvinski alpini-
zem in nove smeri,« je sklenil 
svoje predavanje Matic Jošt in 
bil morda z mislimi že na na-
slednji odpravi v ta ali kakšen 
drugi del Himalaje. Z velikim 
veseljem pa se je skupaj s svo-
jima članoma odprave, Toma-
žem in Matjažem, ter ostalimi 
udeleženci predavanja prepu-
stil prijetnemu druženju ob ko-
zarčku in dobrotah.

 D. Naraglav

Alpinistom so gore in stene način življenja

Matic v Vrbju s svojima sotovarišema z zadnje odprave v indijsko Himalajo

Najvišji vrh doline Rangtik – Remalaya (6278 m) 

Plezalna smer na Chadkor Ri (6193 m)
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Brina Romih Mlakar je špor-
tnica z dušo in telesom. Poroče-
na je z Damjanom Mlakarjem, 
ki deli njeno strast do fitnesa 
in zdravega načina življenja. 
Je osebna trenerka, ki pomaga 
med drugimi tudi otrokom s 
cerebralno paralizo, mama de-
vet- in osemletnika ter petletni-
ce, ki se je po desetih letih, leta 
2007 je bila zmagovalka držav-
nega prvenstva v Ljubljani v ka-
tegoriji Miss Figure, ponovno 
odločila stopiti na tekmovalni 
oder fitnes tekmovanj. Več kot 
uspešno.

Kot nam je povedala, je s špor-
tom povezana že od malih nog. 
V osnovni šoli je trenirala odboj-
ko, ki je že takrat veljala za glav-
ni šport v Braslovčah, od koder 
Brina prihaja. S fitnesom pa se je 
prvič srečala v srednji šoli in ta-
koj jo je navdušil. »Gledala sem 
videokasete s Cindy Crawford in 
navdušeno telovadila. Na fakul-
teti me je zajela mrzlica aerobike 
in kmalu sem sama postala vadi-

teljica skupinskih vadb. Po kon-
čanem šolanju pa je imel takratni 
fant, zdaj mož manjši fitnes in 
sem se resneje podala v svet obli-
kovanja telesa s pomočjo uteži. 
In od takrat je fitnes moja strast,« 
je dejala Brina Romih Mlakar.

Z možem Damjanom sta se 
spoznala v srednji šoli, kjer sta 
bila sošolca in od četrtega letni-
ka naprej tudi par. »Na fakulteti 
so se najine poti za nekaj časa 
razšle, potem pa sva se zopet 
našla in ugotovila, da drug brez 
drugega ne moreva,« je nasmeja-
no pojasnila Brina. Že 14 let se 
ukvarja z osebnim trenerstvom 
in pomaga svojim varovancem 
izboljšati kakovost življenja. Ne-
kateri potrebujejo pomoč zaradi 
zdravstvenih težav, drugi bi želeli 
shujšati, tretji morajo izboljšati 
fizično pripravljenost za potrebe 
raznih tekmovanj, četrti pa želijo 
samo okrepiti imunski sistem in 
se bolje počutiti v svoji koži.

Poseben izziv ji zadnja tri leta 
predstavljajo “njeni” zelo poseb-

ni otroci, katerih starši ji izka-
zujejo močno zaupanje in s ka-
terimi jo veže posebna vez. »To 
so otroci s cerebralno paralizo, 
ki jim pomagam pridobiti moč 
v tistih delih telesa, kjer so naj-
šibkejši, in jim skupaj z ostalimi 
terapevti poskušamo omogočiti 
čim bolj samostojno in običaj-
no življenje. Zelo sem hvaležna, 
da sem lahko z njimi tako tesno 
povezana, saj me z vsakim tre-
ningom napolnijo s pozitivno 
energijo in me hkrati spomnijo 
na stvari, ki so v življenju resnič-
no pomembne,« nam je zaupala 
Birina.

Prizna pa, da je sama letos po-
trebovala nov osebni izziv. »Tako 
sem se po desetih letih zopet po-
dala na tekmovalni oder. Otroci 
so že tako veliki, da mi veliko 
pomagajo pri hišnih opravilih, 
so precej samostojni in mi tako 
ostane dodatna ura na dan, ki jo 
lahko porabim samo zase. Izku-
šnja na odru je potrditev mojega 
dela in znanja ter mi da še večji 

zagon za nadaljnje delo. Osvojila 
sem dve drugi mesti in eno če-
trto, na kar sem zelo ponosna.«

Brina in Damjan imata tri 
otroke, na katere sta ponosna. 
Stari so devet, osem in pet let. Fi-
tnes je trenutno njihova igralni-
ca, še posebej za najmlajšo hčer. 
»Ona jemlje uteži in ostale pri-
pomočke za igrače in si sestavlja 
razne poligone, ki jih nato pre-
maguje. Uživa v tem in je rada 
zraven mene, ko delam.« Fan-
ta sta počela enako, ko sta bila 
mlajša, priznava Brina. Trenutno 
pa trenirata košarko, navdušenje 
nad tem športom je prišlo po 
zmagi Slovencev na evropskem 
prvenstvu. »Midva ju pri tem 
spodbujava, vsakršen šport je 
dobrodošel v smislu gibanja in 
rekreacije. Resnejšega treniranja 
določenega športa v tem zgo-
dnjem obdobju ne podpirava,« 
nam je še zaupala Brina.

Njen vsakdan je sicer precej 
pester. Zbudi se okrog pol šeste 
ure zjutraj, poje zajtrk in odhiti 
v fitnes, kjer jo čakajo jutranji 
varovanci. Okoli četrte ure po-
poldne se njen delovni dan za-
ključi. Otroke vozi v šolo in vr-
tec ponavadi mož, sama pa gre 
ponje. In ob tem dodaja: »Ta-
krat se prelevim v mamo, ženo 
in gospodinjo. Če nimamo ka-
kšnih popoldanskih obvezno-
sti v šoli, odidemo domov, kjer 
popoldan preživimo skupaj. Po 
večerji otroci odidejo spat, jaz 
pa še poskrbim za čisto poso-
do in oprano perilo, splaniram 
treninge za moje varovance za 
naslednji dan in počasi odidem 
k enemu najljubših delov dneva, 
spanju. Spim zagotovo premalo, 
to poglavje dneva moram še iz-
boljšati.«

Brina priznava, da je vzgoja za 
vsakega starša najtežji izziv. Za-
nju so zelo pomembne vrednote 
spoštovanje, dobrota, ljubezen, 
sreča, strpnost in solidarnost. 
»Ker večina teh danes izginja, 
sva jih s tem namenom vpisala 
v waldorfsko osnovno šolo, kjer 
je poudarek na tem velik. Želiva, 
da so najini otroci srečni, da niso 
izpostavljeni prehitro prevelikim 
pritiskom, da v vsakem razvoj-
nem obdobju prejmejo primer-
no dozo znanja in izzivov ter da 
se naučijo ceniti to, kar imajo, 
in ne jemljejo vsega za samou-
mevno. In na koncu, da skozi 
proces učenja izberejo poklic, v 
katerem bodo uživali in ga opra-
vljali z vsem srcem. Tako bodo 
do konca življenja najbogatejši. 
V zgodnjem otroštvu ne pod-
pirava pametne tehnologije, saj 
verjameva, da otrokom pokvari 
možgane in jim poda izkrivljeno 
sliko sveta,« je še povedala Brina.

Za konec je izklesana Savinj-
čanka z nami delila še svoje vo-
dilo: »Vsi imamo samo eno telo. 
In to je edino mesto, v katerem 
moramo živeti. Zanj smo odgo-
vorni sami. In prav vsak od nas 
ima večino niti v svojih rokah. 
Kakšno bo to življenje, je v naj-
večji meri odvisno od nas samih. 
Najprej imejmo radi sami sebe in 
bodimo srečni. Tukaj in zdaj!«

Živa Krušič Gorišek,
foto: osebni arhiv B. R. M.

Brina Romih Mlakar: »Vsi imamo samo eno telo.«

Upokojena učiteljica Hilda 
Premik iz Griž je pri svojih 
83 letih postala daleč najsta-
rejši slovenski fotomodel, ki 
je pristal v svetovni modni 
bibliji – reviji Vouge, za kar 
je kriva njena vnukinja Ur-
ška Premik, ena najobetav-
nejših fotografinj, ki je že 
lani postregla z izjemno raz-
stavo o svoji babici.

Z velikim veseljem in spo-
štovanjem so svojo učiteljico 
Hildo sprejeli medse njeni 
nekdanji učenci OŠ Griže, ki 
so se v začetku šolskega leta 
zbrali na eni izmed izletni-
ških kmetij pod Homom, da 
bi obudili spomine na šolska 
leta pred 60 leti, ko so sedli v 
šolske klopi. Srečanje je bilo 
prijetno, polno spominov, šal, 
medsebojnih pogovorov ...

Marsikaj je povedala tudi 
njihova učiteljica Hilda, ki je 
kar naenkrat postala znana 
osebnost, in to ne le v doma-
čih Grižah, ampak tudi v slo-
venskem in svetovnem pro-
storu.

D. N.

Sošolci s »slavno« Hildo

Hilda na naslovnici svetovne revije Vouge

Hilda s svojimi nekdanjimi učenci ob 60-letnici začetka šolanja

Otroci jo spremljajo tudi v zakulisju.

Postavo Brini Romih Mlakar zavida marsikatera dvajsetletnica.

Kljub izklesanemu telesu je Brina doma najprej mama in žena.

foto: Urša Premik
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Predzadnji novembrski to-
rek so v Občinski knjižnici 
Prebold v sodelovanju s Kul-
turnim društvom Marija Reka 
pripravili pogovorni večer s 
predstavitvijo zgoščenke Re-
ških slavčkov, ljudskih pevcev 
izpod Reške planine.

Bibliotekarka Lea Felicijan se 
je pogovarjala s člani pevskega 
sestava: z Jožetom Zupanom, 
Alojzom Zmrzlakom, Franci-
jem Cestnikom, Jožetom Jer-
manom, Tomažem Lesarjem 
in Dragom Lobnikarjem. Ivi 
Jezernik, ki je sedmi član tega 
pevskega sestava, pa se priredi-
tve zaradi zdravstvenih razlo-
gov žal ni mogel udeležiti.

Reški slavčki so predstavi-
li svojo bogato pot pevskega 
udejstvovanja, beseda pa je te-
kla o pomenu petja v današnjih 
časih. S ponosom so povedali, 
da so letos sodelovali na ob-
močnem srečanju pevcev ljud-
skih pesmi in godcev ljudskih 
viž, ki sta ga organizirala JSKD 
Žalec in Društvo ljudskih pev-
cev Prijatelji 6 še v sodelovanju 
s Kulturnim društvom Marija 
Reka, in se uvrstili na regijsko 
raven.

Petje ljudskih pesmi ima v 
Mariji Reki dolgoletno tradi-
cijo. Zlasti živahno je bilo v le-
tih, ko je v prostorih današnje-
ga marijereškega planinskega 
doma še delovala osnovna šola. 
Staro in mlado je pelo ob delu 
na hribovskih travnikih in po-
ljih, ličkanju koruze, različnih 
praznikih in na številnih ofira-
njih po domačijah, raztresenih 
pod Reško planino. V 90. letih 
prejšnjega stoletja so se najbolj-
ši in najbolj vneti pevci doma-
čih napevov združili v skupino 
z imenom Ljudski pevci iz Ma-
rije Reke s citrarko Cito Galič. 
Veliko so nastopali v domačem 
kraju in naokrog, tudi na radiu 
in televiziji, posneli so samo-
stojno ploščo, po 15 letih uspe-
hov pa sklenili svoje delovanje.

Dva člana pa nikakor nista 
želela, da bi domača pesem v 
Mariji Reki zamrla ali celo šla v 
pozabo. Nagovorila sta pet pri-
jateljev, ki so v preteklosti prav 
tako izkusili bogastvo ljudskega 
petja v teh krajih, in nastala je 
sedemčlanska skupina pevcev, 
ki si je nadela ime Reški slavčki. 
Od leta 2008 skupina deluje v 
okviru Kulturnega društva Ma-
rija Reka.  So srčni godci svo-

jega okolja, njihov glas seže iz 
njihovih src do src v njihovem 
ožjem in širšem okolju.

Prijetnega  kulturnega do-
godka  se je  udeležilo  veliko  
Marijerečanov in drugih obča-
nov Občine Prebold, med nji-
mi tudi župan Občine Prebold 

Vinko Debelak in podžupan 
Franc Škrabe. Številni obisko-
valci so uživali ob ljudskih pe-
smih, ob koncu prireditve pa so 
Reški slavčki več izvodov svoje 
nove zgoščenke poklonili eno-
tam Medobčinske splošne knji-
žnice Žalec. D. N.

Reški slavčki izdali zgoščenko

V Domu krajanov Letuš je 
potekalo 18. srečanje zbirate-
ljev gasilskih in drugih raz-
stavnih predmetov. Po sreča-
nju so se na pobudo članov 
iniciativnega odbora sestali 
tudi na ustanovnem občnem 
zboru Društva za ohranjanje 
gasilske dediščine Slovenije. 

Na zboru je bilo prisotnih 
25 ustanovnih članov, večino-
ma gasilcev iz različnih krajev 

Slovenije, ki zbirajo predvsem 
gasilske razstavne predmete. 
Zbora se je kot predstavnik 
ustanovne članice Gasilske 
zveze Žalec, ki ima v Žalcu svoj 
gasilski muzej, udeležil tudi 
predsednik komisije za zgodo-
vino GZ Žalec Franci Čretnik. 

Društvo je bilo ustanovlje-
no z namenom druženja ljubi-
teljev in spodbujanja zbiranja 
najrazličnejših predmetov s 

področja gasilske tematike ter 
tako prispevati k razvoju zbi-
rateljske kulture v Sloveniji in 
tudi zunaj nje pa tudi zaradi 
lažjega dostopa do informa-
cij v zvezi z zbirateljstvom in 
ohranjanjem gasilske zgodo-
vine. Društvo želi sodelovati 
s slovenskim gasilskim muze-
jem v Metliki ter tako poma-
gati k ohranitvi gasilske dedi-
ščine.

Za prvega predsednika 
društva je bil izvoljen Janez 
Liponik s Ptuja, za namestni-
ka Uroš Gačnik iz Vidma pri 
Ivančni Gorici, sedež društva 
pa je na Ptuju.

Prostore za pripravo dogod-
ka je organizatorjem prijazno 
odstopila Občina Braslovče, 
pri organizaciji pa jim je poma-
gal tudi domačin Niko Vihar, 
ki ima v domu zasebno zbirko 
Titovih razstavnih predmetov, 
sicer pa je tudi gasilec.

 T. Tavčar

Ohranjanje gasilske dediščine

Ustanovni člani društva za ohranjanje gasilske dediščine Slovenije Reški slavčki ob predstavitvi zgoščenke

NOVEMBER
Pa smo ga dočakali. Svetega Martina mislim. Vem, vem, vi ste predvidevali, da bom pisala o sta-
rem novem predsedniku, pa ne bom. Sicer me ima, da bi kaj napisala tudi o tej, že malo ohlajeni 
temi, pa sem si rekla ne! Ampak za Martina svetega, o čem pa naj pišem? Naj pišem o drugih 
stand up komikih, viceholikih in podobnih poslancih, ki jih je zadnje čase kot listja in trave in 
katerih vicev včasih niti ne razumem najbolje. Ne vem, ali sem tako neuka ali pa so to vici visoke 
mentalne vrednosti in jih moja mentalna higiena ne skapira najbolje. Kakor koli že, po odrih ali 
kuloarjih se vsak meče ven po svojih sposobnostih ali nesposobnostih, eni so lačni slave, drugi 
oblasti, so tudi taki, ki so lačni soočenj, je pa pri nas še veliko takih, ki so, žal, tudi lačni.
Je pa tudi veliko žejnih! In ti so imeli minule dni svoje pohode po številnih vinskih cestah od zida-
nice do zidanice, iz keudra v keuder, torej dneve odprtih  vrat vinskih hramov in tudi večere zapr-
tih vrat. Jaz sem bila v svojih boljših časih kelnarca in sem na tekočem, kaj se v takih rujni dneh 
dogaja. Vam povem, ni mi bilo vedno lahko in veliko sem morala dati nase, če sem hotela imeti 
gužvo za šankom. Me je enkrat en gost vprašal, če imam naravne, saj veste, kaj mislim. Sem mu 
rekla, ne več. Pa je še kar silil vame in hotel vedeti, če so silikonske. Silikonske? Kje pa imam denar! 
Da bi mu pa razlagala, kaj je pur pen, pa itak ne bi razumel. Taka je pač kultura za šankom. Ja, 
pitju se reče tudi kultura pitja. Čisto nekaj drugega pa je kultura pivca. Tudi o tem bi vam lahko 
veliko povedala. Sem bila, seveda službeno, na različnih prireditvah in degustacijah in degu-
stacije so po navadi dobro obiskane, prav oblegane. Ampak zanimivo pa je to, da na plačljivem 
delu takega večera ni nihče žejen, ko pa se začne degustacija, pa postane žeja nevzdržna. 
Sicer pa prihaja najbolj vesel mesec v letu, mesec romarskih in roparskih pohodov, ko bomo po-
trošniško pijani vstopali skozi odprta vrata tisočerih trgovskih centrov. Lepo bo, praznično, a ne 
pozabite, po vsaki odisejadi prideta streznitev in spoznanje, da ni vse degustacija, da je potreb-
no kak zapitek tudi plačati.
Pa lep pozdrav

Ola Mar

 Ola  
vas farba
 Ola  
vas farba
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Nagradna križanka »BRGLEZ«
Rešitev križanke objavljene v oktobrski številki Utripa: TRGOVINA-KRAMA-BOLJŠJI-SEJEM-RABLJENIH-STVARI.

Izžrebani nagrajenci: 1. Marija Leskošek, Gotovlje 69, Žalec; 2. Zvonka Gerčar, Tabor 56 b, Tabor; 3. Ana Lebič, Hmeljarska cesta 11, Prebold.
Nagrajence bo o nagradi obvestilo podjetje, ki podarja nagrado. Pokrovitelj križanke v tokratni številki časopisa je Brglez, d. o. o. , Vransko 17, Vransko.

Vrednost nagrad je 21 €, 13 € in 8  €. Rešitev križanke (samo gesla) pošljite izključno na dopisnicah v uredništvo Utripa Savinjske doline, Aškerčeva 9 a, Žalec, do 12. 12. 2017.  

V LUČI NOVIH IZZIVOV
Na lokaciji odelo Slovenija v Preboldu zaposlimo:

1.  VODJE ODDELKOV V PROIZVODNJI
•    Z izkušnjami na področju procesa montaže

2.  STROKOVNJAKE NA PODROČJU 
BRIZGANJA PLASTIKE IN 
ORODJARSTVA

•   Tehnologije za brizganje plastike
•   Vodje projektov za orodja na novih projektih
•   Orodjarje
•   Nastavljalce strojev za brizganje plastike

3. STROKOVNJAKE NA PODROČJU
ELEKTRONIKE  

•   Operater v proizvodnji elektronike
•   Tehnolog kakovosti v elektroniki
•   Razvojni tehnolog za EMC testiranje in

simulacije
•   Razvojni tehnolog za programsko opremo
•   Procesni kontrolor

4.  STROKOVNJAKE NA PODROČJU 
VZDRŽEVANJA

•   Tehnologe vzdrževanja
•   Vzdrževalce

5. TEHNOLOGE KAKOVOSTI 
•   Tehnologe kakovosti – skrbnik kupcev
•   Tehnolog kakovosti – vzorčenje

6. TEHNOLOGE NA OSTALIH
PODROČJIH 

•   Tehnologe načrtovanja montažne opreme
proizvodnih linij

•   Tehnolog konstrukter
•   Tehnolog razvoja procesa

7. REFERENTE NABAVE
•   Na področju nabave elektronskih in

tehničnih komponent

8. VODJE PROJEKTOV
•   vodenje zahtevnejših projektov v

avtomobilski industriji

9. DELAVCE V PROIZVODNJI IN
SKLADIŠČU

Prijave in informacije:
E-mail: zaposlitev@odelo.si
Telefon:  
(03) 703 45 10
(03) 703 46 47
041 400 615
www.odelo.si

Ustvarjajte z nami svetlo 

prihodnost na poti polni 

izzivov in se nam pridružite 

kot sodelavec v

dinamičnem mednarodnem 

okolju priložnosti.

Foto: BMW Group
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Minister za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano mag. 
Dejan Židan, državni sekre-
tar mag. Marjan Podgoršek in 
vodja sektorja za ribištvo Ma-
tej Zagorc so v četrtek, 2. no-
vembra, obiskali Ribogojnico 
Špegelj v Malih Braslovčah. 
Obiska se je udeležila tudi 
podžupanja Občine Braslovče 
Danica Tanjšek.

Gre za družinsko ribogojni-
co, ki se ukvarja z vzrejo postrvi 
šarenke, preko umetnega kana-
la Letuške struge pa se z vodo 
oskrbuje iz Savinje. V zadnjih 
letih znaša letna proizvodnja od 
10 do 15 ton šarenk. Imajo tudi 
lastno vališče in vzrejališče mla-
dic. Poleg svežih in očiščenih 
postrvi ponujajo tudi postrvje 
filete, dimljene postrvi, namaz 
iz dimljene postrvi, namaz iz 
kuhane postrvi, dimljeno po-
strv v olivnem olju s feta sirom 
in začimbami, ki so njihove 
glavne hišne specialitete. Zanje 
so že bili leta 2013 ter 2015 na-
grajeni s srebrnimi medaljami v 
Avstriji na sejmu Alpe Jadran v 
Celovcu. 

Pred 12 leti sta Stanka in Rudi 
Špegelj ljubiteljsko začela vzre-
jati manjše količine postrvi ob 
hiši v Malih Braslovčah. Prve 
štiri bazene sta zgradila leta 
2005. Ker se je od ust do ust ši-
rila dobra beseda o Špegljevih 
ribicah, je družina začela raz-
mišljati o širitvi. Nekoč konjiček 

staršev danes nadaljujeta njun 
sin Tadej in snaha Sanja. Pod-
jetje je v zadnjih letih za širitev 
dejavnosti uspešno prejelo tako 
evropska kot slovenska sred-
stva. Kupili so ograjo in mrežo 
proti pticam ujedam ter ribo-
gojsko opremo. Leta 2014 so 
zgradili lastno vališče, ki je mo-
derno opremljeno, tako sedaj 
sami vzrejajo ribe iz iker in ne 
kupujejo več mladic. Leto ka-
sneje so obstoječo ribogojnico 
razširili še za štiri nove bazene 

in skladišče. Seveda pa poveča-
na proizvodnja rib posledično 
zahteva večji predelovalni obrat 
in ker je vizija podjetja postati 
eden najpomembnejših goji-
teljev ter ponudnikov sveže in 
predelane postrvi šarenke v 
tem delu Štajerske in nekoč tudi 
na področju celotne Slovenije, 
se bodo v sklopu razpisov OP 
ESPR 2014-2020 prijavili na 
javni razpis Predelava ribiških 
proizvodov in proizvodov iz 
akvakulture. T. Tavčar

Minister obiskal Ribogojnico Špegelj

Minister za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano mag. Dejan Židan s sodelavci v 
Ribogojnici Špegelj v Malih Braslovčah

Čas, ko drevje dozoreva in 
se pripravlja na zimski poči-
tek, je tudi čas za spravilo sa-
dnih sadik v Sadjarstvu Mi-
rosan. Kakovost pridelanih 
sadik je letos zelo dobra, saj 
pozeba nanje ni imela bistve-
nega vpliva. 

Več o pridelavi sadik, ko-
ličini, posebnostih in izvozu 
nam je povedal direktor Vla-
do Korber: »Delo v drevesnici 
nam pomaga pozabiti zadnji 

pozebi in nam vliva optimiz-
ma za prihodnjo sezono. Le-
tos bomo pridelali okoli 230 
tisoč sadnih sadik, od katerih 
je že več kot polovica name-
njenih ljubiteljskim sadjar-
jem. Ti z veseljem posadijo 
kakšno sadno drevo ali grm 
ali pa si ustvarijo celo lasten 
sadovnjak. V ta namen smo 
pripravili še pestrejšo izbiro 
kot preteklo leto ter uvedli 
vrsto posebnosti. To so rde-

če mesnata jablana, asimina, 
šmarna hrušica, stebričaste 
jablane, štajerska figa … Dru-
gi segment predstavljajo sadi-
ke za večje sadjarje z velikim 
izborom najnovejših sort, 
predvsem bolje obarvanih ali 
pa odpornih na določeno bo-
lezen. Te so tudi primerne za 
ekološko pridelavo. Večino 
sadik prodamo v Sloveniji, del 
pa tudi v Avstriji in Italiji.«

 T. Tavčar

Zdaj je čas spravila in prodaje sadik

Amel Dugalić in Andraž Gorenšek pri spravilu sadik jablan 

Novembrski Ekofest, ki 
sta ga na prostoru muzejske 
zbirke Prebold skozi čas in 
kmečke tržnice v Dolenji vasi 
organizirala Eko civilna ini-
ciativa Slovenije (EKOCI) ter 
Zgodovinsko in narodopisno 
društvo Prebold, je pritegnil 
domačine in ljudi iz drugih 
koncev Slovenije. Dejstvo je, 
da brez semen ni hrane ne za 
ljudi ne za živali in tako tudi 
ni življenja. Predavanje Majde 
Temnik, članice društva Ajda 
Štajerska in priznane strokov-
njakinje za semenarstvo in bi-
odinamiko z Zeliščnega vrta 
Majnik, je podalo odgovore, 
zakaj so semena pomembna 
in kakšna semena sploh saditi.  

Ko kupujemo semena, je po-
trebno pogledati deklaracijo. 
Preučiti je potrebno, ali seje-
mo na svoje grede semena, ki 
ohranjajo življenje in se lahko 
razmnožujejo naprej, ali so to 
le semena za eno sezono. So to 
domača, avtohtona semena, so 
pridelana na ekološki ali bio-
dinamični način, od kod izvi-
rajo in ali so prilagojena našim 
razmeram? Ste morda kupili 
hibridna semena, ki dajejo obi-
len in lep pridelek le prvo leto? 
Pogosto je to povezano z upo-
rabo kemičnih sredstev, ki po-
spešujejo rast rastlin, a žal s tem 
izgubljajo vitalno energijo, ki jo 
potrebujemo za življenje. Tudi 
semena, pridelana iz teh rastlin, 
pogosto sploh ne proizvaja-

jo semen, če pa že semenijo, 
ne dajejo enakega pridelka in 
imajo drugačne lastnosti od ra-
stline, ki je zrasla prvo leto. Do-
bavitelji takih semen so po na-
vadi velika globalna podjetja, ki 
poskrbijo, potem ko so prodali 
semena, tudi za kemična sred-
stva, ki vplivajo na bujno rast 
rastlin. Tako je kmet vedno od-
visen od nakupa novih semen 
in novih kemičnih sredstev. Po 
navadi pa so ista podjetja lastni-
ki semen, kemične industrije in 
farmacije. Žal se nekateri ne 
zavedajo pomena tega krogo-
toka in kljub temu uvažajo še 
gensko spremenjena semena in 
fitofarmacevtska sredstva, ki so 
v Sloveniji prepovedana. K sreči 
imamo dokaj omejevalno za-
konodajo, ki omejuje uporabo 
kemije, ki poleg že omenjene-
ga povzroča degeneracijo tal in 

pomor čebel. In ob tem se pre-
malo zavedajo, da je od čebel 
odvisna vsaka tretja žlica hrane 
na svetu.

V okviru akcije Štafeta semen, 
ki jo organizira Ekoci skupaj z 
Ajdo Štajerska in partnerji, lah-
ko obiskovalci izmenjajo prava 
semena z vitalno energijo, ki so 
se sposobna nadalje sama raz-
množevati, je povedala zavzeta 
semenarka Justina Škoberne iz 
društva Ajda Štajerska. Irena 
Rotar, predstavnica EKOCI, pa 
vedno znova poudarja, da si 
moramo najprej pomagati sami 
in sodelovati v lokalnem okolju 
in širše, potem v prihodnosti 
ne bomo lačni ne mi in ne naši 
otroci. Z nadgradnjo znanj, ki 
jih že imamo, pa bo vse še lažje, 
pa pravi Nuša Strgar iz Zgodo-
vinskega in narodopisnega dru-
štva Prebold. D. Naraglav

Brez semen ni življenja

S predavanja Majde Temnik v prostoru preboldske muzejske zbirke

V času obilne gobje sezone 
so se članice Društva pode-
želskih žena Občine Žalec, ki 
jih vodi predsednica Marta 
Rojnik, povezale z Gobar-
sko mikološkim društvom 
Polzela. Predsednik polzel-
skega društva Franci Uratnik 
in njegova žena Marta sta ob 
tem pripravila pravo gobjo 
gostijo. 

Članice društva, ki so se 
udeležile kuharske delavnice z 
naslovom Gobe v dobri druž-
bi, so bile navdušene nad raz-
ličnimi možnostmi priprave 
gob. Razrešile so mit o gobovi 
juhi in njenem pogrevanju, o 
uporabi suhih gob ter o upo-
rabi posameznih vrst gob za 
različne jedi. V gospodinjski 
učilnici OŠ Polzela so uživale 
v okusih gobje pečenke, go-
bove juhe, polpetov, zavitka ... 
Kuharska mojstra sta z gobji-
mi jedmi navdušila udeležen-
ke delavnice in sklenili so, da 
se bodo še srečali.

 T. Tavčer

Gobe v dobri družbi

Kuharska delavnica Gobe v dobri družbi                       

IŠČEMO NOVA SODELAVCA (M/Ž) ZA DELOVNI MESTI:

SADJAR I.
POGOJ: poklicna, srednja ali višja raven izobrazbe,
vozniški izpit B-kategorije

in

SADJAR II. IN UPRAVLJAVEC PREMIČNIH KMETIJSKIH 
STROJEV IN NAPRAV 
POGOJ: poklicna, srednja ali višja raven izobrazbe,
vozniški izpit B-kategorije, F-kategorije

Ponujamo vam takojšnjo zaposlitev za določen čas z 
možnostjo podaljšanja oz. sklenitve delovnega razmerja
za nedoločen čas.

PRIDRUŽITE SE NAM!
Prijave pošljite na naš naslov: SADJARSTVO MIROSAN, d. o. o., 
Kasaze 95, 3301 PETROVČE, ali po elektronski poš: info@mirosan.si.
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V polzelski župniji že vr-
sto let ob 21. novembru, 
godu sv. Cecilije, zavetnice 
cerkvenega petja, glasbe, 
zborovodij in organistov, 
proslavijo tudi okrogle oble-
tnice zakonskih zvez. Na le-
tošnji slovesnosti v soboto, 
25. novembra, se je v župnij-
ski cerkvi sv. Marjete zbra-
lo 40 parov, med njimi tudi 
Janez in Marija Starc, ki sta 
praznovala 60 let zakonske 
zveze, Jože in Marija Majhen 
ter Janez in Angela Vasle, ki 
so praznovali 55 let zakon-
ske zveze. Zlato poroko je 
tokrat praznovalo kar šest 
parov, in sicer Metka in Jože 
Čas, Ivan in Marija Kapitler, 
Martin in Marija Steiner, 
Drago in Štefanija Stropnik, 
Franc in Milena Štahl ter Jo-
žef in Marija Završnik.

Slavje so začeli s sv. mašo, 
med katero so zakonci obno-
vili svojo zakonsko zaoblju-
bo in poleg blagoslova prejeli 
rdečo vrtnico, knjižico z na-
slovom Čestitke ob obletnici 
porok in voščilo ter priporoči-
lo, naj svojo zakonsko zvezo še 
naprej negujejo in naj vztraja-

jo v medsebojni ljubezni in 
naklonjenosti. 

Na slovesnosti so sodelovali 
vsi cerkveni zbori in skupine, 
ki so s tem počastili sv. Cecili-
jo, svojo zavetnico. Organisti, 
teh je v polzelski župniji kar 
trinajst, in zborovodje pa so 
ob tej priložnosti prejeli pri-
ložnostno darilo. Po končani 
slovesnosti v cerkvi so nada-
ljevali z družabnim srečanjem.

 T. Tavčar

Šest parov praznovalo zlato poroko

POSEBNA PONUDBA
ZA NOVE NAROČNIKE UTRIPA

Ob odločitvi za letno naročnino na Utrip Savinjske doline do 
preklica prejmete 2 številki Utripa brezplačno. Postanite naročnik 
na edini tiskani časopis, ki izhaja v Spodnji Savinjski dolini!
Utrip Savinjske doline izhaja mesečno, razen julija, skupaj torej izide 11 
številk. Polna letna naročnina znaša 16,06 EUR.

VELJA
DO PREKLICA

9 številk + 2 številki brezplačno
13,14 EUR

ZKŠT Žalec, Aškerčeva 9 a, Žalec

Utrip Savinjske doline izdaja ZKŠT Zavod za kulturo, šport 
in turizem Žalec. Naslov uredništva: Aškerčeva 9 a, 3310 Žalec (v 
Domu II. slovenskega tabora); telefon: 03/712 12 80, elektronski 
naslov: zkst.utrip@siol.net.

Odgovorna urednica: Lucija Kolar; uredništvo: Darko Naraglav, 
Ksenija Rozman, Tone Tavčar, Živa Krušič Gorišek; tajnica 
uredništva: Karmen Vodovnik; lektorica: Nina Markovič Korent; 
oblikovanje in prelom: Grafex, d. o. o., Izlake; tisk: Salomon, d. o. o. 
Naklada: 11.400 izvodov, cena časopisa je 1,46 EUR z 9,5 % DDV. 
Nenaročenih tekstov in fotografij ne vračamo.

Poslovni čas uredništva je od ponedeljka do četrtka od 
8. do 11. ure in od 13. do 15. ure, ob petkih pa od 8. do 11. 
ure. Informacije in rezervacije tudi na tel. št.: 712 12 80,  
zkst.utrip@siol.net, www.zkst-zalec.si/utrip.

OBČINA ŽALEC
ŽUPAN

objavlja
JAVNI RAZPIS

za zbiranje predlogov za podelitev
SAVINOVIH ODLIČIJ ZA LETO 2017 

Za kulturni praznik v letu 2018 bodo na osrednji občinski 
proslavi v počastitev slovenskega kulturnega praznika ustvar-
jalcem na kulturnem področju podeljena Savinova odličja za 
zasluge na muzejskem, likovnem, prevajalskem, knjižničnem, 
publicističnem, gledališkem in glasbenem področju, na podro-
čju varstva naravne in kulturne dediščine ter drugih kulturnih 
področjih.

Savinova odličja so:
-  Savinova plaketa z denarno nagrado,
- Savinova plaketa,
- Savinovo priznanje

in se podeljujejo skladno z odlokom o podeljevanju priznanj 
Občine Žalec.

Savinovo plaketo z denarno nagrado lahko prejme posame-
znik ali skupina ustvarjalcev za vrhunske dosežke ali življenj-
sko delo, s katerim je bila občinska kultura uveljavljena v šir-
šem slovenskem in mednarodnem prostoru.

Savinovo plaketo lahko prejme posameznik ali skupina za 
pomembne dosežke v kulturi, ki so bili javnosti predstavljeni 
v zadnjih dveh letih pred podelitvijo in pomenijo obogatitev 
občinske kulture.

Savinovo priznanje lahko prejme posameznik ali skupina za 
uspešno delo in prispevek k razvoju kulturnih dejavnosti v ob-
čini.

Kandidate lahko predlagajo posamezniki in pravne osebe.

Pisne predloge z obrazložitvijo pošljite do petka, 12. janu-
arja 2018, na naslov: Občina Žalec – župan, Ulica Savinjske 
čete 5, 3310 Žalec, s pripisom NE ODPIRAJ – SAVINOVA 
ODLIČJA.

Št. spisa: 098-00-0004/2017.

Krajevna organizacija RK 
Petrovče je v sodelovanju s 
Krajevno skupnostjo Petrov-
če v dvorani Kmetijske zadru-
ge Petrovče v sredo, 22. no-
vembra, pripravila srečanje 
krajanov, starih 70 in več let.

Srečanja se je od 442 pova-
bljenih udeležila dobra tretji-
na. Zbrane so ob tej priložnosti 
nagovorili predsednica KO RK 
Petrovče Ksenija Volpe Med-
ved, podžupan Občine Žalec 
Robert Čehovin, predsedni-
ca Območnega združenja RK 
Žalec Pavla Arnik, predsednik 

KS Petrovče Marjan Volpe in 
predsednica Društva upoko-
jencev Petrovče Darka Dimi-
trovič Uranjek. Vsi so starej-
šim krajanom zaželeli veliko 
zdravja in da bi se na druženju, 
ki ga KO RK Petrovče pripra-
vlja vsako leto, dobro počutili 
ter da bi se prihodnje leto zo-
pet srečali.

Za prijetno vzdušje so po-
skrbeli Mešani pevski zbor A 
Capella ter učenci OŠ Petrov-
če, z druženjem pa so ob jedači 
in pijači nadaljevali v pozno 
popoldne. T. Tavčar

Hvala vam za gostoljubje

S srečanja starejših krajanov v dvorani KZ Petrovče

Zakonski pari z župnikom Jožetom Kovačcem               

V Domu upokojencev 
Polzela dajejo velik pomen 
gibanju, saj se zavedajo, da 
sta gibanje in rekreacija po-
membna dejavnika za ohra-
nitev telesnega in duševnega 
zdravja.

Stanovalcem omogočajo 
telovadbo pod strokovnim 
vodstvom, spremstvo na spre-
hodih po okolici doma, rusko 
kegljanje in druge rekreativne 
dejavnosti v skladu z zmo-
žnostmi stanovalcev. Za zapo-
slene pa v sklopu promocije 
zdravja na delovnem mestu 
izvajajo različne aktivnosti in 
ukrepe, s katerimi omogočajo 
zaposlenim spodbudno delov-
no okolje, ki je pogoj za uspe-
šno delo. 

Letos so se prvič pridružili 

tudi projektu Simbioza giba, 
ki že četrto leto poteka pod 
sloganom »Vse življenje se 
gibamo – gibanje je življenje 
in življenje je gibanje«. V za-
dnjem tednu v oktobru so pod 
mentorstvom Žive Florjanc 
organizirali delavnico joge in 
delavnico nordijske hoje z Mi-
helo in Edito. Stanovalci doma 
so z otroki iz polzelskega vrtca 
skupaj zaplesali in se zabavali, 
z osnovnošolkami so izpelja-
li spretnostno vožnjo z inva-
lidskim vozičkom, pri sedeči 
odbojki pa so se jim pridružili 
člani Medgeneracijskega dru-
štva Mozaik Generacij. Tako 
so povezali predstavnike raz-
ličnih generacij, ki so se skupaj 
gibali in se ob tem zabavali.

 T. Tavčar

Simbioza giba

V Domu upokojencev Polzela se zavedajo pomena gibanja.
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POGREBNE STORITVE
IN CVETLIČARNA

ROPOTAR Ivan, s. p. 
Starovaška 12, 3311 Šempeter

Tel.: 03/700 14 85
GSM: 041 613 269, 041 748 904 

V najtežjih trenutkih smo z vami in za vas  
dosegljivi 24 ur na dan 

Kamnoseštvo Marjan Amon
iz Šmartna v Rožni dolini

vam nudi 15 % popust 
na plačilo z gotovino.

MOŽNOST PLAČILA 
NA 3 OBROKE.

Naročila na GSM: 041 611 087
Kamnoseštvo Marjan Amon s.p., Slatina v Rožni dolini 9 A, Šmartno v Rožni dolini

NAGROBNI SPOMENIKI

MALI OGLASI
NUDIM NEGO, POMOČ IN PEDIKURO NA DOMU. 
Info.: 041 821 218 (Mateja)

ODDAM UDOBNE IN LEPO OPREMLJENE 
VEČPOSTELJNE SOBE na ugodni lokaciji na Polzeli.  
Info.: 041 645 555

TAXI PREVOZI, Janko Vodovnik, s. p.  
Info.: 031 746 700, 041 746 700

PEČEMO DOMAČE PECIVO in piškote vseh vrst in 
okusov, cena 8 EUR/kg.  
Info.: 041 642 813

NUDIM NEGO NA DOMU.  
Info.: 041 799 993 (Nataša)

MASAŽA, ROČNA LIMFNA DRENAŽA, PEDIKURA IN 
MANIKURA, permanentno lakiranje in podaljševanje 
nohtov. Moja masaža, Gregor Jeram s.p., Prebold 
Info.: 041 254 640 (Mojca)

NAJAMEMO njivo ali travnik na ravnini v širši okolici 
Prebolda. Možen tudi nakup.  
Info.: 031 603 955 (Razpotnik). 

PRODAM CVIČEK, mlado vino. Možen tudi prevoz. 
Info.:  031 301 013.

Niti zbogom nisi rekla
niti roke nam podala,
a v naših srcih za vedno boš ostala.

ZAHVALA

ROZALIJA DROBNE
 iz Pongraca 40, Griže

(5. 9. 1932–27. 9. 2017) 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, topel stisk rok, darovane sveče 
in cvetje. Hvala Darji in Miranu Cestniku, gospodu Dušanu 

Pungartniku za govor, župniku za opravljen obred, pogrebni službi 
JKP Žalec, pogrebni službi Ropotar, Godbi Zabukovica, pevcem 

skupne Idila. Hvala tudi vsem, ki vas nismo posebej omenili
in ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Njeni domači

V SPOMIN

Po težki bolezni nas je zapustila
naša draga 

ANICA ŽUŽA
iz Žalca

(3. 7. 1937–21. 10. 2017)

Spoštovali smo njeno željo in se od nje poslovili
v družinskem krogu.

Vsi njeni

Usoda ne izbira …
Vzela nam je tebe!
Nikjer več te ni …
To zelo boli!

V SPOMIN

Mineva 20 let, 
odkar je prenehalo biti tvoje plemenito srce

FRANC ZUPANC
(1943–1997)

Neizmerno te pogrešamo!

Žena Zdenka, hči Karmen, sin Drago
in sestra Silva

Življenje sploh ni tisto, kar se zdi.

Je le korak na poti k večnosti.

V SPOMIN

17. novembra je minilo leto dni, 

odkar je v večnost zaspal naš dragi

RUDOLF ŠVARC
   iz Gotovelj

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi, ki ga zelo pogrešamo

Je čas, ki da,
je čas, ki vzame,
je čas, ki celi rane,
in je čas, ki nikdar ne mine,
ko zasanjaš se v spomine …

V SPOMIN

Mineva pet let, odkar nas je zapustil,
dragi mož, ati, dedi in tast

IVAN JEVNIŠEK
(26. 11. 1945–29. 11. 2012)

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

Zdaj bivaš vrh višave jasne,
kjer ni mraku, kjer ni noči;
tam sonce sreče ti ne ugasne,
resnice sonce ne stemni.
(S. Gregorčič)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, 
dedija in pradedija

VILJEMA KOTNIKA
iz Pongraca

se vsem, ki ste nam ob žalostnih trenutkih stali ob strani, 
zahvaljujemo za vsak ljubeč stisk roke, za vse sočutne objeme in 
vsako iskreno besedo v tolažbo. Iskrena hvala tudi vsem, ki ste 
se z bolečino v srcu udeležili njegovega zadnjega slovesa. Hvala 

vsem sorodnikom, sosedom, sodelavcem, prijateljem in znancem 
za podarjeno cvetje, sveče in maše, gospodu župniku Jožetu 

Planincu za opravljen obred, gospe Magdi Šalamon in Društvu 
čebelarjev Griže za govor, pevcem skupine Eros za zapete melodije, 

pogrebni službi Ropotar, JKP Žalec za pogrebne formalnosti ter 
praporščakom za spremstvo na zadnji poti. 

Ohranite ga v lepem spominu.

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA

Za vedno nas je zapustil dragi mož, oče, 
dedek, pradedek, brat in stric

FRANČIŠEK 
PRISTAVEC

iz Dolenje vasi
(26. 7. 1936–20. 10. 2017)

Hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za pomoč in 
podporo v trenutkih bolečine. Hvala župniku za cerkveni obred, 

pogrebni službi Ropotar, pevcem in trobentaču za odigrano Tišino. 
Hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči: žena Jožica in sinova Franci ter Tomaž z družinama

Skrbi, delo in trpljenje
tvoje je bilo življenje.
Bolečine in trpljenje si prestala,
zdaj lahko boš v grobu mirno spala.

ZAHVALA

FRIDA VERK - ZORČEVA FRIDA
iz Liboj

(1928–2017)

Hvala vsem, ki ste bili del njenega življenja
in jo pospremili na njeno

zadnjo pot.

Vsi njeni

  Tiho, tiho mesec gre,                                                                                     
                                                                                                                 z njim gre žalostno srce.

(O. Župančič)

ZAHVALA

Ob izgubi drage žene, mamice,
ome in sestre

MILICE CIJAN  
iz Šempetra, Hmeljarska ul. 11

(9. 7. 1939–2. 11. 2017)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, 
sosedom in sodelavcem za izraze sožalja, darovano cvetje, sveče 
in za svete maše. Hvala župniku g. Škofleku za opravljen obred, 

pevcem Savinjski zvon za odpete pesmi, pogrebni službi Ropotar za 
opravljeno storitev in poslovilni govor ter vsem ostalim,

ki ste jo skupaj z nami pospremili na kraj njenega zadnjega počitka. 
Zelo jo bomo pogrešali.

Žalujoči: mož Jože, hčerka Jasmina z družino, sestra Marija
in brat Zvone z družinama
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Zahvale za decembrsko številko Utripa sprejemamo 
do 12. decembra 2017 oziroma DO ZAPOLNITVE STRANI 

v uredništvu, Aškerčeva 9 a, Žalec.
(Dom II. slovenskega tabora Žalec). Tel.: 03/712 12 80.

GSM: 041 672 115
GSM: 041 536 408

E-mail: morana.steblovnik@siol.net

Aleksander Steblovnik s. p. 
	 Parižlje	11/c,	Braslovče	 Šlandrov	trg	42,	Žalec
 Tel.: 03/700 06 40 Tel.: 03/571 73 00

Solza, žalost in bolečina
te zbudila ni,
ostaja le tišina, ki zelo boli.

V SPOMIN

18. novembra je minilo 10 let,
 odkar je odšel od nas ljubi mož, ati,

dedi in pradedi

IVAN HRŽENJAK

Čeprav še boli, 
vem, da si nekje nad nami in nas paziš!

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu.

Žena Hilda, sin Ivan in hči Vesna z družinama

Ljudje, ki jih ljubimo,
ne gredo proč, 
z nami hodijo, ne vedoč.
Ne vidimo jih in ne slišimo,
a vendar so z nami,
še vedno ljubljeni, pogrešani,
nam najdražji.

V SPOMIN

23. novembra je minilo 1 leto žalosti in 
praznine  brez našega dragega očeta, moža, 

brata, dedija, strica in tasta

RAJKA VODOVNIKA
iz Petrovč

(21. 8. 1943–23. 11. 2016)

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, in hvala tistim, ki se 
ga spominjate in postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

Ne jokajte ob mojem grobu,
privoščite mi večni mir.
Izčrpal svoje sem moči,
zaprl trudne sem oči.

ZAHVALA

V 89. letu starosti je zaprl trudne oči
in nas za vedno zapustil dragi oče,

dedi, pradedi in brat

ŠTEFAN ZALOKAR 
rudar v pokoju
iz Migojnic 84

V najtežjih trenutkih nismo bili sami, zato smo hvaležni vsem
sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem za tolažbo, 

pomoč in pozornosti. Hvala gospodu župniku, pevcem, JKP in 
pogrebni službi Ropotar. Posebej hvala kolektivu, rudarjem in 

Pihalnemu orkestru Premogovnika Velenje za izkazano spoštljivo 
zadnje slovo.  Vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, 

srčna hvala.

Žalujoči: hčerka Silva z Zvonetom in sin Marjan z družino

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako trpela sem, 
in večni mir mi zaželite.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše drage žene,
mame in babice

HEDVIKE ŠKOFLEK
z Ložnice pri Žalcu 56

(23. 7. 1938–5. 10. 2017)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, 
ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, nam izrekli sožalje, 

darovali sveče in cvetje. Zahvala patronažni službi Žalec, Splošni 
bolnišnici Celje in Domu Nine Pokorn Grmovje za pomoč ob njeni 

bolezni. Hvala patru Jožetu za lepo opravljen obred, 
pevcem, pogrebni službi Ropotar in JKP Žalec. 

Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: mož Franc, sinova Sandi in Damjan z družino

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako trpela sem,
in večni mir mi zaželite.

ZAHVALA

V 64. letu starosti nas je za vedno zapustila 
naša draga

PAVLI KUPEC
iz Sv. Lovrenca 14, Prebold

(25. 6. 2017–6. 11. 2017)

Iskreno smo hvaležni vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem
za vso pomoč in podporo v težkih trenutkih. Hvala vsem za 

izraze sožalja, darovano cvetje, sveče, za svete maše, darove za 
cerkev in vsem, ki ste sodelovali pri pogrebni svečanosti. 

Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njeni, ki jo bomo neizmerno pogrešali

ZAHVALA

V 82. letu se je poslovil 

ZDRAVKO KUČER
iz Žalca

(1935–2017)

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga pospremili ob njegovem slovesu,
sorodnikom, prijateljem in sosedom za sočutje in pomoč,

pogrebni službi Ropotar in pevcem za lep obred.

Vsi njegovi

Zdaj bivaš vrh višave jasne,
kjer ni mraku, kjer  ni noči.
Tam sonce sreče ti ne ugasne,
resnice sonce ne stemni!
(S. Gregorčič)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame,
babice in prababice

OLGE KRAJNC
(28. 4. 1935–8. 11. 2017)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem
za izrečena sožalja, darovane svete maše in sveče. Hvala gospodu 

župniku za opravljen cerkveni obred, pevcem moškega in 
cerkvenega pevskega zbora, osebju ZD Žalec, podjetju Ropotar

in JKP Žalec. Še enkrat hvala vsem in vsakemu posebej.

Vsi njeni

Na jesen, ko zlato listje šelesti,
si nas za vedno moral zapustiti.
Hvala za vse, kar si nam lepega dal,
v naših srcih za vedno boš ostal.

ZAHVALA

V 85. letu nas je za vedno zapustil naš dragi
mož, oče, stric in svak

VIKTOR JUG
Iskreno sva hvaležna vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 

znancem za izraze sožalja, izkazano pomoč, darovano cvetje, sveče 
in darove cerkvi. Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.

Dragi Viktor, pogrešala bova tvoje mirne in prijazne besede.
Hvala, ker si večji del svojega življenja preživel z nama,

naju ljubil in spoštoval.

Žalujoča: žena Pavlika in sin Peter

Prišla je noč, ki je zrušila skalo in zlomila hrast …

ZAHVALA

Utrujen od vseh korakov, ki jih je naredil
v življenju, je mirno zaspal

VILI GORŠEK

Kot je tiho živel, tako je tiho odšel.
 Na njegovo željo smo se od njega poslovili v najožjem družinskem 

krogu. Hvaležni smo pogrebni službi Ropotar, JKP Žalec
in Jolandi Železnik za pogrebni obred in spoštljivo slovo ter vsem, 

ki ste nam bili v oporo v najtežjih trenutkih.
Hvala, ker boste negovali lepe misli nanj.

Žalujoči: žena Zofija ter hčeri Sonja in Matejka z družinama

Kogar imaš rad,

nikoli ne umre,

le daleč, daleč je …

V SPOMIN

20. novembra je minilo leto dni,
odkar nas je zapustil dragi

SILVO ZAVERŠNIK
iz Pongraca 48

Hvala vsem, ki se ga spominjate.

Vsi njegovi

Odšel si hitro, prehitro.
Nemir, ki te je spremljal
skozi življenje, se je razpršil.
Spokojna jesen, čudovite barve …,
a ptice so odletele.
Na svidenje, dragi oče!

V SPOMIN

JOŽEF KUDER
pionir podjetja Gorenje Velenje,

prvi in dolgoletni direktor BSH Hišni aparati, d. o. o., Nazarje
(31. 3. 1933–7. 10. 2017)

Zapustil si globoke sledi. Sledili ti bomo.
Hvala vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob strani.

Žena Helena (Jelka), hči Polona z Alešem, hči Janja z družino,
vnuk Matjaž s Tadejo in ostali sorodniki
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ZKŠT Žalec je poleg rekre-
ativnega drsanja na drsališču 
v Žalcu, ki so ga uporabniki 
dobro sprejeli, poskrbel tudi 
za brezplačne tečaje drsanja, 
ki jih izvaja v sodelovanju s 
HK ECE Celje.

Tečaji drsanja, ki jih sofinan-
cira Društvo prijateljev mla-
dine Občine Žalec, so za upo-
rabnike brezplačni, ti morajo 
imeti le rokavice in čelado, ki 
si jo lahko izposodijo tudi na 
drsališču. 

Na tečaj se lahko prijavite na 
drsališču, kjer je vsako soboto 
disco na ledu z DJ-em, ob pet-
kih zvečer pa na odru ob drsa-
lišču nastopijo razne glasbene 
skupine.

 T. Tavčar

Tečaji drsanja

Veseli obrazi mladih udeležencev tečaja

Začetniki si pomagajo tudi s pingvinčki

PVD Sever za celjsko ob-
močje – Odbor Žalec je pod 
pokroviteljstvom ZPVD Sever 
v žalskem hotelu pripravilo 
državno ekipno in posamič-
no prvenstvo ZPVD Sever v 
igranju taroka, ki je potekalo 

po pravilih Tarok zveze Slove-
nije. S prvenstvom so obeležili 
1. december – spominski dan 
Združenja Sever.

Ekipno je prvo mesto osvojila 
ekipa PVD Sever Ljubljana 2, 
drugo PDV Sever Celje, tretjo 

pa PDV Sever Maribor. Posa-
mično je zmagal Stjepan Kova-
čevič iz ekipe PVD Ljubljana 3, 
drugi je bil Mitja Rugelj iz PDV 
Zasavje, tretji pa Branko Ačko 
iz ekipe Maribor. Najboljši so 
prejeli pokale in medalje. T. T.

"Tarokirali" v Žalcu

S tekmovanja v igranju taroka                                               

ZBIRAMO
NAJ PRAZNIČNO FOTOGRAFIJO

Ste te dni v dobri družbi, delite praznično vzdušje z družino in s prijatelji? 
Ustvarjate praznične ambiente ali pečete praznične sladkosti? 

Morda počnete še kaj takega, kar lahko počnete samo v prazničnem decembru?
Ste sami, v dvoje, v skupini ali vas samo pritegne utrinek, ki se ujame v vašo kamero?

Doma ali drugje, v družbi ali službi, notri ali zunaj?

VABIMO VAS, DA PRAZNIČNE UTRINKE DELITE Z NAMI.
Fotografije* (v nepomanjšanih formatih) pošljite 

na e-naslov uredništva zkst.utrip @siol.net do 12. decembra.

Najlepše ali najzanimivejše bomo objavili v decembrski številki Utripa Savinjske doline 
in jih nagradili s simbolnimi darilci.

UREDNIŠTVO UTRIPA SAVINJSKE DOLINE
*Povabilo je namenjeno amaterskim fotografom.

V mesecu novembru  smo 
bili priča dvema zanimivima 
koncertoma z naslovom Sa-
vinjski zborovski trio. Prvi je 
bil na Dobrni, drugi pa v Šem-
petru minulo soboto. Zdru-
žila sta tri pevske zbore, ki so 
predstavili pesmi, ki jih bodo 
zapeli na regijskem tekmova-
nju odraslih zborov in malih 
pevskih skupin z naslovom 
Od Celja do Koroške, ki bo 2. 
decembra v Glasbeni šoli Ce-
lje.

Ženski pevski zbor Korona 
KUD  Dobrna z zborovodjem 
Janom Grobelnikom je pred-
stavil norveško in tri sloven-
ske pesmi, Moški pevski zbor 
Savinjski zvon iz Šempetra z 

zborovodkinjo Metko Jagodič 
Pogačar pa štiri pesmi mladih 
slovenskih glasbenih ustvarjal-
cev. Kot zadnji so se na obeh 
koncertih predstavili pevke in 
pevci Akademskega pevskega 

zbora Risto Savin iz Žalca. Z 
zborovodjem Petrom Novakom 
Smoličem so zapeli pesmi, ki 
posegajo v obdobje renesanse, 
romantike in obdobje sodobne 
slovenske glasbe. L. K. 

Savinjski zborovski trio

Moški pevski zbor Savinjski zvon v šempetrski cerkvi

1 let5 

foto: T. T.


